
Gazetemiz farklı görüşleri,
farklı sesleri sektörle bu-
luşturmaya devam edi-

yor. Farklılığın en önemli
zenginlik olduğunu ve gelişimi
de sağladığı inancıyla hareket
ediyoruz. Bu düşünceyle UYOF
ve PUİS Başkanı İmran Oku-
muş Taşıma Dünyası yazarları
arasında yerini aldı. İmran
Okumuş, ayda bir okuyucula-
rıyla buluşacak. Zaman zaman
UYOF şapkasıyla şehirlerarası
otobüs alanına yönelik, zaman
zamanda PUİS şapkasıyla akar-
yakıt sektörüne yönelik düşün-
celerini dile getirecek. 

Taşıma Dünyası güçlenen
yazar kadrosu ile taşımacılık
sektörünün A takımını oluş-

turma sürecine de devam edi-
yor. Taşıma Dünyası olarak
İmran Okumuş’a hoş geldin di-
yoruz. ■ 

Ramazan Bayramı ile özlenen
hareketliliğe kavuşmayı
bekleyen otobüsçüler, otogarlara

yapılan zamlarla şaşkına döndü.

“Makul ücret kuralı”
Karayolu Taşıma Yönetmeliği’nde
otogar ücretlerine yönelik
düzenlemede “makul ücret” kuralı yer
alıyor. Bu düzenlemeye rağmen
Bakanlık sessiz kalıyor. Son iki yıldır
otgar çıkış ücretlerine yönelik tavan
tarifesi de yayınlamıyor. 

Otobüsçüler tepkili 
Otobüsçüler, “Peki, bu ücretler makul
mü” diye Bakanlığa soruyor. Yapılan
zamları haksız olarak değerlendiren
otobüsçüler, tepkilerini de şu şekilde
dile getiriyorlar: 

UYOF Genel Başkanı İmran
Okumuş: “Ulaştırma Bakanlığı’na

bir ziyaret gerçekleştirip, yaşanan
sıkıntıyı aktarmak istiyoruz. İstanbul
Otogarı’nda yapılan zam belediyenin
işlettiği otogarlara da örnek
oluşturuyor. Bakanlık bu konuda bir
etkin çalışma yapmazsa otogarlarda
yaşanan zamlara yönelik yürütmeyi
durdurma davası açacağız.”

Kamil Koç Genel Müdürü Kemal
Erdoğan: “Sezon başlamadan

hemen önceki, başarılı bir sezon olup
olmayacağı tartışmalı bir sezonun
öncesinde; TÜFE ve TEFE’nin çok
üstünde bir zam yapılmasından aşırı
rahatsızız. Hukuki bütün yollara
başvurmayı planlıyoruz.”

Pamukkale Genel Müdürü
Mustafa Özdalgıç: “Hepimizin

maliyetleri ortada. Otogarlara
ödediğimiz ücretin karşılığını hizmet
olarak alamıyoruz. Bu rakamlarla bu
işin içinden çıkılması mümkün değil.”

Anadolu Bilet Genel Müdürü
Mehmet Ali Akçin: “Bizim

bununla ilgili başvurumuz var; en kısa
sürede dava açacağız. Zamlar gereksiz
ve haksız. Haksız bir kazanç. Hukuka
taşımayı düşünüyoruz.” ■ 11’de
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Sektör yıldızlarla
tanışacak!

Yüksek Hızlı Demiryolu
Yatırımlarının Etkisi - 1 

... Bulandı, durulacak mı?

Dr. Zeki
Dönmez

6’da

Mustafa 
Yıldırım

10’da

Prof. Dr.
Mustafa
Ilıcalı

Akif
Nuray

2’de

Terminal zamları!

11’de

Cumhur
Aral

Bayram...

7’de

4 

4 

4 

Otomarsan AŞ’nin ilk Genel Müdürü 
Hasan Tahsin ÖNALP’ın anısına. (4)

Otomarsan’ın kuruluşu - 1
Latif KARAALİ 6’da

Ford Trucks: Ne yolda, ne de darda kalmayın! ■ 14’te

BU UCRETLER
MAKUL MU?

● İSPARK’ın işlettiği
Alibeyköy
Terminali’nde zam
yüzde 40 düzeyinde
oldu ve çıkışlar 10
liradan 14 liraya çıktı.
Bu bir yılda yapılan
üçüncü zam oldu.  

Zamlanan otogar çıkış ücretlerine ilişkin şoktaki otobüsçüler Bakanlığa soruyor: 

İmran Okumuş, Taşıma Dünyası’nda

4’te

● İstanbul Otogarı’nda
103 lira olan çıkış
ücreti 113 lira, Samsun
Otogarı’nda 70 liralık
çıkış ücreti 80 liraya,
Kırıkkale Otogarı’nda
ise 40 liradan 45 liraya
çıktı.

● Samsun Otogarı’nda şok
bununla sınırlı kalmadı.
Asıl büyük şoku transit
geçiş yapan otobüsçüler
yaşadı. Transit çıkış ücreti
de 25 liradan 80 liraya
çıktı. Zam oranı %220
oldu.

4 

Yıl: 4  •  Sayı: 194 •  13 - 26 Temmuz 2015 www.tasimadunyasi.com

editor@tasimadunyasi.com

Hızlı , Güvenli , Çevreci ve Sürdürülebil ir Taşımacıl ık

twitter.com/tasimadunyasi

facebook.com/tasimadunyasi

G
a
ze

te
s
iDunyası

Lojistik

Yunanistan'da kurtarma
programı için yapılan
referandumdan hükümetin

desteklediği “hayır” oyu çıksa da,
ülkenin içinde bulunduğu kriz
devam ediyor. Uluslararası
Nakliyeciler Derneği (UND),
ekonomik krizle boğuşan
Yunanistan’ın derdine çare olmak
üzere lojistik alanda iş birliği
teklifinde bulundu.

UND, “Yeni bir İpek Yolu
Yaratalım” sloganıyla yaptığı
çağrıda, Çin’den başlayarak
Anadolu, Akdeniz aracılığıyla
Avrupa’ya uzanan ticaret yolunu
yeniden canlandırmayı önerdi.
UND çağrısında, bu adımın
bölgedeki stratejik önemlerinden
dolayı her iki ülkenin de ticaret
hacimlerinde önemli oranda
canlanmaya imkan sağlayacağına
dikkat çekildi.  

UND İcra Kurulu Başkanı Fatih
Şener, TÜİK verilerine göre,
Türkiye’nin Yunanistan’a 2014 yılı
itibarıyla 1,5 milyar dolarlık
ihracatı, 4 milyar dolarlık
ithalatının bulunduğunu
kaydederek,  “Söz konusu işbirliği
ile sadece Yunanistan değil aynı
zamanda Türkiye’de önemli
kazançlar elde edebilir. Avrupa
Birliği Yunanistan’ın yollarına 6
Milyar Euro yatırım yaptı ancak asıl
mesela bu yolları kullanarak
ticareti geliştirmek olmalıdır.
Türkiye’den Bulgaristan’dan her
gün 750 araç çıkarabilirken
Yunanistan tarafından 150–200
araç çıkabiliyor. İpsalanın Türkiye

tarafında 136, Yunanistan tarafında
ise 31 personel çalışıyor.
Bulgaristan Türkiye’nin ihracatının
taşınması ve geçişlerden yıllık 350–
400 milyon Euro gelir elde ediyor.
Bu parayı Yunanistan’da
kazanabilir. 

Yunanistan’da yaşanan
ekonomik kriz yüzünden, Türkiye-
Yunanistan sınır kapısında yaşanan
sorunlara da dikkat çeken Fatih
Şener; “Yunanistan ile yaptığımız
müzakereler sonucunda
Yunanistan vize
başvurularında,  TIR
Şoförleri için gereksiz olan
davetiye şartını kaldırdı.
Bunlar güzel gelişmeler
ancak özellikle İpsala
kapısının kapasitesi arttırılır
ve araçlar rahat geçebilirse
Avrupa trafiğinin bir kısmı

Yunanistan’ı doğrudan geçip,
Adriyatik’teki Ro-Ro’lara binip
İtalya’ya geçmek suretiyle ticareti
gerçekleştirebilir ve böylece
Yunanistan önemli paralar
kazanabilir” diye konuştu.  

Fatih Şener ayrıca,
“Yunanistan’ın transit geçişi
kolaylaştırarak, Selanik ve Lavrion
gibi limanlarına RoRo gemilerinin
yanaşmasını sağlaması
durumunda, lojistik maliyetler
önemli oranda düşecektir. Söz
konusu limanlarda yaşanacak
trafik, hem o alana gelir bırakacak
hem de bu güzergahı kullanan
araçlar aynı zamanda Yunan ticaret
mallarının hızlı ekonomik şartlarda
taşınmasına imkan verecek. UND
olarak, Yunanistan’ın lojistik bir
transit güzergah olarak Türkiye ile
ortak hareket etmesini Güney
Avrupa ve Orta Avrupa için
güzergah olma yönünde bir devlet
politikası  benimsemesini isteriz.
Bu Türk ihracatının, Türk  dış
ticaretinin ufkunu açar. Çünkü
Bulgaristan’da beklemelerimiz var
aynı zamanda Yunanistan’ın
kalkınması için bir fırsat olabilir.
Lojistik Yunanistan’ın bir kurtuluşu
için ekonomik bir enstrüman
olabilir” dedi. ■

UND’den Yunanistan’a çağrı:

“Yeni bir İpek Yolu yaratalım” 

Fatih Şener

Gaziantep iftarı 

Gaziantep lojistik
firmalarını ağırlayan
TOBB UND, sektörle bir

araya gelmenin önemini bir kez
daha vurguladı.

1 Temmuz 2015’te
Gaziantep’te gerçekleştirilen iftar
davetine uluslararası lojistik

alanında faaliyet gösteren
yaklaşık 50 firmadan 100 kişi
katıldı. Yoğun ilgi gören iftar
davetine, İpekyolu Gümrük ve
Ticaret Bölge Müdürlüğü ve
Ulaştırma, Denizcilik ve
Haberleşme Bakanlığı bölge
temsilcilerinin yanı sıra,
Gaziantep Ticaret Odası Başkanı
Eyüp Bartık ve ilgili komite
üyeleri katılım sağladı. ■

TOBB UND, ikincisini 2
Temmuz’da Mersin’de
düzenlediği geleneksel

iftar yemeğinde Mersin ve
Hatay’lı iş ortaklarından 300
davetli ile buluştu. İftar

yemeğinde bir araya gelen
TOBB UND iş ortakları,
birbirleri ve Gümrük
Ticaret Bölge Müdürlüğü
temsilcileri ile sektöre
ilişkin görüş alışverişinde
bulundukları keyifli bir
akşam geçirdiler. ■

TOBB UND Ege Gümrük
ve Ticaret Bölge
Müdürlüğü yöneticileri ve
İzmirli nakliyeciler ile
iftarda biraraya geldi. 

TOBB UND Lojistik
Yatırım A.Ş. tarafından
10 Temmuz 2014

Perşembe günü İzmir’de
bölgenin Gümrük ve Ticaret
Bakanlığı Teşkilatı temsilcileri

ve müşterilerimizin katılımı ile
iftar yemeği düzenledi. Kaya
Thermal & Convention Otel’de
gerçekleşen iftar yemeğine Ege
Gümrük ve Ticaret Bölge
Müdürü Kaptan Kılıç’ın yanı
sıra bölgedeki tüm Gümrük
idarelerinin müdürleri ve
memurlarından oluşan kamu
heyeti yanı sıra uluslararası
taşımacılık sektörünün
bölgedeki temsilcileri katıldı.

Son derece samimi bir
havada geçen
etkinlikte kamu ve
özel sektör
temsilcileri bir
araya gelerek ortak
konularına ilişkin
görüş alışverişinde
bulunma fırsatı
yakaladılar. ■

TOBB UND’nin iftarları
ilgi gördü

İzmirli nakliyecilerin iftar buluşması
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Tonlarca yük taşıyan Mercedes-Benz kamyonlar, her damlanın 
hesabını yapar. Az yakıtla tıpkı sizin gibi çok iş başarır.
Türkiye’de kamyon, Mercedes-Benz’dir.

Mersin iftarına 300 davetli katıldı

Mercedes-Benz
Türk, otobüs ve
kamyon ticari araç

ürün grupları için
hazırladığı Temmuz ayına
özel kampanyalar ile %
0’dan başlayan faiz avantajı
ve kişiye özel ödeme
seçenekleri sunuyor.

Mercedes-Benz
kamyonlarda TL ya da
Euro ile ödeme
seçenekleri 

Mercedes-Benz
Finansal Hizmetler’in tüm
kamyon tipleri için
hazırladığı özel kampanya
kapsamında, 1 yıl ve üstü

Mercedes-Benz Kasko
paketi tercih eden
müşteriler, 180.000 TL’ye
varan kredi tutarı için %
0,88’den başlayan avantajlı
faiz oranları ve 48 aya varan
vade seçenekleri ile 2.629
TL’den başlayan aylık
ödeme seçeneklerinden
faydalanabiliyor.

Euro ödeme
seçeneklerinde ise 70.000
Euro’ya varan kredi
tutarları için % 0,28’den
başlayan faiz oranları, 48
aya varan vade seçenekleri
ile 1.134 Euro’dan başlayan
aylık ödemelerden
yararlanılabilir.

2. El kamyon
kampanyaları

Mercedes-Benz
Finansal Hizmetler’in 2. El
kamyon markası
TruckStore altında Temmuz
ayında takas kapsamında
alınmış 2. El kamyon
modelleri için sunduğu
kampanya kapsamında
2011 ve 2012 model Actros
1841 LSnRL modellerine
40.000 Euro kredi için % 0
faiz oranı ve 48 aya varan
vade seçenekleri ve 1 yıl
boyunca sınırsız km
garantisi ile 657 Euro’dan
başlayan aylık ödemeler ile
sahip olmak mümkün. 

Model Faiz Oranı Vade Kredi Tutarı Aylık Ödeme Miktarı
Travego 17 SHD 
Travego 15 SHD 
Tourismo 15 RHD 
Tourismo 16 RHD

% 1,04 40 ay 675.000 TL 20.918 TL

% 0,39 40 ay Euro 225.000 Euro 6.110

Mercedes-Benz otobüslerde Temmuz ayına özel kampanya seçenekleri 

Üretim Yılı Model Faiz Oranı Vade Kredi Tutarı Aylık Ödeme 
(TL / Euro) Miktarı

2014 üretimi Axor 1840, Actros 1844, 
Actros 1941

Axor 4140 NH2

% 0,02 15 ay 130.000 TL 8.684 TL

% 0 30 aya varan Euro 55.000 Euro 1.833

% 0,14 12 120.000 TL 10.095 TL

% 0,03 24 Euro 55.000 Euro 2.301

Otobüslerde ayrıcalıklı
fırsatlar 

Temmuz ayı
kampanyası kapsamında
Mercedes-Benz Travego 17
SHD, Travego 15 SHD,
Tourismo 15 RHD ve
Tourismo 16 RHD otobüs

alımlarında,
675.000 TL’ye
varan kredi
tutarları için 40
ay vadeli %
1,04 sabit faiz
oranı ile 9.297
TL’den başlayan aylık
ödeme seçenekleri

sunuluyor. Euro
ödeme seçeneğinde
ise  225.000 Euro’ya
varan kredi tutarları
için % 0,39 sabit faiz
oranı ile 2.715
Euro’dan başlayan

aylık ödemelerden
yararlanmak mümkün. 

Mercedes-Benz kamyonlarda Temmuz ayında geçerli özel kampanya seçenekleri

Mercedes-Benz Türk’ten
Temmuz ayına özel fırsatlar

Man TopUsed’den 2.el Kamyon ve Çekicilere
24 aya varan garanti ■ 16’da

Ulusoy’a 34 Safir VIP Altur 100 Temsa Prestij aldı

Otobüsçüler TOFED iftarında buluştu

İSAROD Başkanı
müjdeyi verdi:‘Tahdit
kararı alınacak’Hamza

Öztürk

PÜİS üyeleri ve otobüsçüler
iftarda buluştu

İmran Okumuş

Tahdidin adı var, kendisi yok 
ISUZU turizm taşımacılarıyla iftarda buluştu

Taşıma 

Dünyası da 

oradaydı 

İzmit Körfez Köprüsü'nde rekor

En büyük parça
yerleştirildi

İDO - Metro işbirliği
ile Ege’ye yolculuk 
3 saat kısaldı

ULAŞIMDA YENİ DÖNEM BAŞLIYOR!

23’te

22’de

13-14-15-16. sayfada

Nilüfer Turizm 
yolcuları 
Mercedes CLA
200 kazanıyor 

Kâmil Koç Gaziantep, Şanlıurfa ve Kahramanmaraş’ta 

23’te

18’de

30 Milyon TL yatırımla
Tekirdağ ve Çanakkale’de

19’da

7’de

25’te

10’da17’de

4’te 5’te

Basri
Akgül

Otokar’la 
Kahramanmaraş’ta

iftar 6’da

18’de

İzmirli servisçiler ve 
turizmciler iftarda 
buluştu 

AŞTİ’de bayramda
100 bin insan hareketi
yaşanıyor 8-9’da

Bayramınızı

kutlarız
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ESHOT, 12 Ağustos’ta 20 elektrikli otobüs için

ihaleye çıkıyor. Sistem verimli olursa, 2019

yılına kadar İzmir’deki elektrikli otobüs sayısı

400’e çıkacak. Bu, yılda 16 milyon litre

akaryakıtın tasarruf edilmesi; egzoz kaynaklı

hava kirliliği ve motor gürültüsünün ciddi

oranda azaltılması anlamına geliyor.

İ
zmir Büyükşehir Belediyesi, ESHOT ile ilk etapta
filosuna dahil etmek istediği 20 elektrikli otobüs ve şarj
ekipmanları için 12 Ağustos 2015 tarihinde ihaleye

çıkıyor. Sürdürülebilir çevre politikalarıyla öncü bir rol
üstlenen Büyükşehir Belediyesi, toplu ulaşımda devrim
niteliğindeki bu adımıyla, Türkiye’deki ilk elektrikli otobüs
filosuna da sahip olacak. Deneme çalışmalarının verimli
sonuçlanması durumunda, önümüzdeki 3 yıl içinde alımlar
devam edecek ve 2019 yılına kadar İzmir’deki elektrikli
otobüs sayısı 400’e yükselecek.

16 milyon litre yakıt tasarrufu

Elektrikli otobüs teknolojisinin kullanımı konusunda
uzun süredir araştırma, inceleme ve deneme sürüşleri yapan

Siz değerli okuyucularımla; Yüksek
Hızlı Trenler, Türkiye’de mevcut
durumu ve planlanan yatırımlar ile

Erzurum’un buradaki konumu üzerine bilgi
ve yorum paylaşacağım. Japonya ve
Fransa’nın öncülüğünde ilerleyen süreçte
‘Yüksek Hızlı Demiryolları’ son 20 yılda
hızlı bir şekilde ön plana çıkan bir ulaşım
modu olmuştur. Yüksek Hızlı Demiryolları
(YHD) sahip olduğu özellikler itibariyle
birçok kuruluş ve otorite tarafından 1000
km mesafeli yolculuklara kadar
havayolundan daha rekabetçi
görülmektedir.

Modal dağılım ve entegrasyon

Daha önceki yazılarımızda, ifade
ettiğimiz üzere ülkemizde modal dağılım ve
modlar arası entegrasyonda -azalmakta da
olsa- önemli sorunlar vardır. Ulaştırma
sistemimizdeki modal dağılımda
karayollarının hem yolcu ve hem de yükte
halen yüzde 90’ların üzerinde bir paya
sahip olması ve yollardaki geometrik
standartların ‘otoyol’ standartlarının altında
olması, karayolu trafik güvenliği açısından
önemli tehditler barındırmaktadır.
Hepimizin bildiği üzere, son on yıllık
süreçte karayollarımızın geometrik
standartlarının yükseltilmesi, bölünmüş
yolların önemli ölçüde arttırılması gibi
hizmetlerle önemli bir yol kat etmiş olduk.
Şimdi sıra ‘yollarımızın akıllanması’nda. Bu
da; belli bir km.ye ve standartlara
ulaştığımız karayollarında ‘güvenliğin’
sağlanmasının bir başka adımı olan
otoyollarımızda Akıllı Ulaşım Sistemleri’nin
(AUS) devreye girmesi demek. Bununla
beraber karayolu trafik güvenliğinin
sağlanmasının ayaklarından biri de dengeli
modal dağılımdır. Bunun açılımı ise; üst
düzey standatlarda ve son teknoloji ile
desteklenmiş karayolları ağını alabildiğine
geliştirirken, ondan daha hızlı bir inşa,
yatırım, planlama ve kapasite artırımı
sürecini de demiryolları, denizyolları, iç
suyolları ve kablolu sistemler gibi modlarla
desteklememiz gerektiğidir. 

Çoklu modal dağılım

Ülkemiz ve bölgemiz; arazi yapısı, tarihi
zenginliği ve arka planı, coğrafyası ve
konumu, beşeri yapısı, ekonomisi ve kültürü
vb. özellikleri itibariyle kablolu sistemler,
denizyolları, demiryolları ve iç suyolları
yatırımlarına ve dolayısıyla da çoklu modal
dağılıma fazlasıyla elverişlidir. 

Bu bağlamda demiryolları yatırımlarını
hem karayolu trafik güvenliği hem
sürdürülebilirliğin uygulamaları hem daha
üst düzey ve kaliteli hizmet parametrelerinin
yakalanması ve hem de ekonomik, teknik,
sosyal gelişim yönlerinde okuyabiliriz.
Demiryolları yatırımları içerisinde ise
Japonya’nın başlattığı ve öncüsü olduğu,
sonrasında Fransa’nın dahil olduğu YHD ise
bütün bu bahsini ettiğimiz faydaların
yakalanmasında en öncelikli yatırım alanı
olmaktadır. Sürdürülebilirlik kavramını
incelediğimizde ‘çevresel sürdürülebilirlik’,
‘ekonomik sürdürülebilirlik’ ve ‘sosyal
sürdürülebilirlik’ gibi alt başlıklarının
olduğunu görmekteyiz. Birbiriyle iç içe ve
birbirini tamamlayan bu alt başlıklar aslında
YHD yatırımlarımız ve yönelişimizin birebir
sağlamasını, sebep ve sonuçlarını
vermektedir. Sürdürülebilirlik; ‘bugünün
ihtiyaçlarını, gelecekteki nesillerin
ihtiyaçlarını da düşünerek sağlamak’
şeklinde ifade edilebilmektedir. 

Sürdürülebilirlik sürekliliktir

Bu bağlamda, sürdürülebilirlik, bir
süreci, sürekliliği de ifade etmektedir.
Buradan hareketle ‘sürdürülebilir
kalkınma’ya bakacak olursak, kısaca Batı’nın
modern tarihine bir dönüş yapmalıyız. Batı;
‘buharlı’nın icadıyla birlikte başlattığı
‘Endüstri Devrimi’ni takip eden süreçte,
‘sınırsız ve standart üretim’, ‘sınırsız tüketim’,
‘kaynakların hesapsızca kullanılması’ ve
‘imkanların sınırlarının zorlanması’
tecrübelerini ortaya koydu. Bütün bu süreçler
bir taraftan, insanlığa bazı keşifleri sunarken
diğer taraftan da Batı’nın ‘teknoloji’yi ‘güç ve
rant odaklı’ algılayıp yönlendirmesiyle

beraber ‘çevresel
sorunlar’, ‘derin sosyal
adaletsizlik’, ‘emeğin ve
insanın sömürüsü ve
hiçleştirilmesi’ gibi
sonuçlar verdi. Bütün bu
tecrübeleri yaşayan ve bir
şekilde mücavir alanı ile
bütün dünyaya yaşatan
Batı; bu durumun
sürdürülebilir olmadığının
farkına vardı. Öyle ki bu
süreç; çevresel facialara,
toplumsal felaketlere
(adaletsizlik) ve ekonomik
dar boğaza (paylaşım) yol
açıyordu. Nihayetinde
1987’de Birleşmiş
Milletler Çevre ve
Kalkınma Komisyonu’nca
‘Sürdürülebilirlik Kavramı’
geniş olarak ortaya konup
bu bağlamda çeşitli önemli kararlar alındı.
Zira dünyamızda kaynaklar sınırsız değildi,
sınırsız tüketim yaklaşımları doğanın özüne,
insanlığın huzuruna, ekonomik paylaşımın
ortadan kalkmasına yol açıyordu. 

Siyasi kararlar belirleyici

Bütün bu durumlar, ‘Dünyada Yaşam’ın
önünde sonunda, herkes için ‘çevresel,
ekonomik ve sosyal’ olarak sürdürülemez
olmaya doğru gideceği gerçeğini ortaya
koydu. Buradan hareketle, durumun farkına
varmaya başlayan çevreler hem yerel hem
bölgesel ve hem de küresel anlamda siyasi
kararlar, sosyal tedbirler ve teknik imkanlar
dahilinde ‘sürdürülebilir’ bir yaşam
kavramına müdahil oldular. Özellikle ‘sosyal
adaletsizlik’ konusunda ortaya çıkan
gerçekler, klasik Doğu-Batı ekseni algısından
öte, yeryüzünde sosyal dengesizlikte Kuzey
ile Güney arasında korkunç bir ekonomik-
sosyal ve siyasal uçuruma işaret ediyordu.
Genel anlamda yerkürenin kuzeyinde
bulunan Avrupa, ABD, Kanada ve Rusya
bütün bu saydığımız imkanların önemli
kısmını tarihin bir dönemecinden itibaren bir

şekilde ele geçirmişti.
Afrika, Latin Amerika,
Güney ve İç Asya ve
Akdeniz havzası ve Uzak
Asya en genel anlamda
‘Güney’e dahildi. Bu
itibarla verilen en genel
bir örnekte şu ifade
edilmektedir: Bütün
Dünya; Kuzey
Amerika’nın(ABD ve
Kanada) refah seviyesinde
olacak olsaydı,
yerküremiz büyüklüğünde
beş dünyaya daha
ihtiyacımız olacaktı. Bu
örnek; en kaba hatlarıyla;
kaynakların sınırlılığını,
sosyal adaletin
hayatiliğini, çevresel
yaşamın bütünlüğünü ve
etkileşimliliğini ve aslında

hepimizin aynı gemide olduğumuzu
dolayısıyla ‘sürdürülebilirlik’ kavramına
insanlık ailesinin tümünün muhatap
olduğunu ortaya koymaktadır. 

Hız, güvenlik, konfor

YHD, uygun fiyatlarla, halkın genel
kitlesine, çevreci, az yer kaplayan, konforlu,
güvenli ve dakik bir ulaşım imkanı
sağlamaktadır. Geneli itibariyle; bir
demiryolu treni; tek şeritte; karayolunun 6
şeritte taşıdığı yolcuyu, sabitlenmiş (güvenli)
bir hat üzerinde ve daha düzenli bir trafikle
taşımaktadır. Demiryollarının alternatif yakıt
çeşitliliği anlamında ortaya koyduğu
imkanlar ve uygulanabilirliği de daha
geniştir. Özellikle YHD, yakaladığı hızlar
itibariyle, günlük şehirlerarası yolculukları ve
hatta komşu şehirlerarası ev-iş yolculuklarını
kaldırabilecek fırsatlar sunmaktadır ki; bu
Türkiye çapında komşu iller arası
entegrasyonu ‘ortak merkezileşme’ye
varıncaya kadar destekleyecek boyuttadır.
Geneli itibariyle, çevreci, dakik, güvenli,
toplumsal, arazi kullanımına elverişli,
entegre ve entegrist (bütüncül) bir ulaştırma

modu olan ‘Yüksek Hızlı Trenler’
şehirlerarası yolculuklar başta olmak üzere
Türkiye’de yeni bir çağ açacak
potansiyeldedir, tek görünen dezavantajı
karayoluna göre daha noktasal (sabitlenmiş)
bir mod olması ve mücavir alan ‘gürültü’
konusudur. Fakat bu bağlamda; YHD’nin hız-
güvenlik-konfor bağlamında rekabet halinde
olduğu havayollarına nazaran ‘istasyonlara
erişilebilirlik’ anlamında havalimanlarından
çok daha elverişli olduğunu ve hatta yer yer
bu iki ulaşım modunun istasyon ve
limanlarının birçok Avrupa kentinde
(Hollanda) birbirine entegre çalışabildiğini
de görmekteyiz. Bir diğer dezavantajlı husus
olan gürültüyü ele alacak olursak, burada
teknik imkanlar dahilinde bu dezavantajında
minimize edilmeye başlandığını
görebilmekteyiz. 

Bütün bu özellikleriyle; sürdürülebilir
kalkınma ve bunun uzantısı olarak
sürdürülebilir ulaştırma bağlamında
Avrupa’nın son 10 yılda (ve ivmelenerek
önümüzdeki 30 yıllık periyotta) YHD’ye
bakış açısını daha da kuvvetlendirmesinin
yerindeliğini görmüş olmaktayız. Bu itibarla
karakteristikleri dolayısıyla ‘çevresel
sürdürülebilirlik’, ‘sosyal sürdürülebilirlik’ ve
‘ekonomik sürdürülebilirlik’ kavramlarını
altını dolduran ve adeta bir argümanına
dönüşen YHD’nin ülkemiz, bölgemiz ve
bahsini ettiğimiz geniş Coğrafyalar için
öneminin ve hayatiyetinin de tekrar altını
çizmek isterim. 

Avrupa’ da, ilk etapta, YHD süreci;
Almanya-İtalya-İngiltere ve Fransa’nın
eşgüdümlü atakları ile başladı. Sonrasında;
İtalya ve İngiltere bu sürecin gerisinde kaldı.
Bugün itibariyle; İtalya ‘Avrupa Ülkelerarası
YHD Hattı’ bağlamında bir varlığa sahipken,
İngiltere daha ziyade Metro hatlarında geniş
bir kullanım ve hizmet alanı oluşturmuştur. ■
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Sakarya’da dönüşüm devam ediyor

Otobüslerde ‘J’
plakalı dönem
başlıyor

S
akarya Büyükşehir Belediyesi Ulaşım
Dairesi Başkanı Fatih Pistil, özel halk
otobüsleri ile ilgili değişim ve dönüşüm

çalışmalarının tüm hızıyla devam ettiğini
belirtti. İl sınırlarının Büyükşehir’e
bağlanmasının ardından toplu taşımada etkin,
denetim gücü yüksek, güvenli ve vatandaş
memnuniyetini önceleyen yenilikleri hayata
geçirdiklerini aktaran Pistil, 2016 yılı itibari ile
değişim çalışmalarına bir yenisini daha
ekleyeceklerini müjdeledi.

Fatih Pistil, “Özel halk otobüsleri için
başlattığımız değişim ve dönüşüm
çalışmalarına bir yenisini daha ekledik. Mevcut

durum itibariyle şehir genelindeki yaklaşık bin
200 özel halk otobüsünde farklı plakalar
kullanılmaktaydı. Bu doğrultuda aldığımız
UKOME kararı ile özel halk otobüslerinde tek
tip plaka uygulamasını başlatıyoruz. Hayata
geçireceğimiz ‘J’ plaka uygulaması ile özel
halk otobüslerini daha kurumsal, etkin, verimli
ve denetim gücü yüksek tek bir çatı altında
topluyoruz. Uygulama 2016 yılı Ocak ayı
itibari ile başlatılacak. Sakarya’ya hayırlı
olsun” dedi. ■

Fatih

Pistil

Hepinize sağlıklı, huzurlu, mutlu ve
başarılı bir hafta ile bereketli bir sezon
dilerim. Ramazan Bayramınızı tebrik
ediyorum.

Türkiye’nin ilk elektrikli otobüs filosu

İzmir’de kuruluyor
ESHOT Genel
Müdürlüğü yetkilileri,
alım ile ilgili
şartnamesini tamamladı.

İzmir Büyükşehir
Belediyesi, alınacak
elektrikli otobüslerle
birlikte bu alanda da
öncü olurken, yollardaki
egzoz gazı kaynaklı hava
kirliliği ile birlikte motor
gürültüsü de kademeli
olarak azalacak. Enerji
maliyetleri yakıtla
çalışan otobüslere göre
çok daha düşük
olacağından, ESHOT
ciddi anlamda bir
tasarruf da elde edecek.
400 araçlık filonun
oluşturulması
durumunda, ESHOT
otobüslerinin kullandığı
yıllık 48 milyon litre
akaryakıtın 16 milyon
litresi tasarruf edilmiş
olacak. ■
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Taşıma Dünyası Gazetesi ile
birlikte yeni bir adımı
atmanın heyecanı

içindeyim. Sektör
mensuplarımıza, sivil toplum
örgütü başkanı olarak
seslendiğimiz toplantıların
haricinde ilk kez köşe yazarı
olarak ulaşmanın heyecanı bu. 

Sektörümüz çok yoğun bir
döneme doğru ilerliyor. Aslında,
yaz, mevsim olarak çok daha
önce gelmesine rağmen;
sektörümüze ise Bayramla birlikte
geldiğini düşünüyorum.

İyi bir sezon olacak
Ben iyi bir sezon olacağını

düşünüyorum. Bu sene için
özelikle Karadeniz’de yoğun bir
hareketlilik olacağını
düşünüyorum. Karadeniz’de son
iki senedir mahsul kötüydü; bu yıl
ise mahsulün iyi olması önemli
bir hareketlilik getirecek. 

Karadenizli sever, fındık
toplamaya gitmeyi. Bir ton fındığı
bile olsa gider. Benim bahçemin
ürünü, toplayayım der, her zaman
olduğu gibi. Ama tabii, işçilikle
maliyetler karşılanamayacak
olursa, zaten fındıktan başka bir
şey konuşmayan Karadenizliyi
hüzün kaplar, yine memlekete
gidemeyeceğiz diye. 

Ulusal şirketler örnek
oluyor 

Karayolu yolcu
taşımacılığında ulusal şirketler

son 4-5 yılda toparlandı. Bu,
sektör için çok önemli bir şey.
Yabancı sermayenin Türkiye’ye
gelmesi, yabancıların Türk
şirketlerine talip olması, evlilik
teklif etmeleri çok olumlu
gelişmeler olarak öne çıkıyor
sektör için. Sektörde hizmete talip
olanlar neler yapabileceklerini de
gösterdiler. Ben takdir ediyorum. 

Hem şirket yöneticisi hem
federasyon başkanı olarak, ne
kadar aynı masada otursak da,
birbirimizin dertlerine ve
sıkıntılarına birlikte çözüm arasak
da neticede biz rakibiz. Ama hak
edenin hakkını da veririz. Doğru
bir proje yaptılar doğru yoldalar.
Allah yollarını açık eylesin. 

Yıkıcı rekabet azaldı
Ulusal ölçekteki firmalar artık

çalışma biçimleriyle de diğer
firmalara örnek olmaya başladılar.
Sektör, yıkıcı fiyat rekabetinin çok
büyük zararını gördü, ama
özellikle son 2 yıldır, bilet
fiyatlarına yönelik bir istikrar ve
giderek azalan yıkıcı rekabet var.
“Azalan” dedim, “yok olan”
demedim, çünkü yine de ulusal
ölçekte hizmet veren bir firma
yine masaya oturmuyor ve yine
yıkıcı rekabete yönelik çalışmalar
yapıyor. Biz bilet fiyatlarında
istikrar talep ederken, rekabete
aykırı bir yapı olsun istemiyoruz.
Bu kanunen yasak. Bizim
tüketicinin mağdur olacağı hiçbir
fiyatı sektör olarak uygulamamız
mümkün değil zaten. Hakkımız

olmayan bir şeyi de istemeyiz.
Ben Federasyon Başkanı olarak,
çalıştığım şirketteki arkadaşlara
da aynı şeyi söyledim: güçlüden
yana değil, mazlumdan yanayız
her zaman. Yani şirketin
patronları, yöneticileri,
sermayedarları kadar bireysel
otobüsçüleri de korunmalı. Tabii,
bunun yanında tüketici de
korunmalı. Eğer bu denge doğru
kurulursa, kazan kazan formülü
işler.

Otobüsçüyü şok eden
zamlar  

Şimdi otobüsçünün bayram
sevinci var. Ama otobüsçüyü şok

eden zamlar oldu. 
Kısa mesafeye, günde 10

sefer yapan bir otobüs düşünelim
İstanbul’dan 10 sefer yapan en az
yapandır zaten. Aylık otogar çıkışı
sadece tek noktadan 30 bin TL.
Böyle bir maliyet olur mu? Şimdi
biz şikayet ediyoruz. Ulaştırma
Bakanlığı’na, kamuya serzenişte
bulunuyoruz… Sıkıntılarımız,
dertlerimiz var diye bize çare
olunmadığı konusunda feryat
ediyoruz. Ama kendi içimizde
birbirimizi soyuyoruz. Bir araya
gelmiyoruz. 

Daha bu hafta, yani biz
bireysel otobüsçüler bayram
geldi, sezon geldi diye sevinirken,

bir haber geldi: Otogar çıkışlarına
zam var. Kamu, özel sektör ama
bunun bir sahibi yok mu, bunun
bir “taraf”ı yok mu, olmayacak
mı, buna birisi dur demeyecek
mi? 

Ben Federasyon Başkanı
olarak, beraber çalıştığımız
arkadaşlarım, genel müdür
seviyesindeki arkadaşlarım,
Türkiye’nin en büyük şirketlerinin
yöneticileri kararlaştırdık:
Kesinlikle bu konuya müdahil
olacağız. Sonuna kadar da
takipçisi olacağız. 

Bu gidişe bir dur diyeceğiz
“Biz yaptık, siz de kabul

edeceksiniz, bizim dediğimize
evet diyeceksiniz” algısını
yıkacağız. Bu gidişe bir dur
diyeceğiz. 

“Biz bu sektörden geldik, bu
sektörden var olduk” diyenler bu
duygu sömürüsü ile otobüsçüyü
soyuyor. Bunu ben söylüyorum,
aksini söyleyen varsa, onlarla her
yerde, her şekilde tartışırım.
Söylediğimin aksini iddia eden,
“bu böyle değil, İmran Okumuş
farklı söylüyor veya farklı bir
yorum yapıyor” diyenlerle
istedikleri yerde istedikleri şeyi
tartışırım.

Artık icraata geçme zamanı 
Artık konuşma değil eylem

zamanı, icraata geçme zamanı.
Biz dinlemekten yorulduk, aynı
cümleleri konuşan insanları
dinlemekten, aynı söylemleri

işitmekten yorulduk. Aynı köşe
yazarlarının köşe yazılarında
yıllarca hiç değişmeden aynı
standarttaki aynı yazılarını
okumaktan bıktık. Biz artık icraat
istiyoruz. 

Ben de yazıyorum
Her ay, bu gazetede

yazacağım. Bu zamana kadar
hem sözümün hem imzamın
arkasında oldum. Bu gazetede
çıkan sözler benim ağzımdan
çıkan, benim teyit ettiğim sözler
olacak. Güncel konularla ilgili
olarak hem enerji sektörünü hem
de ulaştırma sektörünü
yazacağım. İnşallah beğenilir,
inşallah ilgi ile okunur. 

Ramazan Bayramınızı
kutluyorum 

Bu bayramın, bütün
sıkıntılara rağmen sektöre iyi
geleceğini biliyorum.
Sektörümüzün, yolcularımızın
herkesin Kandilini, Ramazan
Bayramını kutluyorum. Sağlıklı,
bereketli, hayırlı ve uzun ömürlü
ticaret diliyorum. Yoğun geçecek
sezonda güvenli taşımacılığa
dikkat çekmek istiyorum.
Emniyetten taviz vermeden,
uykusuz yola gitmemelerini
tavsiye ediyorum. Sektörümüzün
can taşıma sorumluluğunun
bilincinde olduğunu biliyorum,
ancak bunu hatırlatıyor, iyi bir
sezon diliyorum. 

Haydi Bismillah. ■

Bayramla birlikte yaza merhaba

İmran Okumuş
imran.okumus@tasimadunyasi.com

Temsa, 2015 yılında da karayolu

yolcu taşımacılığı sektörünün

önde gelen firmalarına dev

teslimatlar gerçekleştiriyor.

Şehirlerarası yolcu taşımacılığı

alanında 78 yıldır hizmet veren

Ulusoy, filosunu 34 Safir VIP ile

güçlendirdi.

8
Temmuz Çarşamba günü Ulusoy
Seyahat’in Yenibosna’daki
merkezinde gerçekleşen törene

Ulusoy Holding Yönetim Kurulu Üyesi
Saffet Ulusoy, İmran Okumuş,
Koordinatör Temel Uzlu, Genel
Müdür Hakan Özder, Genel Müdür
Yardımcısı Yusuf Erdoğan, Temsa
Satış Direktörü Murat Anıl, Mali İşler
Direktörü Ural İnal ve Yurtiçi Satış
Müdürü Baybars Dağ katıldı.

Safir’den tüm sektör memnun 

İmran Okumuş, 34 Safir VIP
yatırımının ülkeye, sektöre ve şirkete
hayırlı olmasını dileyerek, “Ulusoy ile
Sabancı ailesinin, Temsa’nın uzun
yıllara dayanan bir işbirliği var. 80’li
yıllarda Karadeniz’de ilk defa sosyal
servisi kuran Ulusoy’du. Ulusoy o
zamanlar kendi imkanları ile o servisi
Temsa’ya açmıştı. O dönemde ilk
otobüsleri de Ulusoy almıştı. O
günlerden bugünlere güzel bir süreç
yaşandı. Safir araçlar ilk olarak 2012
yılında 2+1’e dönüşmüştü. İlk olarak
denemeyi yine biz yapmıştık. O
zaman müşterilerimizden aldığımız
geri dönüşler de çok olumluydu. 34
Safir VIP aracı daha filomuza dahil
ediyoruz. Ulusoy ve Temsa’nın ortak
yatırımları bundan sonra da devam
edecek. Arkadaşlarım, Safir araçların
işletme sürecinde çok ekonomik
olduğunu ifade ediyor. Ayrıca Safir VIP
otobüsler, ülkemizin mevcut
ekonomik yapısına uygun bir
fiyatlandırmayla piyasaya sürüldüğü
için bizim ve tüm sektörün memnun
olduğunu söyleyebilirim” dedi. 

Bu yatırımlar devam edecek 

Ulusoy’un filosunda özmal olarak
190 aracın bulunduğunu belirten
İmran Okumuş, “Bireysel
otobüsçülerle birlikte bu sayı 419
civarında. Varan Turizm’deki otobüs
sayısı 50’nin üzerinde, burada da
hedef 80’e ulaşmak ve Temmuz ayı
içerisinde bu seviyeye ulaşacağız.
Varan Turizm, daha kısa mesafelerde,
tamamen 2+1 koltuk düzenindeki
otobüslerle VIP taşımacılık hizmeti
verecek. Varan filosuna Temsa’nın
yeni çıkaracağı Maraton otobüslerden
alacağız. Yeni aldığımız otobüsleri
özellikle Ege, Ayvalık, Edremit,
Bodrum, Marmaris, Samsun, Ankara
hatlarında kullanmayı planlıyoruz”
diye konuştu. 

İyi bir sezon yaşanacak 

Şu anda sektördeki yolcu talebi ve
doluluk oranlarının yüzde 90’lara
ulaştığını açıklayan ve tüm sektörün
iyi bir sezon yaşayacağına inandığını
belirten İmran Okumuş,
“Meslektaşlarıma yıkıcı fiyat
rekabetinden uzak durmalarını
öneriyorum. Ramazan ayında
sağlanan birlik ve beraberliğin sezon
sürecinde de yaşanmasını
arzuluyorum. Kazasız, belasız iyi bir
sezon geçirilmesini diliyorum. 10
Temmuz sektör için milattır.
Ramazanın her yıl 10 gün öne
gelmesinin önümüzdeki süreçte
sektöre büyük fayda sağlayacağına
inanıyorum” dedi. 

İşbirliğinden çok memnunuz 

Temsa Satış Direktörü Murat Anıl
da, “Ulusoy ailesine ve çok değerli
yöneticilerine Temsa tercihlerinden
dolayı şahsım ve şirketim adına
teşekkürlerimi sunuyorum.
Otobüsçülüğe bakıldığında, kalite
anlamında, Türkiye’ye çok önemli
katkıları olan Ulusoy ve Varan
Turizm’in, 2+1 Safir VIP araçları tercih
etmesi bize de çok büyük
sorumluluklar getiriyor. Safir VIP
araçlarımızdan duyulan memnuniyeti
Ulusoy ve Varan çatısı altında
taçlandırıyoruz. Umarım başarılı
oluruz. Safir VIP araçlarımızın
önümüzdeki süreçte büyük firmaların
filolarında olduğu gibi yüzde 50
oranında yer alacağına inanıyoruz.  Bu
vesileyle İmran Okumuş ve tüm
Ulusoy ailesine teşekkür ediyorum.
Allah kazasız belasız, bol kazançlı bir
sezon nasip etsin” diye konuştu.  

Pazar payı

yüzde 29 

İlk 6 ay
sonunda
Safir’in pazar
payının yüzde
29 olduğunu
belirten Murat
Anıl,
“Tahminimizce
seneyi yüzde
30 civarında
kapatacağız.
Ama 2016
hepimiz için
sürprizlerle
dolu bir yıl
olacak. 2016’da
birinci
önceliğimiz bu
payı korumak.
Tabii, bunun
yanında bir iki
takviyeyle bir
miktar daha
yukarı çıkmayı
hedefliyoruz”
dedi. ■

Ulusoy’a 34 Safir VIP
TEMSA’DAN BİR DEV TESLİMAT DAHA…
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Koyu FB'li

Gazetemizin Yayın

Yönetmeni Erkan

Yılmaz'a, Abdurrahim

Albayrak sarılarak

GS'lıların dostluğunu

gösterdi. 
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Filosunda 8 bin 500 özmal araç

bulunan ve günde 170 bin

civarında kişi taşıyan Altur

Turizm, 100 Temsa Prestij aldı.  

Personel, okul taşımacılığının ve filo
araç kiralama alanının en önde
gelen şirketlerinden Altur Turizm,

filosuna 100 Temsa Prestij aldı. Araçların
teslimi 7 Temmuz Salı günü Altur
Turizm’in Yenibosna’daki garajında
düzenlenen törenle gerçekleştirildi.
Törene Altur Turizm Yönetim Kurulu
Başkanı Abdurrahim Albayrak, Yönetim
Kurulu Üyesi Hikmet Albayrak, Temsa
Satış Direktörü Murat Anıl ve Yurtiçi
Satış Müdürü Baybars Dağ katıldı. 

Kasım’da 20 Safir töreni 

Törende konuşan Altur Turizm
Yönetim Kurulu Başkanı Abdurrahim
Albayrak, konuşmasına 100 Prestij
yatırımının yanı sıra çok sıcak gelişen
otobüs yatırımı bilgisini vererek başladı:
“Bu gün, 100 Prestij filomuza katılıyor.
Kasım ayında, bu sefer büyük otobüs
töreni yapacağız. 20 araçlık Safir aracın
anlaşmasını da yaptık. Filomuzu Safir ile
daha da süsleyeceğiz. Filomuzda 8 bin
500 dolayında özmal aracımız

bulunuyor. Böylece filomuzda Temsa
sayısı artacak. Temsa ile Murat Anıl
sayesinde iyi bir anlaşma yaptık.
Gerçekten bu alımlar pazarlamanın en
iyi noktasında gerçekleşti. Tebrik
ediyorum” dedi. 

Alırken kazanmak istiyoruz 

Temsa ile yeni otobüs yatırımında
pazarlık sürecinin de çok çetin geçtiğini
belirten Albayrak, “Kolay olmadı
pazarlık süreci. Orada binlerce insan
çalışıyor. Biz de sektörde üç kuruş
indirimle alabilirsek, ona göre rekabet
şansımızı çoğaltıyoruz. Bunlar önemli
faktörler, yoksa rekabet edemiyorsunuz.
Düşünün; 8 bin 500 özmal aracım var, 5
tane aracı olanla aynı rekabet içindeyiz.
Bu da bizim için zor oluyor. Biz de araç
alırken kazanmak istiyoruz. Sağ olsun,
Sayın Murat Anıl bunu da sağladı.
Temsa’nın bütün çalışanlarına teşekkür
ediyorum” diye konuştu. 

Okul taşımasında ciddi atılım 

Yeni otobüslerin Türk Hava Yolları
personelinin taşınmasında

kullanılacağını belirten Albayrak, “750
araçlık bir ihale almış olduk. 20
kampüslük bir okul işine girdik. 650
araba ile okula başlıyoruz. Bu alanda da
ciddi bir atılım yaptık. Üç aylık sürede
yüzde 25 büyüdük. Turizm
taşımacılığında aktif olarak yer almayı
düşünmüyoruz. Gerçi ‘okulda olmak
istemiyoruz’ demiştik, ama birden bire
okul işine girdik. Önümüzdeki süreçte
ne olur bilmiyoruz” dedi. Albayrak,
Yenibosna’daki 17 dönümlük garaj
alanına bir otel yatırımı planladıklarını
da sözlerine ekledi.  

600 kişilik yeni istihdam 

Altur ailesinin 1100 çalışana sahip
olduğunu belirten Abdurrahim
Albayrak, yeni yatırım süreci ile bu
sayının 1700’e ulaşacağını belirtti.
Albayrak, “Şu anda ortalama 165-170
bin kişi taşıyoruz. Altur; İzmir, Ankara,
Trabzon, Diyarbakır, Mersin gibi illerde
de hizmet veriyor” dedi.   

Sıcak bir yatırım

Temsa Satış Direktörü Murat Anıl,
Türkiye’nin en büyük araç filosuna sahip
Altur’a teslimat yapmaktan duydukları
memnuniyeti dile getirerek, “100 Prestij
tesliminin yanı sıra bu sıcak günde Sayın
Albayrak ile sıcak bir yatırım anlaşması
daha yaptık. Sayın Abdurrahim Albayrak,
bugün 20 adetlik Safir siparişi ile
onurlandırdı. Safir teslimini hep beraber
kutlamayı arzu ediyoruz. Bu büyük
filonun içinde yer almak büyük bir
sorumluluk. Biz de buna

layık olmaya
çalışıyoruz. Bu dönem
sıra bizde. Ama bu bir
yarış. Herkes üretiyor,
herkesin malı güzel.
Ben şahsım ve
şirketim adına
Abdurrahim ve
Hikmet Bey’e, bu
dönem bize bu şansı
verdikleri için çok
teşekkür ediyorum.
Siparişlerin devamını
da bekliyoruz. 8 bin
araçlık filo içerisinde
çok daha fazla Temsa
ürünü yer alacak”
dedi.  ■

Taşıma Dünyası’na özel…

Plaka tahdidi
gelecek inanıyorum 

Altur Yönetim Kurulu Başkanı
Abdurrahim Albayrak, 8 Temmuz
Çarşamba günü İstanbul Büyükşehir
Belediye Başkanı Kadir Topbaş’la
görüştüğünü söyledi. Kendileriyle
plaka tahdidi ile ilgili görüştüklerini
söyledi. Bu tahdidin herkesin
yararına olduğunu vurgulayan
Albayrak, “Ben buyum diye her şey
benim olsun istemiyorum. Bütün
herkesin faydalanacağı bir sistem
olursa ben seve seve alkışlayarak
kabul ederim, ama sadece benim
menfaatim olacak diye istemem. Bu
dünya boş bir dünya. Bakın hepimiz
ölüp gideceğiz. Bakın, Rahmetli
Sakıp Sabancı’nın arkasından Allah
Razı olsun diyorum. Yarın bir gün
bizim arkamızdan bu denilirse ne
mutlu bize. Ben tahdidin geleceğine
inanıyorum” dedi. 

Eğer telefonla bile olsun,
görüşebilirsek, söylediklerini
ekleyelim.

İlk otobüs Sakıp

Sabancı’dan 

İlk otobüs yatırımını Sakıp
Sabancı ile konuşarak yaptığını
belirten Abdurrahim Albayrak, o
güne ait anısını da paylaştı: “İlk
otobüsümü rahmetli Sayın Sakıp
Sabancı ile konuşmamızla almış
oldum. Sayın Sabancı ile Mavi
Marmara Et Lokantası’nda,
zamanın Başbakanı Mesut
Yılmaz’ın verdiği bir iftarda aynı
masada oturuyorduk, yattığı yerler
cennet olsun, nur içinde yatsın…
‘Ağam, sen niye bizden hiç otobüs
almıyorsun’ dedi. Ben de ‘alırız
ağam’ dedim, ertesi sabah 9’da
otobüs kapıda. Ama pazarlamanın
taktiği bu. Bir tane kitap,
‘Abdurrahimcim gözlerinden
öpüyorum, Sakıp Sabancı’ diye.
İstersen pazarlık et bakalım. Fatura
kesildi geldi. Rahmetli keşke sağ
olsaydı. Kendisinden çok şey
öğrendim. Birçok maçı beraber
seyrettik. Beni çok severdi.
Hayrandım ona.  Onun yolundan
devam ediyorum. Onu kendime
örnek aldığım için çok mutluyum.
Halk adamıydı, mekanı cennet
olsun. 

Altur 100 Temsa Prestij aldı, 20 Safir alacak 
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Mercedes-Benz Türk’ün 2013
yılında TEGV (Türkiye Eğitim
Gönüllüleri Vakfı) işbirliğiyle, 7-14

yaş arası ilköğretim çağı çocukların trafik
bilgisi ve farkındalığını artırmak ve trafik
ile ilgili kavram, beceri ve tutumları
kazanmalarını sağlamak amacıyla
başlattığı MobileKids Trafik Eğitim Projesi,
artık internet üzerinden de çocuklara
ulaşıyor.

Dileyen tüm ebeveynler
tr.mobilekids.net adresi üzerinden
çocuklarına trafik eğitimi aldırabilirler.

İnternet üzerinden verilen MobileKids
trafik eğitimi; trafik nedir, trafikte yaya ve
sürücü olmak, ehliyet türleri, yol çeşitleri,
trafik işaretleri, karşıdan karşıya geçme,
emniyet kemeri kullanımı, güvenli oyun
alanları, bisiklete binme kuralları, trafikte
uyulması gereken kurallar ve ilk yardım
eğitimi gibi farklı konularda 21 eğitim
videosu ve hem eğlenceli hem de öğretici 8
oyunu kapsıyor. Eğitimi başarıyla
tamamlayan çocuklar, “Geleceğin Usta
Şoförü”  eğitim sertifikası almaya hak
kazanıyor. 

Trafik bir paylaşım kültürüdür
Mercedes-Benz Türk Kurumsal İletişim

Kısım Müdürü Tülin Steinhäuser, kurum
olarak trafikte güvenlik eğitimine çok
önem verdiklerini ve özellikle küçük yaştan

itibaren trafik bilincinin
kazandırılmasında aktif çalışmalar
yaptıklarını vurgulayarak, “Trafik bir
paylaşım ve iletişim kültürüdür. Erken
yaşlardan itibaren başlayan ve devamlılık
gerektiren bir öğrenme süreci ile
sağlanabilen bu kültür, eğitimlerle değişen
tutum ve davranışlar sonucunda

oluşturulabilir. Kazaya neden olan birçok
insan, trafik bilinci gelişmediği veya etkin
bir trafik eğitimi almadığı için olumsuz
davranışlarını sürdürüyor. Buna karşın
günümüzde, trafik kazalarını önlemek
üzere yapılan yasal düzenlemeler ve
düşünülen tüm tedbirler, kısa vadeli
sonuçlar almaya yönelik oluyor. Oysa
ihtiyacımız olan gerçek çözüm, temeli
saygıya dayalı bir trafik kültürü oluşturup,
bunu sürdürülebilir kılmaktır. Bu da ancak
etkin bir eğitimle mümkün olabilir” dedi. ■

İki yıl önce Mercedes-Benz Yöneticileri ve
Bayileri ile Barcelona’ya gittik. Barcelona’da Sn.
Ergin İMRE ile sohbetimizde Türkiye’de Otobüs

tarihi ile ilgili sohbetimiz oldu.
Ergin Abi bana “Sen bu konular ile ilgileniyor

ve yazıyorsun. Sana babam Dr. İzzet İMRE’nin
Otomarsan’ın  kuruluşu ile ilgili tarihsel gelişimini
belgeleri ile bir kitapçık göndereceğim” dedi.

Nitekim bir zaman sonra kitapçığı bana
gönderdi.

Kitapçıkta belgeleri ile Otomarsan’ın kuruluş
hikayesi var.

Sektör adına teşekkürler Sn. Ergin İmre.
Allah rahmet eylesin Dr. İzzet İmre.
Kuruluşta en büyük emek Mengerler ailesinindi.
Ve Kadir Has’ın katkılarıydı.

* * *
Çok enteresan…
Zor bir süreç…
Gerek Mercedes-Benz AG, gerekse Türk

Hükümetinin ikna aşaması, bürokrasiyi aşma
hikayesi.

Eminim bütün işi otobüs olan gerek üretici,
gerek bayi, gerekse otobüs işletmecileri bu hikayeyi
bilmiyor veya bildiğini sanmıyorum.

Bu hikayeyi anlatacağım. Anlatmadan öncede
OSD (Otomotiv Sanayi Derneği) Genel Sekreteri
Sn. Prof. Dr. Ercan TEZER bana Türk Otomotiv
Sanayinin Tarihsel Gelişimi kitabını gönderdi.
(Yazarı Ahmet AZCANLI, Otomotiv Sanayi Derneği
yayını)

Teşekkürler Sevgili Hocam.
* * *

Bu kitabın önsözünü de Dr. Mühendis Hasan
Tahsin ÖNALP yazmış. Sn. Tahsin ÖNALP’ta
Otomarsan’ın kurucu Genel Müdürü’dür. Önsözden
bir alıntı yapayım.

“1876 yılında Nikolaus Agust Otto tarafından

icat edilerek, temeli atılan patlarlı motor tekniğinin
bundan on yıl sonra 03 Temmuz 1886’da Karl Benz
tarafından otomobile dönüştürülmesi ve bundan
yedi ay sonra 04.03.1887’de  Gottlieb Daimler’in
motorlu aracını devreye sokması ulaşımda
motorizasyon devrimini başlatmıştır. Bu ve diğer
dahilerce gerçekleştirilen bu devrimin, insanlığı
nerelere götüreceği, onlarca bile tam olarak tahmin
edilebildiğini sanmıyoruz.”

Bu gelişim Daimler-Benz’in temelini oluşturur.
Mercedes-Benz AG’de Daimler-Benz’e bağlı bir
kurum.

İşte bu kurumun Türkiye’de ki ortaklığı
Otomarsan.

* * *
Otomarsan’ın hikayesi

Öncelikle Rahmetli Adnan Menderes Türkiye İş
Bankası’na talimat verir.

İş Bankası’nın mektubundan birkaç not
aktarayım.

Türkiye’nin iktisadi büyümesi hızla devam
etmektedir (Büyüme %3’tür). Özellikle Nakliye

sektöründe büyük ihtiyaçlar vardır. Son senelerde
Uluslararası standartlara uygun yollar yapılmıştır.
Limanlardan, şehirlerden köylere kadar yol
bağlantıları yapılmaktadır.

1957 senesinin yıl sonu itibari ile yaz kış
kullanılabilir yolların toplamı 32.952 km’dir.

İthal edilen kamyon, otobüs adeti 76.361’dir. Şu
an itibari ile senelik ihtiyacımız en azından 2 bin
otobüs, 5 bin adet kamyondur. Döviz problemimiz
dolayısı ile bu adetlerde araç ithal etmemiz
mümkün değildir.

Bu ihtiyacımızı sağlamak için Bankamız (İş
Bankası) fabrika ve diğer bir banka, yabancı bir
ortak ile birlikte ortaklık kurmaya karar vermiştir.

Dünyanın sayılı kamyon ve otobüs imalatçılarını
Türkiye’ye yatırım yapmaya davet eder.

İş Bankası’da dünyada ki tüm motorlu araç
üreten şirketlere mektup göndermiş ve mektup
gönderdiği şirketlerden         Daimler-Benz, Deutz,
Bussing, Austin-İngiltere, Ford-Almanya, Fiat-İtalya
gibi firmalar konu ile ilgilerini yazılı olarak
sunmuşlardır. 

Daimler Benz AG 24 Aralık 1958 tarihinde
Türkiye’de Kamyon ve Otobüs üretimi projesi
konusuyla ilgilendiğini ve bu amaçla 1959 yılının
başında Türkiye’de detaylı görüşmeler yapmak
istediğini anlatan bir mektup yazmıştır.   

* * *
Bu hikayeyi detayları ile anlatacağım.
Çok zor kurulmuştur Otomarsan.
Hem Almanya tarafında hem de Türk Hükümeti

ve Bürokrasisi tarafından zorluklar yaşanmıştır. 
Türkiye’nin de nerden nereye geldiğinin

hikayesidir.
Bugün 20 milyar dolara yaklaşan otomotiv

ihracatı (yan sanayi dahil) temelinde bu süreçler
yatar. ■

13 - 26 Temmuz 20156 ❭❭ Gündem

anuray59@gmail.com

Akif
Nuray

... Bulandı, durulacak mı?

Otomarsan’ın kuruluşu - 1

Latif Karaali
lkaraali@has.com.tr

Otomarsan AŞ’nin ilk Genel Müdürü Hasan Tahsin ÖNALP’ın anısına. (4)

Dünyadan haberler var. Dünyanın
ekonomisini 3 tane ABD rakamına
bağladılar, hatırlarsınız. Aylık

İstihdam, Aylık Konut Harcaması, Aylık
İşsizlik Başvuruları…

Bu rakamlar ABD'ye uygun çıkınca ABD
seviniyor, ama aykırı çıkınca da dünya
seviniyor. Aslında aykırı çıkınca ABD de
seviniyor da belli  edemiyor. ABD de dünyayı
sevindirmek yönünde yol arıyor. Yani dünyayı
sevindirirse, zaman içinde, kendisinin de
sevinebileceğinin farkında.

Dünyayı üzüp de kendini sevindirirse,
sevincinin yalnız kalacağını ve kısa
süreceğini biliyor. Ne demişti bir ABD'li
ekonomist: “2008 krizinin daha büyük bir
krizin öncüsü olmasından korkuyorum.”

İşte, bölgemizden bir kanıt: Yunanistan.
1,6 milyar avro borcunu ödeyemedi, yıl
boyunca da 12 milyar avro daha ödeyecek,
planda. Yunanistan'daki bu ekonomik açmaz
2008 krizinin siyasal sonuçlar zincirine bir
halka daha ekleyebilir, yeni hükümet veya
yeni seçim olabilir.

Yunanistan AB'den gelen borç/hibe
paralar yüzünden üretimsel faaliyetlerinden
vazgeçti, hizmet sektörlerini geliştirdi, ama
şimdi o üretimlere çok ihtiyacı var. Bu arada,
üretime girmek çıkmak hizmet sektörüne
girmek çıkmak kadar kolay olmuyor.  

Unutmadan söyleyeyim, Porto Riko da 72
milyar dolarlık borcunu ödemeyeceğini
açıkladı, geçen hafta. İzleyeceğiz.  

*  *  *
Ülkemizin dünya ticaretindeki payı yüzde

90 arttı (binde 5’ten binde 95’e yükseldi).
İhracat payımız yüzde 100 artarken ithalat
payımız yüzde 61 arttı. Bu rakamlar 2001 -
2013 dönemi için hesaplandı. 2015
Ocak-Mayıs döneminde miktar ihracatımız
yüzde 3 arttı, ama dünyada Dolar yükselince,
Dolar karşılığımız yüzde 8,1 azaldı. 

Almanya, İngiltere, Irak ilk 3 büyük
ihracat pazarımız. 

Yaşanan ekonomik, politik, bölgesel
sıkıntılara rağmen Ocak-Mayıs döneminde
gelen turist sayısı sadece yüzde 1,2 azalmış.
Gelen turist 911 dolar, giden turist 688 dolar
harcamış, ticaret fazlamız var. Dolar kuru da
yaklaşık yüzde 13 arttığına göre turizm
gelirimiz hayli büyümüş durumda. 1’inci
çeyrek kapanışında bu artış yüzde 1,3 idi.

*  *  *
Taşıma dünyasından da bir sese kulak

verelim. Bakın IRU ne diyor:
“Türkiye; IRU'nun Avrupa, Asya, Bağımsız

Devletler Topluluğu ve Ortadoğu bölgelerine
yayılması için merkezi bir konumdadır. IRU
Bölge ve Ortadoğu Daimi Temsilciliği; bu
gerçeğin bilinciyle, IRU'nun stratejik hedef ve
önceliklerinin bölgeye sunulması sürecinde
çok önemli olan görevini yapmaya devam
edecektir.”

Bu önemli bölgede iş dünyamızın da,
siyaset dünyamızın da uzlaşık yaşaması şart.
Siyasi partilerimizin kurumlaşamadığı, daha
doğrusu kurumsallaşmadığı konuşuluyor.
Siyasetin performansı yetersiz. 

Haftaya her sorunun temelinde yatan
eğitimle ilgili olarak TEOG/2015, ortaöğretim
sınav sonuçlarını konuşabiliriz. 

*  *  *
Ramazan Bayramınızı en içten

duygularımla kutluyorum. Sektörün sezonu
olması dolayısıyla dolu seferlerle, kazasız
belasız yolculuklar diliyorum. ■

TEMSA VE DEMİRBAŞ SPONSOR OLDU

İSTOD otobüsçüleri iftarda
buluşturdu 

İstanbul Toplu Ulaşım Otobüsçüler Derneği, Sabiha Gökçen
Havalimanı yakınlarındaki Crown Plaza’da Temsa ve Demirbaş
Otomotiv sponsorluğunda

verilen iftarda bir araya geldi.
İstanbul’un trafik yükünü
çeken otobüsçüler ağırlıklı
olarak yaşadıkları sorunlar
üzerine sohbet ederken
Temsa Pazarlama Direktörü
Murat Anıl, Ramazan’ın ve
Bayramın hayırlı olmasını
diledi. ■

Mercedes-Benz Türk’ün Trafik Eğitim Projesine 

tr.mobilekids.net üzerinden ulaşın

Bozankaya, “2015
Avrupa’da Yılın Şirketi
Ödülü”nün sahibi 

Sektördeki deneyimi ve
tasarım aşamasından nihai
aracın üretimine kadar

gösterdiği başarısı Bozankaya'nın
dünya çapında bir üretici olma
yolunda ilerlemesini sağlıyor.
Bozankaya AŞ, dünyanın en büyük
araştırma ve danışmanlık
gruplarından biri olan Frost &
Sullivan tarafından demiryolu ve
karayolu taşımacılığı
sektörlerindeki eksiklikleri işaret
etmesi nedeniyle “2015 Avrupa’da
Yılın Şirketi Ödülü”nün sahibi
oldu. Tasarım ve üretimde gerekli
çözümleri kendi bünyesinde
barındırması şirkete, büyük
avantaj kazandırıyor. 

Tüm dünyada şehirler ve yerel
yönetimler, en ideal toplu
taşımacılığın sağlanması, trafik
sıkışıklığının azaltılması ve
yatırımların etkin kullanımı için
alternatif araç ve altyapı çözümleri
üzerinde duruyor. Bu doğrultuda,
otobüs, trambüs, tramvay ve
metro araçları gibi çoklu ulaşım
seçeneklerinden oluşan
Bozankaya’nın geniş ürün
yelpazesi, şehirler için ideal
çözümler oluyor. Bozankaya,
şehirlerin toplu taşımacılık
ihtiyaçlarına göre gerekli emisyon
normları ve yatırım konularına
odaklanarak her şehir için uygun
çözümleri sunuyor. ■

Türkiye’nin 5 yıl üst üste en çok
tercih edilen otobüs markası
olan Otokar,

Kahramanmaraş’taki Hünkar
Tesisleri’nde özel toplu taşıma
dernek ve işletme sahiplerini

buluşturdu. Kahramanmaraş
Minibüsçüler Odası Başkanı ve
Üyeleri, Özel Halk Otobüsçüleri
Odası Başkanı ve üyeleri ile turizm ve
servis taşımacılığı yapan firmaların
buluştuğu gecede Otokar adına

gecenin ev
sahipliğini Otokar
Genel Müdür
Yardımcısı Basri
Akgül üstlendi.
Yoğun ilgi gören
özel buluşmaya
katılan 550 kişi,
aynı zamanda
Otokar’ın en yeni
ürünlerini
yakından
inceleme fırsatı
buldular. ■

Otokar’la Kahramanmaraş’ta iftar 

Basri
Akgül
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Bayram

Bayramlar, toplumu oluşturan bireylerin
milli ve dini dayanışma günleridir. Her
ne kadar “eski bayramlar” diye bir

kavram oluştuysa da bilenler ve yaşayanlar
için bayram günleri her zaman önemli
olmuştur. Bayramın özünden uzaklaşılsa bile
“bayram tatili” kavramı herkesi pek
heyecanlandırır. 

Günümüzde büyük kentlerde yaşayan
insanlar gerek yaşam zorlukları ve çalışma
koşulları nedeniyle uzakta bulunan
yakınlarını her fırsatta ziyaret edemiyor;
diğer ihtiyaçları yüzünden buna fazlaca
zaman da bulamayabiliyorlar. Böyle
günlerde toplumda hareket ve yer
değiştirmeler hızlanır. Bayramlar,
sektörümüzde iş yoğunluğunun arttığı,
kazançların doruğa çıktığı, doluluk oranının
yüzde 100 olduğu, yıl ortalamasını
yükselten zamanlar olmuştur. Artan iş
hacmini karşılamak için ilave seferler ve
araçlar devreye alınarak oluşan bu yüksek
talep karşılanmaya çalışılır.  

Taşımacılar için “sezon” olan yaz
dönemi, okulların kapanmasıyla, yıllık
izinlerin bu dönemde kullanma eğilimi
yüzünden işlerin arttığı günler olmuştur.
Üzerine bayram hareketliliği de
eklendiğinde yoğunluk tepe noktasına
ulaşmaktadır. Yıl boyunca bu hareketliliğin
dengeli bir dağılım göstermesi, kazanç ve
karlılığın artması dileğimizdir. 

Sektörümüzde, uzun yıllardan beri
oluşmuş müthiş bir birikim söz konusudur.
Son dönemlerde alternatif taşımaların
artması pazar kaybı gibi görünse de, pazarda
karayolu taşımacılığının üstünlüğü kesindir.
Sektörün geleneksel yapısı zaman içerinde
gündeme adaptasyonunda zorlanmalar
yaşasa da, taşımacılar bu sorunu da aşmış ve
kullandıkları yöntemlerle kendilerini
güncellemeyi başarmışlardır. Geçtiğimiz
yıllarda kullanılan araç markası ve modeli,
pazarlama argümanı olarak ilk sırada iken,
firmaların bilinçlenmesi sonucunda
şimdilerde markalaşma çalışmaları daha öne
çıkmaktadır. Kurumsal kimlik, renk, logo, iç
denetim ve kalite standartlarını yükseltme
çalışmaları tüketicide güvenlik ve konfor
algısını arttırmış ve yapılan bu çalışmaların
olumlu neticeleri alınmaya başlamıştır.

Bundan böyle, yapılacak en önemli şey,
yükselen bilinçle birlikte verimliliğin daha
da yukarılara taşınması olacaktır. Firmalar bu
alanda kendi çalışmasını yaparken, sektör
temsilcisi organizasyonlardan bu
çalışmalara öncülük ve rehberlik yapması
zorunluluk düzeyinde beklenmektedir. 

Sektördeki, özellikle fiyat konusundaki,
yıkıcı iç rekabetin bu güne kadar kimseye
hiçbir fayda getirmediği aşikârdır. Bundan
kurtulmanın yanı sıra sektör artık kendi
selameti için üretici tahakkümünden
kurtulmanın yollarını bulmalıdır. Dünyada
sayılı büyüklükte olan bu sektör hala
oligopol bir pazar olarak marka, model ve
yaş kısıtlamaları nedeniyle üreticilerin
fiyatlandırma ve satış yöntemlerine mahkum
durumdadır.

Her alanda sektörü bir araya getirecek
sempozyum, panel, münazara ve sosyal
etkinlikler bu alandaki insanların birbirini
gerçek anlamda daha iyi tanıması ve
sonucunda dayanışma ve işbirliğinin
artmasını sağlayacaktır. Firmalar da, mesleki
sivil örgütlenmeler de rakip olmanın
düşman olmak anlamına gelmediğini artık
anlamalı… Nitelikli rekabetin, kendi
niteliklerinizin yükselmesini sağlayan
önemli bir husus olduğu unutulmamalıdır.  

Bir kez daha bayramınızı kutlar, sağlıklı,
huzurlu, başarılı bir sezonla birlikte
sevincimizin daim olduğu; bayram
günlerindeki gibi birlikteliğimizin sürekli
olmasını dilerim. ■
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İSAROD Başkanı Hamza

Öztürk, plaka tahdidi ile ilgili

servisçiye Bayram müjdesi

verdi: “Tahdit sözünü aldık. Her

türlü çalışması yapıldı, son

aşamadayız. Bayramdan sonra

kararı alınacak.” 

İSAROD’un 3 Temmuz Cuma günü
1453 Topkapı Sosyal Tesisleri’nde
düzenlediği iftara; İstanbul Umum

Servis Aracı İşletmecileri Esnaf Odası
Başkanı Hamza Öztürk, Oda Yönetim
Kurulu Üyeleri İstanbul Esnaf ve
Sanatkarlar Odaları Birliği (İSTESOB)
Başkanı Faik Yılmaz, Başkan Vekili
Mesut Şengün, Hyundai Ticari Araç
Satışlardan Sorumlu Genel Müdürü
Min Seop Jung, Karsan Satış-
Pazarlama Direktörü Selim
Aydınlıoğlu, Karsan Satış Bölge
Müdürü Burak Kozakçı, İstanbul
Taşımacılar Birliği Derneği Yönetim
Kurulu Üyesi Esat Yıldırım,
Bayrampaşa İmam Hatip Lisesi
Müdürü Mustafa Okumuş, Has
Otomotiv Hafif Ticari Araç Satış
Müdürü ile 500’ü aşkın esnaf ve
aileleri katıldılar. 

İftarda konuşan İSAROD Başkanı,
iftarda plaka tahdidi ile ilgili önemli
açıklamalar yaptı. Öztürk, esnafın
birlik beraberliğinin her geçen gün
arttığını belirterek, esnafa teşekkür
etti. 

İSTESOB Başkanı Faik Yılmaz’ın,
İSAROD’a plaka tahdidi konusunda
her zaman destek verdiğini dile
getiren Öztürk, “Plaka tahdidi
konusunda sıkıntımızı dile getirerek
plaka tahdidi mücadelemizin
bugünlere gelmesinde ciddi gayretleri
olan İSTESOB Başkanı Faik Yılmaz’a
teşekkür ediyorum” dedi.

Tahdit Bayramdan sonra 

Plaka tahdidi için uzun bir
mücadele verdiklerini ve bunun
karşılığını almak üzere olduklarını
dile getiren Öztürk, “Bazı
arkadaşlarımızın anlattığı gibi böyle
‘verin plakayı, bırakalım sigarayı’ 2
afiş ile 2 slogan ile olmuş bir iş
değildir. Biz emeği geçen herkese
teşekkür ediyoruz. Ciddi manada bir
mücadele verildi. Seçim
konuşmamızda ‘biz plaka sözü
vermiyoruz, ama Allah bize bunu da
nasip edecek inşallah’ demiştik. Yavaş
yavaş o noktaya geliyoruz. Sözünü
aldık, her türlü çalışması yapıldı. Son
aşamadayız. Bayramdan sonra bunun
kararı da alınacak. İstanbul
Büyükşehir Belediyesi’nde gerekli
birtakım çalışmalar yapıldı. Çok acele
edip de yarın hukuki bir mesele olup
dağılacak bir plaka tahdidini
istemiyoruz. Yavaş olsun, sağlam
olsun, ayakları yere bassın istiyoruz.
Onun için bu işi çok aceleye
getirmeyeceğiz” diye konuştu.

Öztürk uyardı!
Öztürk, 25 Mayıs’ın servis sektörü

için milat olduğunu, bu tarihten
sonra araç alarak sektöre giren
kişilerin plaka tahdidinden
yararlanamayacağını hatırlatarak,
“Cumhurbaşkanımız, sanki 25
Mayıs’ta, ‘o gün parası olan gitsin
birkaç tane araba alsın’ dedi. Bizim
üyemizden de, dışarıdan meslekle hiç
alakası olmayan da hemen gidip 1-2
tane araba aldı. Onun için dilekçe

verdik. 25 Mayıs’tan
sonra araba da alan,
sektöre de yeni giren
böyle bir haktan

istifade etmeyecek. Kimse eşine
dostuna boşuna araba aldırmasın,
kimse kimsenin ekmeğiyle
oynamasın. Bugün 56 bin kişiyiz. Eğer
ki o 26 Mayıs’taki hız devam etseydi,
bugün 116 bin kişiydik. Çünkü biz
odamıza ilk defa, insanlar sıraya
girsin, yavaş yavaş kaydını yaptırsın
diye bir sıra şeridi çektik. Ama baktık
ki olacak gibi değil, mecburen
belediyeye ve emniyete yazı yazdık.
Bu işi durduralım dedik. Şu anda yeni
araba alanlara yol belgesi verilmiyor.
Verilmeyecek. Önümüzdeki hafta
araç değiştirenlerle, takas yapanlarla
alakalı sistemdeki değişikliği yapmak
için hazırlıklar yapılıyor. Araba
satıcıları da dört gözle bizi bekliyor.
Bu takas imkanını açacaklar. Araç
takası yapabileceğiz” ifadelerini
kullandı. 

Sülün Osman’lar türedi 

Piyasada esnafı kandırmaya
yönelik dedikodulara rağbet
edilmemesi gerektiğini vurgulayan
Öztürk, şunları söyledi: “Piyasada
birtakım ilanlar, birtakım
dedikodular dolanıyor. Fişi ile araba,
yol belgesi ile birlikte araba gibi.
Bunların hiçbirinin geçerliliği yok.
Kimsenin hurdasını iki misli fiyatına
kimse almasın. Meslekte yeni Sülün
Osman’lar türedi. Bizim bir Odamız
var, Odalarımızın hukukçusu var.
Birliğimiz, Belediyemiz var. Meslekle
alakalı her türlü sorunu Oda olarak
çözeriz.” 

Hamza Öztürk, iftara sponsor
olan Karsan’a teşekkür etti. Öztürk,
“Bizim her zaman yanımızda olan

bir Karsan ailesi var. Onlar da yeni
ürettikleri aracı tanıtım amacı ile
buraya getirdiler. Tüm Karsan
ailesine çok teşekkür ediyoruz” diye
konuştu. 

Karsan esnafın bir parçası 

Karsan Satış Bölge Müdürü Burak
Kozakçı ise Karsan olarak servisçi
esnafı ile bir arada olmaktan dolayı
mutlu olduklarını söyledi. Karsan’ın
uzun yıllar esnafın parçası olduğunu
vurgulayan Kozakçı, “Karsan ailesi
olarak segmentinin en yeni aracı olan
Hyundai H350’yi sizlere sunmanın
heyecanı içerisindeyiz. Son olarak J10
ürünümüz ile bu pazarın
içerisindeydik. Sonra 3 yıllık bir
aramız oldu. Hyundai ile geri döndük.
H350’ler ülkemiz ekonomisine ve
sanayisine büyük katkı sağlayacak.
Sınıf lideri performans, sınıf lideri
donanım ve geniş opsiyon yelpazesi
ile okul servis ve turizm taşımacılığına
yeni bir anlayış getirecek olan
aracımızın hayırlı ve uğurlu olmasını
temenni ediyoruz” dedi.

Yavaş yavaş hedefe gidiyoruz 

İSTESOB Başkanı Faik Yılmaz,
plaka tahdidi için İSAROD ile birlikte
‘hak verilmez alınır’ şiarıyla hareket
ettiklerini ve bunun karşılığını almak
üzere olduklarını dile getirerek
şunları söyledi: “Her yerde, her
platformda, söylüyordum, ‘eğer bu
ülkede adalet varsa servis aracına
plaka tahdidi olması lazım’ diye.
Diğer illerde var, İstanbul’da niye yok
diyorduk. Birinci aşamayı atlattık. Biz
hiçbir zaman ‘acaba olacak mı’
demedik hak verilmez alınır dedik.
Esnafımızın, direksiyonda, yarının ne
olacağını düşünmeden o yola devam
etmesi lazım. İstanbul’da plaka
tahdidi olacak.” 

Tahdit kutlaması olacak

Yılmaz, tahdit olması halinde
esnaf ve aileleri ile kutlama
yapılacağını belirterek şunları söyledi:
“Bunun kutlaması bu salonda değil,
daha büyük yerde hep beraber
üyelerimiz ve aileleri ile beraber
olacak. Sponsorları çok seviyorum,
Karsan ailesine çok teşekkür
ediyorum. Sponsorlar bizlere güç
veriyor. Bize iyi bakmaları lazım.
Araçlarda biraz indirim yaparsanız
esnafımıza daha iyi hizmet yapmış
olursunuz. Ben hepinizin Bayramını
şimdiden kutluyorum. Kazasız belasız
hayırlı bol kazançlar diliyorum.” ■

25. Yıl Plaketi
Meslekte 25 yılını dolduran esnafa plaketleri

verildi. İSTESOB Başkanı Faik Yılmaz, İSAROD
Başkanı Hamza Öztürk’e plaket takdim etti. 

Meslekte 25 yılını dolduran Yavuz Selim
Mercaner, Sinan Atik, Ahmet Eraslan, Sedat Özden
ve Cafer Küçükkoç’a plaketlerini; Hyundai Ticari
Araç Satışlardan Sorumlu Genel Müdürü Min Seop
Jung, Karsan Satış-Pazarlama Direktörü Selim
Aydınlıoğlu, Karsan Satış Bölge Müdürü Burak
Kozakçı takdim ettiler.

Öztürk, bayram sonrasını işaret etti 

‘Tahdit kararı alınacak’

KARSAN SPONSOR

İftarın sponsorluğunu

Karsan yaptı. Karsan,

Bursa’da üretimini

gerçekleştirdiği yeni

ürünü Hyundai H350

aracını tanıttı. İSAROD’dan Taşıma
Dünyası’na plaket

İstanbul Umum Servis Araçları İşletmecileri
Esnaf Odası (İSAROD), 3 Temmuz Cuma günü 1453
Topkapı Sosyal Tesisleri’nde iftar düzenledi. 

İftar yemeğinde, meslekte 25 yılını dolduran
esnafını ödüllendiren İSAROD, yaptığı haberlerle
derneğin her zaman yanında olan, her türlü
etkinliğini takip eden Taşıma Dünyası Gazetesi
Muhabiri Caner Özcan’ı da, verdiği destek
dolayısıyla plaketle ödüllendirdi. 

Taşıma Dünyası olarak; 
Genç muhabir arkadaşımızı kutluyor, nice

başarılarda buluşmayı diliyoruz.

■ Caner ÖZCAN

Hamza

Öztürk
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AŞTİ Kooperatifi 
Yönetim Kurulu adına

Ethem ATEŞ
Başkan

Tüm yolcularımızın, 
meslektaşlarımızın ve 

taşımacılara hizmet veren 
kamu çalışanlarımızın 

Bayramını kutlar, 
sağlık, mutluluk ve
başarılar dileriz.

ANKARA’NIN
GEZİLECEK
GÖRÜLECEK

YERLERİ VAR
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Yıldırım
TOBB Türki̇ye Karayolu
Yolcu Taşımacılığı
Mecli̇s Başkanı

Sektör yıldızlarla
tanışacak!

Ramazan sonuna doğru Bayram hareketliliği başladı
sektörde. Bir hafta öncesinden başlayan yoğunluk
tam anlamı ile devam ediyor. 

Bayramın çok iyi değerlendirilmesi lazım. Bu sene
çok kısa bir sezon yaşadık. Türkiye, bir taraftan seçimlere
kilitlendi, diğer taraftan Ramazan ve iklim değişiklikleri -
bugün bile, hava İstanbul da sıkıntılı- insanların program
yapmasını engelledi. Buna rağmen, kısa da olsa bir tatil
var, arkasından Ağustos sonu ve Eylül ortalarına kadar
devam edecek, büyük bir hareketlilik var. Bu hareketliliği
çok iyi değerlendirmemiz lazım. Sefer planlamamızı çok
iyi yapmamız lazım. Özellikle bayramda tedbirleri alıp
kaza yapmamak için, herkesin üzerine düşen görevi
yapması lazım. 

2+1 koltuklarla seyahat
Sektördeki değişimin önemli bir tarafına değinmek

istiyorum. Sektörde 2+1 dediğiniz araçların kullanımı
giderek artıyor, toplam araç filosu içinde yüzde 28’lere
kadar dayandı. Biz bu otobüslerin kapasitesini yüzde 20
daraltırken, fiyatlarını ona göre dengelemiz lazım. Ama
görüyoruz ki piyasada normal 2+2 otobüslerle 2+1
otobüslerin fiyat farkı pek uygulanmıyor. Bir taraftan
aracın kapasitesini daraltıyoruz diğer taraftan 20 bin 30
bin Euro fazla para harcayarak aracın koltuklarını ve
donanım sistemini değiştiriyoruz. Bunun karşılığı olan
parayı almadığınız zaman bu iş sürdürülebilir olmaktan
çıkar. Bu nedenle ben bütün firmaların 2+1 yapılan
otobüslerde ikili koltukları ayrı bir fiyat tekli koltukları ayrı
bir fiyat olarak değerlendirilmesi gerektiğine inanıyorum.
Bunu yapmadığınız zaman otobüsçü komisyonları
düşürün diyor haklı olarak. Suit, VIP, business veya rahat
hat… hepsinde fiyatları düşürmediğiniz zaman otobüsçü
zarar ediyor. Komisyoncu, bunun karşılığında firma
sahibine benden onu kesme, şunu kesme bunu kesme
diyor. 2+1’de de tekli koltuklar öncelikle tercih ediliyor.
Öncelikle tercih ediliyorsa, yani biz burada dinamik
fiyatlandırma yapmak zorundayız. Uçaklardaki gibi bire
üç, bire dört fiyatlar koyalım demiyoruz ama standart
arabalarla, standart otobüslerle 2+1 koltukların fiyat
farkını almadığımız takdirde bu otobüslerin yatırımları
sürdürülebilir olmaktan çıkar. Özellikle uzun hatlarda bu
otobüslerin kaybettiği değer, 10-12 koltuğa kadar çıkıyor.
Bununla da yetinmeyip rahat koltuklar koyuyoruz, ona
bedel ödüyoruz. Donanımlarını değiştiriyoruz, büyük
ekran televizyonlar koyuyoruz ve daha iyi hizmet
vermeye çalışıyoruz. Hizmetin bedelini mutlaka almamız
lazım. Yatırımın karşılığını getirecek olan fiyatlandırmayı
da mutlaka yapmamız lazım. 

Rekabet unsuru

Ben bu konunun sektörün önemli yarası olduğuna
inanıyorum. Yüzde 28-30 dayanmış bu yatırımların
devam edebilmesi Türkiye otobüsçülüğünün daha kaliteli
daha konforlu daha güvenli olabilmesi için mutlaka
yapılan yatırımların karşılığının alabilmesi lazım.
Sezonlarımız çok kısa. Otobüsçülükte fiyatı rekabet
unsuru haline getirmekten çıkarmamız lazım. 

Sınıflandırılmış otobüs…

Doğal bir sınıflandırma var sektör içinde. Araçlar
kendi içinde sınıflandırılıyor: Eski otobüs, yeni otobüs
fiyat farkları mutlaka olmalı. Yani eski otobüslerimiz ile
sıfır kilometre otobüsler arasında da bir sınıf farkı olmalı.
Kısacası Avrupa’da, otobüslere gittiğiniz zaman yıldızı
görürsünüz. İki yıldız, üç yıldız, tek yıldız, dört yıldız.
Avrupa’da 5 yıldız yok. Bizdeki 2+1’ler 5 yıldızdır. 5
yıldızın fiyat olarak mutlaka karşılığını alması lazım. Ve
bundan sonra Türkiye otobüsçülüğü mutlaka yıldızlarla
sınıflandırılması lazım. Bakanlığın da buna bir destek
vermesi lazım. Bu konuda bir düzenleme yapması lazım.
Herkesin istediği fiyatı serbest fiyat ekonomisinde koyması
doğal, ama sınıfları belirlememiz lazım. Eski otobüs ile
yeni otobüsün fiyat farkı vardır. İyi donanımlı otobüs ile
kötü donanımlı otobüsün fiyat farkı vardır. Ben, şu anda
başında olduğum şirkette, bir sınıflandırma yapacağım ve
yıldızlarla bunu belirleyeceğim. Sektör yıldızlarla
tanışacak. Biz bunun öncülüğünü yapıyoruz. İki yıldızın
ne demek olduğunu, üç yıldızın, dört-beş yıldızın ne
demek olduğunu yolcularımıza anlatmamız lazım.
Vatandaşın, fazla para verdiğinde ne aldığını, az para
verdiğinde neyi alamadığını bilmesi lazım. Bunu
tanımladığınız zaman yolcular tercihini yapar, hangi türde
seyahat etmek istiyorsa, eder. Onun için Türkiye
otobüsçülüğü yıldızlarla tanışmalı diye düşünüyorum. 

İkram kısa mesafede israftır

Özellikle belirtmek isterim, önümüzdeki dönem kısa
mesafelerde ikramların sınırlandırılmalı. Fazla ikramın
para ile otomat makinelerinden verilmesi dahil olmak
üzere gündeme taşınması gereken konudur. İstanbul’dan
Çorlu’ya, İstanbul’dan İzmit’e giden bir otobüste ikram
israftır diye düşünüyorum. Çok kısıtlı olması lazım.
Sadece içecek su verilebilir, bunun dışındaki ikramların
otobüs içine yerleştirilecek otomat makineleri ile paralı
olarak satılması lazım diye düşünmüyorum. 

Servis alanla almayan bir olur mu?

Servis alan insanı da servis almayan insanı da
birbirinden ayırmak lazım. Yani ben servis kullanacağım
sen kullanmayacaksın, niye aynı parayı ödüyoruz? Siz
bindiğiniz noktadan servis kullanıyorsunuz, onun bana
bir maliyeti var. İndiğiniz noktadan servis
kullanıyorsunuz, onun da bana bir maliyeti var. Diğer
taraftan hiç kullanmayan bir insan ile bu iki servisi
kullanan insanın aynı parayı ödemesi hak değil. Yani
sektörde gerçek ücretlendirmenin artık başlatılması lazım. 

Acente komisyonlarının da artık tartışılır hale
gelmesi lazım. Uçaklarda olduğu gibi benim fiyatım bu
kardeşim, sen üzerine hizmet koy koyabiliyorsan,
satabiliyorsan sat denmesi lazım. Aksi takdirde bu sektör
kaynak tüketiyor, kendini bitiriyor. Bağlı olarak, bu
yatırımlar sürdürülebilir değil. Türkiye otobüsçülüğü
bundan sonra yukarı değil, aşağı gider. Güzelliğin de bir
bedeli var biliyorsunuz her güzelliğin bedeli var. Mutlaka
ve mutlaka her şeyin bedelinin karşılığının olduğu yeni
bir ücretlendirme dönemine girilmesi lazım. 

Ben, herkesin önlemleri alınmış bir şeklide yola
çıkmasını tavsiye ederek bayramın kazasız belasız
geçmesini diliyorum. Herkese iyi bayramlar diliyorum. ■

Türkiye Otobüsçüler

Federasyonu, bu yıl 46’ıncısını

düzenlediği iftar yemeğini 9

Temmuz Perşembe akşamı

Titanic Otel’de gerçekleştirdi. 

İftar yemeğinde bir konuşma
yapan TOFED Genel Başkanı
Mehmet Erdoğan, Kurucu

Onursal Başkan Galip Öztürk’ün
katılımcıların ve sektör
mensuplarının bayramını kutlayan
mesajını iletti. 

Sezon geç başladı, ama… 

Sektörün zor bir süreçten
geçtiğini vurgulayan Erdoğan, “Bu
sene ülkemizdeki genel seçimler ve
üniversite sınavları arka arkaya geldi,
bir de bol yağmurlu günlere
mübarek Ramazan ayı eklenince
işlerimizin açılması gecikti. İnşallah

10 Temmuz’dan itibaren Bayramla
beraber, doluluk oranları yüksek
aylara girmiş oluyoruz” dedi. 

Ek otobüs kullanma izni 

Ramazan Bayramı’nda ek otobüs

kullanma izninin Bakanlık
tarafından verildiğini hatırlatan
Mehmet Erdoğan, “D2 otobüsleri 15-
21 Temmuz arası kullanmamıza
Bakanlık tarafından izin verildi. Bu
izni, kaliteli otobüsleri kullanarak,
sektörümüze yakışır şekilde, en iyi
biçimde değerlendirmeliyiz” diye
konuştu.

Geleceğe güvenle bakıyoruz

Geleceğe güvenle baktıklarını ve
yatırım planlarını da bu doğrultuda
sektörün yaptığını açıklayan
Erdoğan, “Bütün olumsuzluklara
rağmen gelişen ve büyüyen bir
Türkiye var. Biz ülkemize inanıyor ve
güveniyoruz, çalışma ve
yatırımlarımızı buna göre
planlıyoruz, dolayısıyla geleceğe
güvenle bakıyoruz. Devletimizden,
hükümetimizden taşıma modları
arasında adil davranmasını

bekliyoruz. Bayram sürecinde
vatandaşlarımızı şehiriçinde olduğu
gibi şehirlerarasında toplu taşıma
aracı olan karayolundaki en güvenli
taşıma sistemi olan D1 belgeli
otobüslerle seyahat etmelerini
tavsiye ediyoruz” dedi. 

Erdoğan, katılımcılara teşekkür
ederek “Ramazan Bayramınızı
şimdiden kutluyorum” dedi. ■

Otobüsçüler TOFED iftarında buluştu

MAPAR Yönetim Kurulu

Başkanı Yalçın Şahin’e Metro

Turizm Genel Müdürü

Mustafa Sarı plaket verdi.

Anadolu Isuzu Satış ve Pazarlama

Direktörü Fatih Tamay’a plaketini

TOFED Başkan Yardımcısı Mustafa

Özcan sundu.

Temsa Pazarlama Direktörü

Murat Anıl’a plaketini TOFED

Genel Başkan Yardımcısı Ali

Çıkkan sundu.

Otokar İç Pazar Ticari Araçlar

Satış Müdürü Murat Tokatlı’ya

TOFED Yönetim Kurulu Üyesi

Mustafa Tekeli sundu 

Gaziantep Motorlu Araçlar

Sahiplerinden Mehmet Sönmez’e

plaketini TOFED Genel

Sekreteri Mevlüt İlgin sundu 

Mehmet

Erdoğan

Ali Osman Ulusoy anıldı

Başkan Erdoğan:

“Sektörümüzün ağabeyi ve

duayeni Ali Osman Ulusoy’a

ve vefat etmiş bütün sektör

mensuplarına Allahtan

rahmet diliyoruz.”

Talip Öztürk, Mustafa Yıldırım, Bülent YıldızBayrampaşa Belediye Başkanı Atilla Aydıner, Mehmet Erdoğan,

Sümer Yığcı, Latif Karaali, Fatih Tamay, Mehmet Öksüz

Ali

Çıkkan,

Mevlüt

İlgin

İmran

Okumuş,

Hülya

Ulusoy,

Yalçın Şahin,

Latif Karaali,

Mehmet

Erdoğan,

Hakan Özder,

Sümer Yığcı,

Mehmet

Öksüz

Murat

Kızıltan,

Haluk

Burçin Akı,

Cem Aşık,

Osman

Çoban,

Mustafa

Tekeli,

İrem

Bayram,

Serdar

Karataş,

Selim Saral 

Türker

Başkurt,

Musa

Çaktır

Fatih

Tamay,

Tunç

Karabulut,

Yılmaz

Yılmazlar,

Onur

Çetinkaya,

Murat

Küçük

Nilüfer

Turizm

İstanbul

Bölge

Müdürü

Hakan

Ayık 

Haşim

Öner,

Tuğrul

Karadeniz,

Gökhan

Çerioğlu,

Cömert

Agat

Murat Anıl,

Baybars

Dağ, Sonat

Demirci,

Mahir

Akkuş,

Şafak Kıyar,

Kemal

Karayormuk,

Ekrem

Özcan
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O
togarlarda yapılan zamlara yönelik
açıklamalarda bulunan Uluslararası
ve Yurtiçi Otobüsçüler Federasyonu

Başkanı İmran Okumuş, “Otobüsçü, tam
da geç başlayan sezonda bayram sevinci
yaşayacakken çıkış ücretlerine yapılan
zammın şokunu yaşadı. Zaten ağır
maliyetler altında ezilen otobüsçüye
yapılan bu son uygulamanın büyük bir
haksızlık olduğuna inanıyoruz. 

UYOF yönetiminde sektörümüzün en
önde gelen şirketlerin yöneticileri de yer
alıyor. Pazartesi gününden bu yana
telefonlarım susmuyor, ‘Bu konuda bir
adım atalım’ diyorlar. Biz de Bayram
sonrasında ilk adımları atacağız. Öncelikle
Ulaştırma Bakanlığı’na bir ziyaret
gerçekleştirip, yaşanan sıkıntıyı aktarmak
istiyoruz. İstanbul Otogarı’nda yapılan
zammın belediyenin işlettiği otogarlara da
örnek oluşturduğunu görüyoruz ve her
yerde zam yarışı başlıyor. Eğer Ulaştırma
Bakanlığı bu konuda bir etkin çalışma
yapmazsa, otogarlarda yaşanan zamlara
yönelik yürütmeyi durdurma davası
açacağız. 

Öte yandan kalkış ve varış noktası
olarak otobüsçüye zorunlu tutulan
alanların da artık daha yaşanabilir bir
yapıya kavuşması gerekiyor. Sektör
mensuplarının artık yaşadığı sorunlara
yönelik birlikte hareket etmesi gerekiyor.
Biz otogarları otobüsünün mutluluk dolu
bir yer olarak görmesini, bu mutluluk
içinde yaşamasını istiyoruz” dedi. ■

Son günlerde, bazı terminallerin
ücretlerine zam yapıldığı haberleri
dikkat çekti. Ben de, bu haftaki

köşe yazımda, bu hususa yer vermek
istiyorum. Aslında konu eski ama önemli
bir konudur. Otogar ücretleri, otobüs
işletmeciliği maliyetleri içinde çok
önemli bir yer tutuyor. Hatta akaryakıt
ücretlerinden sonra ikinci sırayı alıyor.
Bu nedenle, üzerinde ne kadar durulsa
yeridir. Öncelerde çok ilgi gösterilen
otogar ücretleri son zamanlarda biraz
unutuldu, unutturulmak istendi.  Bazı
sivil toplum örgütleri artık terminal
ücretleri konusunda görüş belirtmiyor,
tepki vermiyor. Keza sektör sorunları
üzerinde görüş belirten bazı kişiler de
bu konuyu görmezden geliyor. Ama bu
da konunun önemsiz olduğu anlamına
gelmez. Bu nedenle üzerinde önemle
durulması gerekli...

Özel terminal konusu 
Öncelerde, terminaller, sadece

belediyeler tarafından işletilirdi ve
belediyeler tarafından da belirlenen
ücretler tahsil edilirdi ki, bu ücretler
genellikle daha düşük ücretler olurdu.
Zaman içinde, bazı belediyeler
ülkemizdeki özelleştirme rüzgarından
hareketle, bazı terminalleri özelleştirme
yoluna gittiler. Bazıları da bunu yaptırıp,
işletme şeklinde özelleştirme yollarını
buldular. Böylece terminaller bazı kişiler
için önemli bir gelir kapısı oldu. Buna
otobüsçüler de dahil oldu, yani
otobüsçüler de taşımacılık yerine
terminal işletmeciliği ile gelir kazanma
yoluna gittiler. Önceden otobüsçülerin
karşısında olan terminal işletmecileri,
böylece otobüsçülerin içine girmiş oldu.
Bu önemli bir problemdi. Keşke hepsi
belediye tarafından işletilebilseydi.
Bugün terminal ücretlerine özel
terminaller nedeniyle ses çıkarmayan
sivil toplum örgütleri ve kişiler sadece
belediyeler tarafından işletilme halinde -
bugünkü ücretin yarısı bile alınsaydı-
ben eminim ki, çok büyük tepki
gösterirlerdi. Hele küçük bir zam
yapılsaydı, ona da tepkileri fazla olurdu:
Terminali protesto edelim, girmeyelim,
belediyeye yürüyelim gibi tepkiler
verirlerdi, ama buna rağmen yine de
belediyece işletilme halinde bu
ücretlerin makul olduğunu kabul etmek
gerekir. 

Öğrendiğime göre, Alibeyköy
Terminali’nde alınan ücretler de 10
liradan 14 liraya çıkmış. Belki başka
zamları görmeyen otobüsçüler, yine
buna tepki verme yolunu seçebilirler. 

Mevzuat yönü 
Bilindiği üzere, ülkemiz ilk kez

bir Taşıma Kanunu’na ve tüm
hususları kapsayan bir Taşıma
Yönetmeliği’ne kavuştu. Bunun pek
çok olumlulukları olduğunu ben de ifade
ettim. Ama abartmama da gerekiyor.
Özellikle de eksik yönlerini mutlaka
belirtmek gerekiyor. Yeni mevzuatın en
çok övündüğü konulardan birisi de
terminalleri düzenlemiş olmasıydı.
Aslında Kanunda düzenleneceği
belirtilmese de Yönetmelik ile bu
düzenlemeler yapıldı. Peki ne sonuç
verdi? Öncelikle terminallerle ilgili konu
mevzuatta, birinci olarak, taşıma
unsurları içinde yer alıyor.  

Burada da iki önemli husus var.
Birisi; özel terminal yapıp, işletebilme
hakkı veriyor. Ama Yönetmeliğin bunu
vermesi yetmiyor. Bugüne kadar hiçbir
kimse, kendisine ticari olarak
işletebileceği bir özel terminal
yapamamıştır. Yaptıkları, sadece kendi
araçlarının faydalanacağı; ticari mahiyet
taşımayan, para kazanma amacı
gütmeyen, kendine hizmet veren
terminallerdir sadece. Bunun dışındaki
özel terminaller ancak belediyelere ait
terminallerin işletilmesi şeklinde
olmuştur diyebiliriz. Dolayısıyla özel
terminal işletmeciliği hakkı verilmesinin
pek büyük bir sonucu olmamıştır. Diğer
husus da terminallerin özelliklerini……
…………… belirtmesidir. Bu da
önemlidir... Şüphesiz, yeterli bir
terminalin nasıl olacağı tanımlanmış, tarif
edilmiştir.  Peki, buna uymayan
terminallere ne olmuştur? Yetki belgesi
verilmemiştir. Yetki belgesi verilmeyince
ne olmuştur? Onlar terminal bulunmayan
yerlerdeki kalkış ve varışların
düzenlenmesine ilişkin husus
kapsamında yine kullanılmışlardır.
Dolayısıyla bu hususun da çok önemli
bir sonuç verdiğini söylemek mümkün
değildir. 

Terminallerle ilgili bir başka
düzenleme terminallerle ilgili
maddelerdedir. Bunlar terminallerin
kullanımını zorunlu hale getirmiş, tüm
indirme bindirmeleri neredeyse
terminallere yönlendirmiştir. Nasıl
olduğu belli olmayan bir ara durak
bulunmakla birlikte neredeyse
belediyelerin özel izin verdiği indirme
bindirme noktaları dışında tüm indirme
bindirmelerin terminallerde yapılması
zorunluluğu vardır. Bir de terminal
bulunmayan yerlerde ne olacağı, demin
de ifade ettiğim gibi belirtilmiştir, ama
çokça bir çıkış yolu değildir. 

Yer bulunmaması halinde yapılacak
uygulama vardır -ki bu da yine pek bir
çıkış yolu sağlamamaktadır.

Terminal işletmeciliği 
Yönetmeliğin en önemli kısmı belki

de terminal işletmeciliği bölümüdür.
Burada öncelikle, bir maddede terminal
işletmecilerinin yükümlülükleri çok geniş
olarak belirtilmiştir Ancak terminallerin
bu yükümlülükleri yerine getirecek
şekilde işletilip işletilmedikleri tartışma
konusudur. İsteyenler yönetmeliğin
63’üncü maddesindeki terminal
işletmeciliğindeki yükümlülüklere bakıp,
bunların hangi ölçüde ne ölçüde yerine
getirildiğine kendileri karar verebilirler. 

Terminal ücretleri 
Yönetmeliğin en önemli

düzenlemesi bu madde olarak
görülebilir. Burada da dikkati çeken iki
husus vardır. Birisi. terminallerin
çıkışlarında yolcu taşımada kullanılan
otobüslerden makul bir ücret
alınabileceğidir. İkincisi ise terminallere
yolcu getiren özel araçlarla ilgilidir. Özel
araçların da 25 dakikaya, bazı hallerde
de 50 dakikaya kadar ücret
ödemeyeceği; bundan sonra otopark
ücretinin de makul olacağı belirtilmiştir.
Şimdi, Bakanlığa şunu sormak isterim:
acaba bu 25 dakika ve 50 dakika kuralı
uygulanmakta mıdır? Uygulanmıyorsa,
niye uygulanmıyor? Bu kural
Yönetmelik'e uygulanmak için
konulmamış mıdır? Bakanlık koyduğu
kuralın yeterince takipçisi midir? 

İkinci ve en önemli soru alınan
ücretlerin makul olup olmadığıdır. Bu
otopark ücreti için de geçerli olmakla
birlikte en çok da otobüs çıkış ücreti için
önemli bir sorudur. Şimdi, Bakanlığa yine
şu soruyu sormak isterim: Terminallerde
alınan çıkış ücretlerini Bakanlık makul
görüyor mu? Vaktiyle yazmıştım; herkesin
makulü kendine. Makulle ölçü olmaz,
ama ben söylüyorum: benim makulüme
bu ücretler uymuyor. Bakanlığın
makulünü bilmiyorum, merak da
ediyorum. Bakanlığın makulü açısından
da bu ücretlerin durumunu öğrenmek
istiyorum. 

Eğer makul bulmuyorlarsa,
Yönetmeliğe aykırılığı gidermeleri
gerektiğini hatırlatmak isterim.   

Herkesin Bayramını en içten
dileklerimle kutluyorum. ■
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Terminal zamları

zeki.donmez@tasimadunyasi.com

Dr. Zeki
Dönmez

Kamil Koç Genel Müdürü Kemal
Erdoğan, otogar çıkış ücretlerine
yapılan zamlardan aşırı rahatsızlık
duyduklarını belirterek, hukuki
yollara başvuracaklarını söyledi.

E
rdoğan, otogar çıkış ücretlerine
yapılan zamları Taşıma Dünyası’na
değerlendirdi: “Sezon başlamadan

hemen önceki, başarılı bir sezon olup
olmayacağı tartışmalı bir sezonun
öncesinde; TÜFE ve TEFE’nin çok üstünde
bir zam yapılmasından aşırı rahatsızız.
Hukuki bütün yollara başvurmayı
planlıyoruz. Bir de Ulaştırma Bakanlığı’nın
verdiği limitlerin de üstünde bir rakam
veriyorlar. Bu da bizi ekstra rahatsız ediyor.
Ulaştırma Bakanlığı bir üst tarife vermiş,
bu tarifeyi aşmak için bir otopark ücreti
gibi başka bir şey çıkıyor. Avrasya’nın
işlettiği bütün otogarlarda aynı anda
düğmeye basıldı. Samsun transit geçişler
dahil 80 liraya çıktı. Çarşamba Otogarı’nda
benzer bir şey olduğunu biliyorum. Kayseri
öyle, Çanakkale de öyle. Çok rahatsızız
tabii. Zaten gereğinden çok fazla
ödediğimiz bir gider vardı. Bir de onun

üzerine böyle bir şey çıkıyor ki herkesi
olumsuz etkiliyor. Biz yürütmeyi durdurma
başvurusu yapacağız. Bakanlık tarafından
yeni bir fiyat tarifesi açıklanmadıysa, eskisi
geçerlidir. Devlette süreklilik esastır.
Açıklanan tavan nedir, herhangi bir şeyin
süresi dolduğunda herkes istediği bir limiti
koyamaz ki. Bakanlık yeni tarifeyi iki yıldır
açıklamıyor. 

Alibeyköy kalkış noktası mı?
Alibeyköy Terminali’nin kalkış noktası

olarak kullanılma düşüncesi çok gerçekçi
değil. Çünkü İstanbul’un otogarı
Esenler’dir. Çünkü İstanbul’un yolcusunun
yüzde 42,5’i Esenler bölgesinin etrafından
gelir. Direkt Esenler’e gelen yüzde 20
civarında bir yolcu var; herkesin alışkanlığı
böyle, bunu değiştiremezsiniz. Bunu
değiştirdiğinizde iki kutuplu bir otogar
yapısından bahsetmeye başlarız ki, o
zaman bambaşka bir sıkıntı çıkar.
Alibeyköy, hepimizin gitmesi halinde bu
kalabalığı kaldıracak büyüklükte değil.
Alibeyköy’de, sadece transit için, çok kısa
süreli durabiliyoruz. Orada peron
yapmamız fiziken mümkün değil. Bir de
sadece indirme değil, bindirme için de
para ödüyorsunuz. Böyle de bir handikap
var. Bayram çok yoğun olacak. Biz, kendi
kaptanlarımıza verdiğimiz paranın yüzde
30 fazlasını otogarlara veriyorduk, şimdi
herhalde yüzde yüz fazlasını vereceğiz. Bu
çok adaletsiz bir paylaşım.  Yani herkes
kendi terminaline yönelecek herhalde.
Herkes, sonunda onu yapmaya çalışacak,
T1 yetki belgesi almak isteyecek. Bu süreç
sürdürülemez hale gelmeye başladı. Çorlu
Otogarı’nın 113 lira çıkış ücreti verdiği
ortamda, Çorlu’ya kaç yolcu
göndereceksiniz ki, bu parayı
çıkaracaksınız. Bizim hizmet sektörü
olarak, kamu olarak kullanmak zorunda
olduğumuz bir alanı, siz tekel olarak
istediğiniz gibi fiyatlayamazsınız.
Fiyatlarsanız adaletsiz bir yapı
oluşturursunuz. ■

Otogar çıkış ücretlerine yapılan zamdan 

Aşırı rahatsızız

UYOF Başkanı İmran Okumuş

Otogar çıkış ücret 
zamlarına dava açacağız

A
nadolu Bilet Genel
Müdürü Mehmet Ali
Akçin,

Pamukkale’nin Tekirdağ ve
Çanakkale açılışlarında,
otogar fiyatları ile ilgili
Taşıma Dünyası’na
açıklamalarda bulundu.
Akçin, yurt genelinde
birçok noktada artan
otogar giriş çıkış
ücretlerinin kabul edilemez olduğunu,

bununla ilgili en kısa sürede dava
açacaklarını söyledi: “Bizim bununla
ilgili başvurumuz var. Dava açacağız.
Gereksiz ve haksız yani. Onu hukuka
taşımayı düşünüyoruz. En kısa sürede
dava açılacak. Haksız bir kazanç.
Otobüsçünün üstünde bu kadar
maliyetin bir anda yüklenmesi doğru
değil. Bu sektördeki firmalar sektöre
iyi bir hizmet veriyor. Bu sektörün
kıymetini bilmek  lazım. Kendi

elimizle bitirmememiz lazım” dedi. ■

Otogar çıkış ücretleri 

Haksız ve gereksiz 

P
amukkale Genel Müdürü
Mustafa Özdalgıç, yurt
genelinde birçok otogarda

yapılan giriş çıkış ücret artışlarını
eleştirdi. Özdalgıç, “Hepimizin
maliyetleri ortada. Otogarlara
ödediğimiz ücretin karşılığını
hizmet olarak alamıyoruz. Bu

rakamlarla bu işin içinden

çıkılması mümkün değil. Çok

fahiş rakamlar var. Bu konu ile

ilgili yasal hakkımızı aramak ile

ilgili girişimler başlatıldı. İlgililerin

sesimizi duyacağına inanıyorum”

dedi. ■

Bu rakamlarla bu iş olmaz 
Kemal Erdoğan

Erkan
Yılmaz
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Lojistik

Yunanistan'da kurtarma
programı için yapılan
referandumdan hükümetin

desteklediği “hayır” oyu çıksa da,
ülkenin içinde bulunduğu kriz
devam ediyor. Uluslararası
Nakliyeciler Derneği (UND),
ekonomik krizle boğuşan
Yunanistan’ın derdine çare olmak
üzere lojistik alanda iş birliği
teklifinde bulundu.

UND, “Yeni bir İpek Yolu
Yaratalım” sloganıyla yaptığı
çağrıda, Çin’den başlayarak
Anadolu, Akdeniz aracılığıyla
Avrupa’ya uzanan ticaret yolunu
yeniden canlandırmayı önerdi.
UND çağrısında, bu adımın
bölgedeki stratejik önemlerinden
dolayı her iki ülkenin de ticaret
hacimlerinde önemli oranda
canlanmaya imkan sağlayacağına
dikkat çekildi.  

UND İcra Kurulu Başkanı Fatih
Şener, TÜİK verilerine göre,
Türkiye’nin Yunanistan’a 2014 yılı
itibarıyla 1,5 milyar dolarlık
ihracatı, 4 milyar dolarlık
ithalatının bulunduğunu
kaydederek,  “Söz konusu işbirliği
ile sadece Yunanistan değil aynı
zamanda Türkiye’de önemli
kazançlar elde edebilir. Avrupa
Birliği Yunanistan’ın yollarına 6
Milyar Euro yatırım yaptı ancak asıl
mesela bu yolları kullanarak
ticareti geliştirmek olmalıdır.
Türkiye’den Bulgaristan’dan her
gün 750 araç çıkarabilirken
Yunanistan tarafından 150–200
araç çıkabiliyor. İpsalanın Türkiye

tarafında 136, Yunanistan tarafında
ise 31 personel çalışıyor.
Bulgaristan Türkiye’nin ihracatının
taşınması ve geçişlerden yıllık 350–
400 milyon Euro gelir elde ediyor.
Bu parayı Yunanistan’da
kazanabilir. 

Yunanistan’da yaşanan
ekonomik kriz yüzünden, Türkiye-
Yunanistan sınır kapısında yaşanan
sorunlara da dikkat çeken Fatih
Şener; “Yunanistan ile yaptığımız
müzakereler sonucunda
Yunanistan vize
başvurularında,  TIR
Şoförleri için gereksiz olan
davetiye şartını kaldırdı.
Bunlar güzel gelişmeler
ancak özellikle İpsala
kapısının kapasitesi arttırılır
ve araçlar rahat geçebilirse
Avrupa trafiğinin bir kısmı

Yunanistan’ı doğrudan geçip,
Adriyatik’teki Ro-Ro’lara binip
İtalya’ya geçmek suretiyle ticareti
gerçekleştirebilir ve böylece
Yunanistan önemli paralar
kazanabilir” diye konuştu.  

Fatih Şener ayrıca,
“Yunanistan’ın transit geçişi
kolaylaştırarak, Selanik ve Lavrion
gibi limanlarına RoRo gemilerinin
yanaşmasını sağlaması
durumunda, lojistik maliyetler
önemli oranda düşecektir. Söz
konusu limanlarda yaşanacak
trafik, hem o alana gelir bırakacak
hem de bu güzergahı kullanan
araçlar aynı zamanda Yunan ticaret
mallarının hızlı ekonomik şartlarda
taşınmasına imkan verecek. UND
olarak, Yunanistan’ın lojistik bir
transit güzergah olarak Türkiye ile
ortak hareket etmesini Güney
Avrupa ve Orta Avrupa için
güzergah olma yönünde bir devlet
politikası  benimsemesini isteriz.
Bu Türk ihracatının, Türk  dış
ticaretinin ufkunu açar. Çünkü
Bulgaristan’da beklemelerimiz var
aynı zamanda Yunanistan’ın
kalkınması için bir fırsat olabilir.
Lojistik Yunanistan’ın bir kurtuluşu
için ekonomik bir enstrüman
olabilir” dedi. ■

UND’den Yunanistan’a çağrı:

“Yeni bir İpek Yolu yaratalım” 

Fatih Şener

Gaziantep iftarı 

Gaziantep lojistik
firmalarını ağırlayan
TOBB UND, sektörle bir

araya gelmenin önemini bir kez
daha vurguladı.

1 Temmuz 2015’te
Gaziantep’te gerçekleştirilen iftar
davetine uluslararası lojistik

alanında faaliyet gösteren
yaklaşık 50 firmadan 100 kişi
katıldı. Yoğun ilgi gören iftar
davetine, İpekyolu Gümrük ve
Ticaret Bölge Müdürlüğü ve
Ulaştırma, Denizcilik ve
Haberleşme Bakanlığı bölge
temsilcilerinin yanı sıra,
Gaziantep Ticaret Odası Başkanı
Eyüp Bartık ve ilgili komite
üyeleri katılım sağladı. ■

TOBB UND, ikincisini 2
Temmuz’da Mersin’de
düzenlediği geleneksel

iftar yemeğinde Mersin ve
Hatay’lı iş ortaklarından 300
davetli ile buluştu. İftar

yemeğinde bir araya gelen
TOBB UND iş ortakları,
birbirleri ve Gümrük
Ticaret Bölge Müdürlüğü
temsilcileri ile sektöre
ilişkin görüş alışverişinde
bulundukları keyifli bir
akşam geçirdiler. ■

TOBB UND Ege Gümrük
ve Ticaret Bölge
Müdürlüğü yöneticileri ve
İzmirli nakliyeciler ile
iftarda biraraya geldi. 

TOBB UND Lojistik
Yatırım A.Ş. tarafından
10 Temmuz 2014

Perşembe günü İzmir’de
bölgenin Gümrük ve Ticaret
Bakanlığı Teşkilatı temsilcileri

ve müşterilerimizin katılımı ile
iftar yemeği düzenledi. Kaya
Thermal & Convention Otel’de
gerçekleşen iftar yemeğine Ege
Gümrük ve Ticaret Bölge
Müdürü Kaptan Kılıç’ın yanı
sıra bölgedeki tüm Gümrük
idarelerinin müdürleri ve
memurlarından oluşan kamu
heyeti yanı sıra uluslararası
taşımacılık sektörünün
bölgedeki temsilcileri katıldı.

Son derece samimi bir
havada geçen
etkinlikte kamu ve
özel sektör
temsilcileri bir
araya gelerek ortak
konularına ilişkin
görüş alışverişinde
bulunma fırsatı
yakaladılar. ■

TOBB UND’nin iftarları
ilgi gördü

İzmirli nakliyecilerin iftar buluşması
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Tonlarca yük taşıyan Mercedes-Benz kamyonlar, her damlanın 
hesabını yapar. Az yakıtla tıpkı sizin gibi çok iş başarır.
Türkiye’de kamyon, Mercedes-Benz’dir.

Mersin iftarına 300 davetli katıldı

Mercedes-Benz
Türk, otobüs ve
kamyon ticari araç

ürün grupları için
hazırladığı Temmuz ayına
özel kampanyalar ile %
0’dan başlayan faiz avantajı
ve kişiye özel ödeme
seçenekleri sunuyor.

Mercedes-Benz
kamyonlarda TL ya da
Euro ile ödeme
seçenekleri 

Mercedes-Benz
Finansal Hizmetler’in tüm
kamyon tipleri için
hazırladığı özel kampanya
kapsamında, 1 yıl ve üstü

Mercedes-Benz Kasko
paketi tercih eden
müşteriler, 180.000 TL’ye
varan kredi tutarı için %
0,88’den başlayan avantajlı
faiz oranları ve 48 aya varan
vade seçenekleri ile 2.629
TL’den başlayan aylık
ödeme seçeneklerinden
faydalanabiliyor.

Euro ödeme
seçeneklerinde ise 70.000
Euro’ya varan kredi
tutarları için % 0,28’den
başlayan faiz oranları, 48
aya varan vade seçenekleri
ile 1.134 Euro’dan başlayan
aylık ödemelerden
yararlanılabilir.

2. El kamyon
kampanyaları

Mercedes-Benz
Finansal Hizmetler’in 2. El
kamyon markası
TruckStore altında Temmuz
ayında takas kapsamında
alınmış 2. El kamyon
modelleri için sunduğu
kampanya kapsamında
2011 ve 2012 model Actros
1841 LSnRL modellerine
40.000 Euro kredi için % 0
faiz oranı ve 48 aya varan
vade seçenekleri ve 1 yıl
boyunca sınırsız km
garantisi ile 657 Euro’dan
başlayan aylık ödemeler ile
sahip olmak mümkün. 

Model Faiz Oranı Vade Kredi Tutarı Aylık Ödeme Miktarı
Travego 17 SHD 
Travego 15 SHD 
Tourismo 15 RHD 
Tourismo 16 RHD

% 1,04 40 ay 675.000 TL 20.918 TL

% 0,39 40 ay Euro 225.000 Euro 6.110

Mercedes-Benz otobüslerde Temmuz ayına özel kampanya seçenekleri 

Üretim Yılı Model Faiz Oranı Vade Kredi Tutarı Aylık Ödeme 
(TL / Euro) Miktarı

2014 üretimi Axor 1840, Actros 1844, 
Actros 1941

Axor 4140 NH2

% 0,02 15 ay 130.000 TL 8.684 TL

% 0 30 aya varan Euro 55.000 Euro 1.833

% 0,14 12 120.000 TL 10.095 TL

% 0,03 24 Euro 55.000 Euro 2.301

Otobüslerde ayrıcalıklı
fırsatlar 

Temmuz ayı
kampanyası kapsamında
Mercedes-Benz Travego 17
SHD, Travego 15 SHD,
Tourismo 15 RHD ve
Tourismo 16 RHD otobüs

alımlarında,
675.000 TL’ye
varan kredi
tutarları için 40
ay vadeli %
1,04 sabit faiz
oranı ile 9.297
TL’den başlayan aylık
ödeme seçenekleri

sunuluyor. Euro
ödeme seçeneğinde
ise  225.000 Euro’ya
varan kredi tutarları
için % 0,39 sabit faiz
oranı ile 2.715
Euro’dan başlayan

aylık ödemelerden
yararlanmak mümkün. 

Mercedes-Benz kamyonlarda Temmuz ayında geçerli özel kampanya seçenekleri

Mercedes-Benz Türk’ten
Temmuz ayına özel fırsatlar
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Euro 6 normlarına
sahip motorlarda en
düşük tüketim

değerine ulaşan Scania, bu
motorların geliştirilme
aşamasında toplam 2 yıl
boyunca 7 gün 24 saat
çalışan Euro 6 motorlu
araçlarla toplam 1 milyon
300 bin kilometre test
sürüşü gerçekleştirdi. Test
sürüşüne katılan 35 aracın
kat ettiği toplam mesafe ise
20 milyon kilometreyi
buldu. 

35 kamyon ve 150
treylerden oluşan filo
yaklaşık 50 sürücü
tarafından kullanıldı. 

Sürücüler İsveç’ten
çıktıktan sonra 650

kilometrelik Kopenhag
yolunu ortalama 10 saatte
aldılar. Kopenhag’da motor
kapanmadan sürücü
değişerek aracın devam
etmesi sağlandı. Toplam
1.260 kilometrelik
parkurda 3 kez sürücü
değişimi gerçekleştirildi.
Araçlar sadece bakım
zamanlarında
operasyondan çekildi ve
tüm kontrollerinin
ardından test filosuna
tekrar dahil edildi. Her 2
güzergah sonunda da
araçların genel bakımları
ve kontrolleri
gerçekleştirilerek elde
edilen veriler Scania
datalarına işlendi. ■

Scania, Euro 6’yı 

1 milyon 300 bin kilometreyle test etti
Araç 
sorumlusu 
Türk 
mühendis

İsveç’in Södertalje
kentindeki
fabrikadan,
Hollanda’daki Zwolle
fabrikasına
gerçekleşen
operasyonlarda
kullanılan Euro 6
motorlu araçların
sorumluluğunu Scania
İsveç’te görev yapan
Türk mühendis Cem
Kızılkaya üstlendi. 

Zorlu çalışma
koşullarında sağladığı
yüksek kaliteli,

dayanıklı damperlerle
kullanıcılarının yükünü
hafifleten Meiller, firmaların
öncelikli tercihi oluyor.
Meiller, son olarak Özbaylar
Petrol’e 15 adet yarım boru
tipi çelik yarı römork
damper, Borpet Nakliyata
ise 10 adet Alüminyum
Klasik Tip Yarı Römork
Damper teslim etti.

Derin Kazı Hafriyatları,
bina temel dolguları, altyapı
yol yapımı hizmetleri sunan

Özbaylar Petrol 15 adet
MHPS 41/3 21 m3 Yarı
Römork Damper satın aldı.
Meiller Doğuş Damper
fabrikasından
gerçekleştirilen teslimat
törenine Meiller Doğuş
Damper Genel Müdürü
Selçuk Unutur, Meiller
Bölge Satış Yöneticisi Volkan
Kahya ve Özbaylar Petrol
San. Tic. AŞ firma sahibi
Mustafa Özbay katıldı.

Toplam sayı 75’e çıktı

Bor Pet Nakliyat firması,
filosuna 10 adet Meiller

MHKS 41/3 30 m3
Aluminyum Klasik Tip Yarı
Römork Damper ilave etti.
Doğuş Otomotiv Meiller
Yetkili Satıcısı Çalışkan
Kardeşler Otomotiv’den
satın alınan araçlar, Borpet
Nakliyat firma sahibi Bora
Baş, Meiller Satış Müdürü
Barış Erhan, Çalışkan
Kardeşler Otomotiv Satış
Müdürü Tayfun Kaya,
Meiller Bölge Satış
Yöneticisi Volkan Kahya ve
Scania Bölge Satış Yöneticisi
Kenan Şahin Yüksel’in
katılımı ile teslim edildi. ■

Özbaylar Petrol ile Borpet
Nakliyat Meiller aldı

ÖZBAYLAR PETROL

BORPET NAKLİYAT

Temsa Motorlu Araçlar, Eskişehir
Belediyesi’ne Haziran ayında satışını
gerçekleştirdiği; 13 adedi L200 4X4

Instyle AT ve 9 adedi L200 4x2 Invite MT
model olan toplam 22 adet Mitsubishi
L200’ü teslim etti. Temsa Motorlu Araçlar
Eskişehir yetkili satıcısı Karamanlılar
Otomotiv düzenlenen teslimat törenine ev
sahipliği yaptı. Eskişehir Belediyesi çeşitli
daire başkanlıkları tarafından kullanılacak
olan araçların anahtarları, Temsa Motorlu
Araçlar Bölge Satış Yöneticisi Yalçın
Atasagun’un da katılımı ile belediyeye
yetkililerine verildi. ■

Eskişehir Belediyesi

22 adet Mitsubishi
L200 aldı

İSO 500 listesinde 58 basamak yükseldi

Yiğit Akü’nin iç piyasa payı %24

İstanbul Sanayi Odası'nın açıkladığı “En
büyük 500 sanayi kuruluşu” 2014
araştırmasının sonuçları açıklandı.

Buna göre, yüzde 100 Türk sermayeli akü
üreticisi Yiğit Akü, 248 milyon 92 bin 270
TL’lik net satışı ile 429’uncu sırada yer
alarak sektördeki yerini sağlamlaştırdı.
Firma, listedeki 58 basamaklık
tırmanışıyla, Türkiye’de faaliyet gösteren
akü üreticileri arasında en hızlı yükselen
firma oldu.

Türkiye dışında, ortaklık ve iş birlikleri
ile, 4 kıtada 80 ülkeye ihracat
gerçekleştiren Yiğit Akü, Ortadoğu ve
Afrika Bölgeleri dahil toplam 4 fabrikada
faaliyet gösteriyor. Firma, 2008 yılından bu
yana Fransa, İspanya, Kanada ve Şili’ye
ihracat gerçekleştiriyor. İç piyasada da

yüzde 20 ‘nin üzerinde bir pay ile yoluna
devam ediyor…

İnsana, teknolojiye ve inovasyona
önem veren Yiğit Akü, 2014 yılında 4,25
milyon TL yatırım yaptığı Ar-Ge
Merkezi’ndeki 66 kişilik uzman ekibiyle
faaliyetlerini sürdürüyor. ■

Ford Trucks’tan 

Boya ve kaportada büyük indirim
Ford Trucks yetkili servislerinde yaz

rüzgarı esiyor. Bu yaz Ford çekici ve
kamyonlarını yetkili servislere

getirenler, araçlarını usta ellere emanet
ederken, boya ve kaportada yüzde 40’a
varan indirimlerle Ford Trucks sahibi
olmanın tadını çıkarıyor. 

Ford Trucks yetkili servislerinde boya
kaporta işlemleri yaptıranlar; 10 bin TL’ye
kadar olan harcamalarında yüzde 25
indirim, 20 bin TL’ye kadar olan
harcamalarda yüzde 30 indirim, 30 bin
TL’ye kadar olan harcamalarında yüzde 35
indirim ve 30 bin TL üzeri harcamalarında
yüzde 40’lık büyük indirim elde ediyor. 

Yıl sonuna kadar sürecek olan boya
kaporta kampanyasından yararlananlar,
büyük indirimin yanı sıra yüksek işçilik
kalitesi ve orijinal yedek parça kullanımıyla

araçlarının kalitesini koruma avantajına da
sahip olacak. ■

Teslimatlar hız kesmiyor
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Iveco doğum günü pastasındaki
40 mumu üflüyor: Küresel ticarî
ulaşımı şekillendiren bu büyük

şirket için önemli bir dönüm
noktası. Bu an sadece 40 yıllık
başarıyı değil, aynı zamanda
müşterilerle 150 yıllık beraberlik,
mükemmel performans,
güvenilirlik, yenilikçilik ve
sürdürülebilirliği temsil ediyor.

Bugün, Iveco, CNH
Endüstriyel’in bir markası ve
yatırım malları sektöründe Avrupa,
Çin, Avustralya, Arjantin, Brezilya
ve Afrika’daki üretim tesisleri ve
160’tan fazla ülkede ofisleriyle
küresel bir lider.

Bu önemli doğum gününü

kutlama ve onurlandırma
maksadıyla Iveco, “40 Yıllık Iveco,
150 Yıllık Deneyim” sloganını ve
bir kamyonun ana hatlarını içeren
özel bir logo hazırladı. Logo,
şirketin yazılı iletişimlerinde 2015

yılının sonuna kadar yer alacak.
Kutlamalar Iveco’nun 40’ıncı

yılına adanmış, 14 dilde yayın
yapan www.iveco40.com’da
gerçekleştirilecek.  Bugün itibarıyla
Iveco meraklılarının 40’ıncı yılı
kutlamak adına resimler ya da
video olarak hikâyelerini paylaştığı
bir yarışma başlamış durumda.
Her hafta haftanın fotoğrafı
seçilecek ve bu fotoğraflar yıl
sonunda bu özel yıl için hazırlanan
sanal bir kitaba eklenecek.

Iveco’nun tarihindeki önemli
olayları içeren,
https://youtu.be/XwSoJzxHoVs
adresinden izlenebilecek bir video
da hazırlandı. ■

40 yıllık mükemmellik, 150 yıllık deneyim

Iveco 40. yılını kutluyor
1975’ten günümüze
Iveco

Iveco, 150 yıldan uzun süredir
endüstriyel araç yapımı ve tasarımında
deneyime sahip beş markanın
(Magirus-Deutz, Fiat, Lancia, Unic ve
OM) oluşturduğu birlik ile 1975 yılında
pazara girdi. 

Iveco, uluslararası pozitif tanınırlık
sağlarken birçok da ödül aldı; bunlar
arasında 1992’de Eurocargo, 1993’te
EuroTech ve 2013’te Stralis için
“Uluslararası Yılın Kamyonu” ödülü
dikkat çekiyor. Ek olarak Yeni Daily de
son olarak “2015 Uluslararası Yılın
Van’ı” ödülünü aldı.

Yeni tesis yatırımını

tamamlayan Iveco Konya

yetkili satıcısı Büyüksoylu

4 Temmuz’da tüm

müşterileri için bir iftar

yemeği düzenleyerek yeni

tesisini tanıttı.  

34 yıldır Konya bölgesinde
başarılı bir şekilde faaliyet
gösteren Büyüksoylu

Otomotiv, Iveco yetkili satıcısı
olarak Konya’da 2010 yılında
hizmete başlamıştı. 

Iveco yetkilileri, “Bu yıl
yeniden yapılanma
çalışmalarımız çerçevesinde
Büyüksoylu’nun gördüğünüz
yeni, modern tesisini hizmete
sunuyoruz. Büyüksoylu  ile
2010 yılında başladığımız iş

birliğimizden son derece
memnunuz. Amacımız hem
ürün hem hizmet anlamında
tüm gücümüz il  müşteriye
daha yakın olmaktır. Sayın Ali
Büyüksoylu ve ailesine bu
modern tesis ile Iveco’ya olan
inancını gösterdiği için
teşekkür ediyoruz. Ayrıca her
yeni açılan, yenilenen tesis o
bölgenin gelişimine katkıda
bulunmaktadır. Konya’da daha
güçlü olarak bulunmaktan
büyük mutluluk duyuyoruz”
açıklamasında bulunurken,
Büyüksoylu Otomotiv Yönetim
Kurulu Başkanı Ali Büyüksoylu
ise “Biz Iveco’nun güçlü
geleceğine inanıyoruz ve bugün
yeni tesisimizi Iveco’nun en
yeni ürünleri ile tanıtmakdan
mutluluk duyuyoruz” dedi. ■

Düzenlenen iftar yemeğine çok sayıda üst düzey kamu yetkilisi dahil

toplam 1250 kişi katıldı.

Iveco Konya yetkili satıcısı Büyüksoylu

İftar verdi, tesisini tanıttı
3500 m2 açık ve 1500 m2
kapalı alanıyla toplam 5000
m2 alanda satış servis yedek
parça hizmeti veren şirket,
ikinci el araç satış hizmetini
10 bin m2’lik ayrı bir alanda
veriyor. 21 personelle aynı
anda 15 araca hizmet
veriliyor. İkinci el satış
bölümünde 26 personel
bulunuyor ve çalışan sayısı
kısa zamanda 100 kişiye
çıkarılacak.

Balo AŞ Genel 

Kurulu yapıldı 

BALO Büyük Anadolu Lojistik

Organizasyonlar AŞ Genel

Kurulu TOBB Sosyal

Tesisleri’nde gerçekleştirildi.

BALO AŞ Yönetim Kurulu Başkanı
Harun Karacan burada yaptığı
konuşmada, lojistik sektörünün

önümüzdeki dönemde dünyanın ve
Türkiye’nin olmazsa olmazlarından
olduğunu söyledi. Harun Karacan’ın
Divan Başkanlığında yapılan genel
kurulda, 2015 yılı Faaliyet Raporu
görüşüldü.

Genel Kurula, TOBB Yönetim
Kurulu Sayman Üyesi Faik Yavuz,
BALO AŞ Yönetim Kurulu Başkanı
Harun Karacan, Başkan Yardımcısı ve

Gebze Ticaret Odası Başkanı Nail
Çiler, Başkan Yardımcısı ve Ankara
Ticaret Odası Meclis Başkan
Yardımcısı Süleyman Yolcu, Yönetim

Kurulu Üyeleri ile TOBB Yönetim
Kurulu Üyesi ve Samsun TSO Başkanı
Salih Zeki Murzioğlu, Tahir
Büyükhelvacıgil, Manisa TSO Başkanı

Adnan Erbil, Konya TO Meclis Üyesi
Mehmet Ali Çiftçi, Konya TB Meclis
Üyesi Namık Köklüsoy, Ankara Ticaret
Borsası Yönetim Kurulu Üyesi

Şemsettin Aktuğlu, Bandırma Ticaret
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Halit
Sezgin, UTİKAD adına Kamil Turgut
Erkeskin ve şirket ortakları katıldı. ■

Mobil Delvac™
90 yaşında 
ExxonMobil Avrupa Afrika ve

Ortadoğu Ticari Araç Yağları

Pazarlama Yöneticisi Ahmet Aras,

ExxonMobil,  Mobil Delvac™ yağ

ailesinin 90’ıncı yıl dönümünü

kutladığını, Mobil Delvac yağ

teknolojisinin ticari araç motorlarına

ve ağır hizmet sınıfı ekipmanlara

üstün koruma sağlama becerisiyle

tanındığını açıkladı. 

Mobil Delvac yağları ile teknik
inovasyon ve marka tanınırlığının
gururunu yaşadıklarını söyleyen

Aras, “Ülkemizdeki şirketlerin, filoların,
ticari araç sahipleri ve sürücülerinin
başarılarını kutluyor ve ticari varlıklarını
koruma konusunda Mobil Delvac'a
güvendikleri için onlara teşekkür ediyoruz”
dedi. 

İnşaat sektörünün müthiş bir şekilde
hızlandığını, havaalanı, köprü gibi büyük
projelere ihtiyacın her geçen gün daha da
arttığını belirten Aras, Mobil Delvac’ın
geliştirdiği yağlama ürünlerinin bu alanda
faaliyet gösteren devasa makinelere hayat
verdiğini söyledi: “Sürdürülebilirlik ve yakıt
tasarrufu, bütün motorlu taşıtlarda önemli,
özellikle böyle iş makinelerinde daha da
önemli bir hal alıyor. Bunun yanı sıra
taşıtların ve iş makinalarının emniyeti de
çok önemli bir detay olarak ortaya çıkıyor.
Örneğin; bugün metroların fren
mekanizmalarında da Mobil Delvac
ürünleri kullanılıyor. Türkiye pazarı bizim
için bir pilot pazar gibi. Ürünü burada test
edip küresel pazara uyarlandığında başarılı
ya da başarısız olacağını
belirleyebiliyoruz.” ■

ExxonMobil Ticari Araclar Global

Marka Yoneticisi Pablo Conrad,

ExxonMobil Avrupa Afrika ve

Ortadoğu Ticari Araç Yağları

Pazarlama Yöneticisi Ahmet Aras

Ülkem Lojistik, 

25 Thermo King aldı

Thermo King, kaliteyi
arayanların tercihi olmaya
devam ediyor. İzmir merkezli

ve Türkiye geneline gıda
taşımacılığı gerçekleştiren Ülkem
Lojistik filosuna kattığı yeni
araçlarında da Thermo King’den
vazgeçmedi. Ülkem Lojistik, 25
adet C-450e Max soğutucu üniteyi
teslim aldı.

Doğuş Otomotiv Thermo King
Yetkili Satıcısı Aykan Otomotiv
tesislerinde düzenlenen teslimat
törenine Thermo King Satış
Yöneticisi Çağlar Bircan, Ülkem
Lojistik Yönetim Kurulu Başkanı
Mustafa Cihanbeylerde ve Ülkem
Lojistik Direktörü Evren Saydam
katıldı. 

Thermo King Satış Yöneticisi
Çağlar Bircan, Ülkem nakliyatın
filosunda bulunan tüm araçlarda
Thermo King soğutucu ünitesi
olduğunu belirterek “Ülkem
Lojistik ile Thermo King
markalarının işbirliği uzun bir
geçmişe dayanmaktadır.
İstanbul’da hizmet alanlarını
genişletmek için başladıkları
operasyonda yine Thermo King’i
seçtikleri için teşekkür ediyorum”
dedi.

Ülkem Lojistik Yönetim Kurulu
Başkanı Mustafa Cihanbeylerde,
firma olarak kaliteli işler yapmak
istediklerini ve kalitelerinden asla
ödün vermek istemediklerini
söyledi. ■

Lojistik sektörünün Türkiye’de ve
dünyadaki öncü isimlerinden olan
ve Türkiye’de otomobil

taşımacılığının standartlarını belirleyen
GEFCO Türkiye, Anadolu Isuzu
Otomotiv ile sözleşme imzaladı. 

GEFCO Türkiye ve Anadolu Isuzu
arasında imzalanan ticari araç taşıma
sözleşmesi kapsamında, Anadolu Isuzu
Otomotiv’in Türkiye genelinde 27
şehirde yer alan 31 Isuzu satış
noktasında dağıtım operasyonları
GEFCO Türkiye tarafından

gerçekleştirilmeye başlandı. 
Sözleşme çerçevesinde iki farklı

operasyon yürütülüyor. Uzakdoğu’dan
gelen pikaplar Derince Limanı’ndan
teslim alınıp Anadolu Isuzu Otomotiv’in
Şekerpınar’daki tesislerine taşınıyor.
Ayrıca, buna ek olarak, Şekerpınar
fabrikada üretimi yapılan diğer ticari
araçlar ile beraber tüm Türkiye’ye
nakliyeleri yapılacak. Sürerek ve TIR
üzerinde yapılacak nakliyelerin lojistik
operasyonları GEFCO Türkiye
tarafından yönetiliyor. ■

Anadolu Isuzu’ları, GEFCO Türkiye taşıyor! 

UND İcra Kurulu Başkanı Fatih
Şener, Mısır’ın, Aqua Hercules
adlı gemiyi haksız bir şekilde
rehin alınması ve ardından
da kurtarma adı altında
istenen 6 milyon dolarlık
faturaya itiraz ederek
“Paraya ihtiyacı olan ben bu
gemiyi kurtardım diyerek
ortaya çıkıyor. Usulsüz bir
işlemle Hataylı nakliyecilerin
Mısır’da rehin alınmasına sebep olan
odaklar şimdi de taşımacıların alın terini
kaçırmaya çalışıyor.” dedi.

UND İcra Kurulu Başkanı Şener,
2014’ün Haziran ayında  UND üyesi
94 TIR ve 14 Silobus’ın şoförleri ile

birlikte, Mısır’ın Port Said Limanı’nda,
binmeyi bekledikleri Aqua Hercules isimli
geminin borçlarına karşılık Mısır gümrük
idaresi tarafından haksız bir şekilde rehin
alınmalarını ve firmaların buradan
kaynaklanan haksız ödemelerle karşı karşıya
bırakılmasını sert dille eleştirdi. 

“Ekonomi ve Dışişleri Bakanlıklarımızın

girişimlerine rağmen sonuç alınamamış
ve sürücüler geminin borcu olan 1

milyon 400 bin doları her biri eşit
oranda ödeyerek rehin olmaktan
kurtulabilmişlerdi” diyerek
haksızlığın boyutuna dikkat çeken
Şener,  süreci şu sözlerle anlattı:
“İskenderun Limanı’na sefer yapan

Aqua Hercules isimli Ro-Ro gemisi
aleyhine, uğradığımız zararları tahsil ve

tazmin etmek amacıyla, Temmuz ayında
açılan dava ve geminin bulunduğu yer olan
İskenderun’da, Asliye Hukuk Mahkemesi
tarafından ihtiyati haciz kararı alınarak
seferden men, Liman Başkanlığı tarafından
tatbik edilerek, gemi Türk karasularında
bağlandı. Geminin İskenderun Limanı’nda
demirli beklemesi sırasında, hukuki süreç
devam ederken, üyelerimizin haklarını
almalarını engellemek amacıyla, geminin
herhangi bir tehlike hali yok iken,
meteorolojik şartlar da elverişliyken basit bir
çekme işlemi yaptırılarak 6 milyon dolar
tutarında borç yaratıldı ve bu sebeple, ‘güya’
kurtarılan gemiye el kondu.”

Gemi İskenderun Limanında bekleme

halinde iken bu kez Liman idaresi tarafından
“Kurtarıldı” iddiası ile 436 bin dolar daha
borçlandırıldığını ifade eden Fatih Şener,
“Mağdur edilmiş bulunan üyelerimizin
hakları sonuna kadar korunacak ve yanlış
uygulamalar tarafımızdan takip edilecektir.
Bu usulsüz işlemle gemiyi ele geçiren
taraflar armatör ile işbirliği içerisinde,
taşımacıların alın teri olan bu alacağı
kaçırmaya çalışıyorlar. Tüm ilgili otoriteleri
haksız işlemi durdurmaya davet ediyoruz”
şeklinde konuştu. ■

“Taşımacıların alın teri gasp ediliyor”

Fatih

Şener
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Dayanıklılığı, düşük
işletme maliyetleri
ve yakıt tasarrufu

ile Türkiye’nin gözdesi
olan MAN, ikinci elde
iddialı bir uygulama
başlattı. MAN, temiz ve
bakımlı ikinci el kamyon ve
çekicileri 24 aya varan
garanti seçenekleriyle
TopUsed satış
noktalarında sektörün
beğenisine sundu.

MAN, Türkiye’de
sektördeki dengeleri
değiştiren yeniliklere imza
atmaya devam ediyor.
Kasım ayında orijinal
yedek parçada yüzde 38’e
varan indirim kararı alarak
iş ortaklarının işletme
maliyetlerini daha da aşağı
çeken MAN hız kesmedi. 

MAN, ikinci elde iş
ortaklarına yüksek kazanç
sağlamak hedefiyle yeni bir
uygulama başlattı. MAN,
temiz, bakımlı ikinci el
kamyon ve çekicileri 24 aya
varan garanti
seçenekleriyle satıyor.
Kontrol edilmiş,
onaylanmış, güvenilir
araçlar TopUsed satış
noktalarında sektörün
beğenisine sunuldu. 

MAN Kamyon ve
Otobüs Tiicaret AŞ Satış ve
Pazarlama Direktörü Eren
Gündüz, “MAN
dayanıklılığı, sağlamlığı,
konforu, düşük işletme
maliyetleri, yakıt tasarrufu
ile Türkiye’nin gözdesi. Biz
de iş ortaklarımıza daha
çok kazandırmak için
yoğun bir çalışma
yürütüyoruz” dedi.
Gündüz, orijinal yedek
parçada yüzde 38’e varan
indirim uygulamasının çok
olumlu karşılandığını
hatırlattı: “Biz araçlarımıza
güveniyoruz. Sektördeki
tüm firmalar gönül
rahatlığıyla bu muhteşem
uygulamadan
faydalanabilir” diye
konuştu. ■

İKİNCİ EL KAMYON VE ÇEKİCİLERE

MAN’dan 24 ay garanti

Oğuzhan
Aygün,
OMSAN 
Lojistik
Satın alma
ve Tedarikçi
Geliştirme 
Direktörü oldu

“OMSAN, satın alma ve
tedarikçi geliştirme
süreçlerini küresel

Türk lojistik şirketi olma vizyonu
doğrultusunda direktörlük çatısı

altında yeniden yapılandırdı.
Yeni görevine atanan
Oğuzhan Aygün, profesyonel
hayatına 1986 yılında
başladı. 2001 yılından bu
yana ise lojistik sektöründe
önemli görevlerde bulunan
Aygün, ODTÜ Endüstri
Mühendisliği bölümünü
bitirdi.   
OMSAN’ın, Türkiye’nin en

büyük tedarikçi
ekosistemlerinden birini
yönettiğini belirten OMSAN
Lojistik Genel Müdürü Osman
Küçükertan, sürdürülebilir
rekabet avantajına sahip olmak
için satın alma ve tedarikçi
geliştirme süreçlerinde yeni bir
yapılanmaya gittiklerini ifade etti
ve yeni görevine atanan
Oğuzhan Aygün’e başarılar
diledi. ■

Uluslararası taşımacılıktan sorumlu

olacak 

Savaş Yaşar, 
Borusan Lojistik
Genel Müdür
Yardımcısı oldu

Borusan Lojistik’in, Uluslararası
Taşımacılık iş birimi Genel Müdür
Yardımcılığı’na Savaş Yaşar atandı. 20

yılı aşkın bir süredir lojistik sektörünün
çeşitli iş birimlerinde hizmetleri bulunan
Yaşar, Boğaziçi Üniversitesi’nden mezun
olduktan sonra 1992 yılında Efes Pilsen ile
çalışma hayatına atıldı. Ardından 17 yıl
boyunca DHL Worldwide Express’de satış

ve operasyon fonksiyonlarında kritik
görevler üstlenerek devam eden Savaş
Yaşar, 2005-2014 yılları arasında DHL
Türkiye Operasyon Direktörü olarak görev
aldı. Aralık 2014 itibarı ile Borusan Lojistik
ailesine Uluslararası Taşımacılık Satış Grup
Müdürü olarak katılan İleri derecede
İngilizce ve Fransızca bilen Yaşar, evli ve bir
çocuk babasıdır. ■

Yurtiçi nakliye alanındaki

yatırımlarıyla 

Alışan Lojistik
büyümeye
devam ediyor

Kalite yönetim sistemlerini tam bir
şekilde uygulayarak sağladığı
dağıtım operasyonları ile

müşterilerinin ürünlerinin eksiksiz ve
sağlam olarak doğru zamanda, doğru
adreste olmasını amaçlayan Alışan
Lojistik; Temmuz 2015 tarihi itibariyle
yurtiçi nakliye alanındaki dağıtım
hizmetlerine Konya’da açtığı yeni
operasyon merkezini de ekledi. 

Bu doğrultuda Marmara, Trakya, Ege
Bölgesi ve Çukurova Bölgesi’nden sonra
Konya ve Karaman illerini kapsayan yeni

yatırımı ile tüm İç Anadolu Bölgesi’de
olmayı hedefleyen Alışan Lojistik; Konya
çıkışlı komple ya da parsiyel tüm yüklerin
nakliye süreçlerini istenilen lokasyona en
güvenli, en uygun koşullarda ve yüzde yüz
müşteri memnuniyeti ile sağlamayı
planlıyor.

Tüm lojistik hizmetleri hızlı ve
güvenilir şekilde sunmaya devam eden
Alışan Lojistik, Yurtiçi Nakliye biriminde
çok sayıda  özmal ve  kiralık sözleşmeli
araç filosu ile müşterilerinin fabrika ve
depolarından Türkiye’nin her bölgesine
FTL, LTL ve proje bazlı dağıtım hizmeti
sunuyor. ■

Basketbol severlerin büyük
heyecanla beklediği THY
Avrupa Ligi'nde 2015-2016

sezonunda mücadele edecek
takımların grupları belli oldu. Kura
sonuçlarını değerlendiren Brisa
Genel Müdürü Hakan Bayman,
“Lassa markamızla adımızı
verdiğimiz FC Barcelona Lassa
takımına başarılar diliyorum. FC
Barcelona Lassa ile Pınar
Karşıyaka’nın bu yıl C Grubu’nda
yarışacak olması, hem bizim hem de
tüm basketbol severler için sezonu
daha heyecanlı bir hale getiriyor”
dedi. 

Brisa'nın bir Türk markası olan
Lassa ile bugüne kadar 2 kez
Euroleague Şampiyonluğu, bir kez
Şampiyon Kulüpler Dünya Kupası ve
18 kez de İspanya Basketbol Ligi
şampiyonluğu yaşamış olan FC
Barcelona’nın global başarı
yolculuğunda yanında olmaktan
büyük mutluluk duyduğunu ifade
eden Bayman sözlerini şöyle
sürdürdü: “Türkiye'den de 4 -güçlü
takımın yer aldığı Avrupa Ligi'nde bu
sezon rekabet çok daha sert ve
heyecanlı olacak. Lassa olarak, tüm
takımların dostluk ve barış içinde
rekabet etmesi en büyük isteğimiz…” ■

Basketbolda THY Avrupa Ligi kuralarını değerlendiren 

Brisa Genel Müdürü Hakan Bayman:

Dostluk ve barış içinde rekabet olsun

PETLAS TÜRKİYE’NİN

68. İHRACATÇISI

2013 yılında en çok ihracat yapan
73. firma olan Petlas, Turkiye
İhracatçılar Meclisi’nin 2014 yılı

raporuna göre beş basamak birden
yukselerek 68’inci oldu.

Petlas İhracat Satış ve Pazarlama
Muduru Oğuz Ay, yaptığı açıklamada
elde edilen bu başarıya; iç savaşlar

nedeniyle küçülen Suriye, Irak, Libya
ve Mısır pazarlarına rağmen ihracat
oranlarının her geçen gun arttığı
Avustralya, İran ve Yeni Zelanda gibi
ulkelerin büyük etkisi olduğunu
belirtti. 

Oğuz Ay; kamyon, otobus, zirai
urun gruplarındaki yeni urunlerin ve
binek araç segmentindeki yeni
desenlerin ihracatta pazar hacmini
genişleterek dunya çapında buyumeye
katkı sağladığına değindi.■

Etis’in ciro hedefi
240 milyon TL 

Etis Lojistik, hızlı büyümesini
sürdürüyor. Genel Müdür Erdal Kılıç,
2015’i dağıtım lojistiğinde büyüme yılı

ilan ettiklerini belirterek, “Dağıtım lojistiği
alanındaki yatırımlarımıza hız kesmeden
devam ediyoruz. İlk depo yatırımını İstanbul
Esenyurt Kıraç’ta hayata geçirdik. Altyapı ve
IT yatırımlarımızı sürdürüyoruz. Anadolu
yakasında da benzer bir depo yatırımımız
olacak. En son Sırma Madensuyu ile bir
dağıtım anlaşması yaptık. Aylık ortalama 450
araç çıkışı yapıyoruz. Benzer müşterilerle
dağıtım lojistiğinde büyümeye devam
edeceğiz” dedi. Son üç yılda ortalama yüzde
50 büyüdüklerini dile getiren Kılıç, yılı 240
milyon TL ciro ile kapatmayı planladıklarını
açıkladı. Kılıç, “Bu yıl da yüzde 15 büyüme
öngörüyoruz. Bu büyümenin bir kısmını bu
yıl girdiğimiz kontratlı dağıtım lojistiği
grubundan diğer kısmını ise entegre lojistik
hizmetleri ve dökme yük tarafından
bekliyoruz” dedi. ■
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Anadolu Isuzu Satış ve

Pazarlama Direktörü Fatih

Tamay, herkesin plaka

tahdidini konuştuğunu,

ancak bugüne kadar

herhangi bir düzenlemenin

yapılmadığını belirterek,

“Hiç kimse araç tescil

edemiyor. Ortada herhangi

bir yönetmelik, bir

uygulama yok. Herhangi

bir uygulama olmaksızın

sadece beklemek, hoş bir

şey değil. Ticari hayatın

beklemeye hiç tahammülü

yok” dedi. 

Turizm Taşımacıları
Derneği (TTDER)’in
18’incisini düzenlediği

geleneksel iftar yemeği Anadolu
Isuzu sponsorluğunda Hilton
Otel’de gerçekleşti. 

Sektörden kazanıp sektöre

harcıyoruz

‘Anadolu’da bir yerden
kazanıyorsanız, oraya mutlaka
harcamanız da gerekir’
denildiğini belirten Fatih Tamay,
“Bu sektör, bizim kazandığımız
sektör. Dolayısıyla da buraya
harcamaktan büyük bir zevk
duyuyoruz. Sizlerle birlikte

olmaktan da büyük bir zevk
duyuyoruz. Önümüzdeki
yıllarda bu iftarlara gücümüz
yettiğince destek olmaya devam
edeceğiz” dedi.

İlk 6 ay iyi geçti  

“2015 güzel bir yıl. Bu yılın
ilk 6 ayı çok güzel geçti”
açıklaması yapan Tamay,
“Dilerim ki, ikinci 6 ayda da bu
güzellik devam eder. Gerek
sektörel satışlar, gerek midibüs,
gerek küçük otobüs satışlarında,
gerekse Türk otomotiv sanayinin
iç pazara dönük tüm satışlarında
ve ihracatında çok ciddi bir
sıçama oldu. Otomotivdeki
genel büyümeye bakıldığında,
geçen yıla göre yüzde 50’lik bir
büyüme var. Aynı şey bizim
sektörümüz için de geçerli.
İstanbul dışında büyük ve küçük
otobüs satmaya devam
ediyoruz” diye konuştu.

Tahdit: İsmi var, cismi yok 

Plaka tahdidi için, “adı var,

kendi yok’ diyen Tamay,
“İstanbul’da şu anda sadece
toplu ulaşıma satabiliyoruz.
Nedeni de, hepinizin bildiği gibi,
plaka tahdidi. Ama adı var, kendi
yok bu tahdidin. Çok ilginç bir
şey. Bu sadece Türkiye türü
ülkelerde olur. Herkes
konuşuyor, ama hiç kimse araç
tescil edemiyor. Ortada herhangi
bir yönetmelik, uygulama yok,
hiç bir şey yok. Bunun, bayramla
birlikte bir an önce hayata
geçmesini ve herkesin de istediği
şekilde mutlu sona erişmesini
diliyorum. Herhangi bir
uygulama olmaksızın, sadece
beklemek hiç hoş değil. Ticari
hayatın beklemeye hiç
tahammülü yok” dedi.

STK’lardan Büyükşehir’e

baskı çağrısı  

Tamay, tüm örgütlerin ortak
bir çalışma ile İstanbul
Büyükşehir Belediyesi’ne baskı
yapması gerektiğini de söyledi:
“Hepimizin, özellikle Sektör
Meclisinin, otobüs camiasındaki
sivil toplum örgütlerinin
İSTAB’ın, TOFED’in, TOF’un,
TTDER’in ve diğer tüm
kuruluşların bir araya gelerek
ortak bir çalışma yapması,
özellikle İstanbul Büyükşehir
Belediyesi’ne ciddi bir baskı
uygulaması gerektiğini
düşünüyorum. Adı var, kendi
olmayan bir tahdidin hiç de
uygun olmadığını
düşünüyorum. Özellikle bunu
söylemeyi bir görev bildim.” 

İhracatın lideriyiz 

Tüm ürünlerini yenileyen
tek marka olduklarını da
vurgulayan Tamay, 2015’in de
ihracatın lideri olduklarını
açıkladı: “Biz küçük otobüs
üretiyoruz, yavaş yavaş da orta
büyüklükte otobüsleri üretmeye
başladık. Sadece Türkiye için
üretmiyoruz. Bu yılla birlikte, 10
yıldır Türkiye’nin küçük otobüs
ihracatının lideriyiz. Tüm
rakiplerimizin toplamından
daha fazla küçük otobüs ihraç
ediyoruz. Buna da devam
edeceğiz. Bu yılın da aynı şekilde
biteceğini şimdiden
müjdeleyebilirim. Aynı zamanda
Türkiye pazarına da gerçekten
bize yakışır, kalitemize yakışır,
Anadolu Isuzu markasına yakışır
ürünler sunmaya çalışıyoruz.
Neredeyse tüm ürünlerini
yenileyen tek firmayız
Türkiye’de. Küçük otobüs
segmentine bakıldığı zaman
gerçekten biz bütün
ürünlerimizi tam anlamıyla
Avrupa standartlarında
yeniledik.  Hepsini birden
yepyeni yüzlerle, yeni
teknolojiyle, yeni emniyet
önlemleriyle, yepyeni ve çağdaş
midibüsler ve otobüsler haline
getirdik. Bundan da büyük gurur
duyuyoruz.” 

Fiyat rekabeti

dezavantajımız 

Amaçlarının geçici değil,
kalıcı başarılar olduğuna
değinen Tamay, “Belki bu bizim
fiyat rekabetinde dezavantajımız
gibi görünebilir. Ama ben
ticaretin de, sanayinin de bir
uzun bir yol koşusu olduğuna
inanıyorum. Bu uzun yol
koşusunda biz önde gidiyoruz.
Bizim amacımız geçici değil,
kalıcı başarılar elde etmek.

Dolayısıyla sizlerle birlikte;
sizlerin daha verimli, daha
üretken kullanacağı, daha çok
para kazanacağı, daha dayanıklı,
daha emniyetli, daha konforlu,
daha teknolojik araçlar
üretmeye çalışıyoruz. Ekim
ayında devreye girecek, yepyeni
Ar-Ge merkezimizle birlikte
yaklaşık 100 kişilik bir mühendis
ve tasarımcı kadrosu ile yepyeni
ürünleri tasarlayıp, üretmeye ve
sizlere sunmaya önümüzdeki
yıllarda da devam edeceğiz. Ben
yine bu davete katıldığınız için
teşekkür ediyorum. TTDER’e bu
imkanı verdiği için teşekkür
ediyorum. Ramazan Bayramınızı
da gönülden kutluyorum” dedi. 

10 kişiden 500 kişiye

TTDER Başkanı Sümer
Yığcı’da, 20 sene önceyi
hatırladığını söyleyerek başladığı
konuşmasında, “Biz 20 yıl önce
iftar yemeği vermek istedik.
Üyelerimizi kaynaştırmak
istedik. Ancak 8 masa ve
toplamda 10 kişi vardı. Biz,
seneye acaba bu yemeğe 100 kişi
toplayabilecek miyiz dedik ve
ertesi sene oldu. Karşımıza bir
dost çıktı, zayıf, uzun boylu,
yakışıklı biri çıktı. ‘İftar yemeğini
biz vereceğiz. Kaç kişilik iftar
yemeği istersiniz’ dedi. 100
kişilik dedik, o dedi ki ‘150

olsun’. O gece 200 kişiyi aştı, biz
masa, sandalye taşıdık. 18
senedir bu iftar yemeklerini
düzenliyoruz. 20 yıl önce
derneğimiz kuruldu, 20 sene
sonra Allah bizim istediğimizi
verdi. Çünkü burada, şimdi 500
kişi var. 500 kişi ile burada
dostça iftar yapıyoruz. Bize olan
bu sevgi, bizim iyi niyetimiz,
kardeşliğimiz, dostluğumuz
saygılı esnaf grubuna mensup
olduğumuz içindir. Üreticiler

bize her zaman destek oluyor,
fakat bizim yanımızdan hiç
ayrılmayan, her zaman yad
ettiğim Fatih Bey’e özellikle
teşekkür ediyorum. 20 yıl daha
bu meslekte çalışmak istiyorum.
Torunlarımı da bu mesleğe
yönlendireceğim. İnşallah
hepimiz 20 yıl daha bir arada
oluruz. Nice 20 yıllara… Bol
kazançlar diliyorum. Hepinizin
Bayramını kutluyor ve sağlık
diliyorum” dedi. ■

Ali Osman Ulusoy

anıldı 

6 Temmuz Pazartesi
günü gerçekleşen iftar
yemeğinde konuşan
Anadolu Isuzu Satış ve
Pazarlama Direktörü Fatih
Tamay, konuşmasında,
geçen yıl yaşamını yitiren
sektörün duayen ismi Ali
Osman Ulusoy’u andı.

Fatih Tamay’a gecenin anısına TÜRSAB Yönetim Kurulu Üyesi ve UTS

United Travel Seyahat Acentesi sahibi Nurdan Üstman, TTDER Başkanı

Sümer Yığcı, Başkan Vekili Mehmet Öksüz birlikte bir plaket verdi. 

Tahdidin adı var, kendisi yok 
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Pamukkale Turizm Genel Müdürü

Mustafa Özdalgıç, Tekirdağ ve

Çanakkale seferleri ile 5 sene

sonrasının temellerini attıklarını

söyledi. Özdalgıç, “Yapılacak

Çanakkale Köprüsü ile Trakya’nın

kaderi değişecek. Çanakkale ve

Tekirdağ’dan beklentimiz çok yüksek.

2015 yılı sonuna kadar Trakya’nın

tamamında olacağız” dedi. 

2
014 yılında “Adım adım Trakya”
projesi ile Trakya’da Kırklareli,
Lüleburgaz, ve Çorlu’ya seferler

düzenleyen Pamukkale Turizm, 10
Temmuz Cuma günü itibari ile
Tekirdağ ve Çanakkale seferlerine de
başladı.

Adım Adım Trakya 

10 Temmuz Cuma günü
Pamukkale Turizm’in ilk olarak
Tekirdağ açılışları yapıldı.
Tekirdağ’daki açılışlara; Pamukkale
Turizm Yönetim Kurulu Üyeleri Cafer
Sadık Bababalım, Turan Bababalım,
Mazlum Bababalım, Ahmet
Bababalım, Sadık Bababalım, Genel
Müdür Mustafa Özdalgıç, Bölge
Müdürleri ve Acente yetkilileri ile
Anadolu Ulaşım Genel Müdürü
Mehmet Ali Akçin, Nişikli Turizm
Yönetim Kurulu Üyeleri Muhittin
Nişikli, Muhsin Nişikli, Genel Müdür
Tunahan Yüce, Mapar Yönetim
Kurulu Başkanı Yalçın Şahin katıldı.
Tekirdağ Otogarı’nda yapılan açılışın
yanı sıra Değirmenaltı, Demirkaya,
Yeni Çiftlik, Marmara Ereğlisi, Silivri,
Kumbağ, Altınova ve Çarşı gibi sekiz

satış noktası hizmete girdi. Genel
Müdür Mustafa Özdalgıç, “2016
yılının ilk çeyreğine kadar
tamamlamayı planladığımız
projemiz kapsamında, sürpriz
güzergâhlar ile daha çok noktaya
sefer düzenlemeye ve ülkemizin
güzel insanlarını Pamukkale ile
buluşturmaya devam edeceğiz.
“Adım adım Trakya” sloganıyla
Pamukkale kalitesini ve yılların
tecrübesini Trakya Bölgesi ile
buluşturuyoruz ”dedi.

Çanakkale’ye kalmaya

gidiyoruz

İç turizmin yoğun olduğu
Bandırma, Erdek ve Karacabey’i de
bir süre önce güzergâhlarına dâhil
ederek ulaşım ağını genişletmeye
devam eden, Pamukkale Turizm,
Nisan ayında Biga’ya adım atmıştı.
Bu ilk adım Çanakkale seferlerinin de
öncüsü oldu. Aynı gün Tekirdağ ile
birlikte bir diğer önemli projeleri
“Çanakkale Geçilmez! Geçmeye değil

kalmaya gidiyoruz. ” kapsamında
Çanakkale seferlerine de başladı

Pamukkale Turizm’in aynı gün
Çanakkale Otogarı’nda başlayan
açılış töreni, Gelibolu, Lapseki,
Çanakkale Otogarı ve İskele
Terminalinde gerçekleşen etkinlikler
ile devam etti. Çanakkale Belediye
Başkan Yardımcısı Celal Karakaş,
Kepez Belediyesi Başkanı Dr. Ömer
Faruk Mutan,  İl Emniyet Müdür
Yardımcısı Okan Kısmet ve
Abdurrahman Gürleyen, Pamukkale

18 ❭❭ Şehirlerarası 13 - 26 Temmuz 2015

İZTAD (İzmir Toplu

Taşımacılık Servis Hizmetleri

Derneği) ve EGETURDER’in

(Ege Turizm Taşımacıları

Derneği) ortaklaşa

düzenlediği geleneksel iftar

yemeği 8 Temmuz 2015

tarihinde, Otokar ve İzmir

bayii Yaşaroğlu Otomotiv

sponsorluğunda İzmir Hilton

Otelinde gerçekleşti.

Y
emeğe İZTAD Başkanı Özer
Bür, EGETURDER Başkanı
İsmail Cirit ve her iki

derneğin yönetim ve denetim
kurulu ile Otokar Genel Müdür
Yardımcısı Basri Akgül, Yurtiçi
Ticari Araçlar Satış Müdürü Murat
Tokatlı, Satış Yöneticileri Murat
Torun, Sabahattin Yılmaz ile
Yaşaroğlu Otomotiv Yönetim
Kurulu Başkanı Yaşar Özkan ve
çok sayıda servis firma sahibi ve
turizm taşımacısı firma sahibi
katıldı.  

Plaket töreninde, İZTAD
Başkanı Özer Bür, başkan
seçildikten sonra ilk defa böyle bir
organizasyonda bir araya
geldiklerini ifade etti. Günümüzde
dinamizmin öneminden söz
ederek, Her platformda sektörün
ve üyelerinin haklarını korumak
adına yoğun bir mücadele
verdiklerini, ancak sosyalleşmenin
de gereği ve önemine vurgu yapan
Bür, “Bu tarz organizasyonlar, her
buluşma ve görüşme birbirimizi
daha yakından tanıma ve
kaynaşmamıza sebep oluyor.
Sonuç olarak ne kadar yakın ilişki
içersinde olursak o kadar da
dayanışmamız artıyor” dedi.

Otokar Genel Müdür
Yardımcısı Basri Akgül, 2002
yılında sektörde başlayan
yolculuklarının ilk ve en önemli

ayağının İzmir’de atıldığını;
İzmir’in bu anlamda her zaman
kendileri için çok önem arz ettiğini
ifade ederek, “Geçmişte İzmir
Fuarı’nın hazırlıkları yaz boyunca
devam ederdi. Her platformda
müşterilerimiz ile bir arada olmayı
çok arzu etsek de son zamanlarda
sanki bu birlikteliğimizdeki
görüşme periyotlarımız biraz
açılmış gibi oldu. Bizi uzun yıllar
pazar lideri yapan siz değerli
müşterilerimize şükranlarımızı
sunmak adına bu iftar yemeği
organizasyonuna katılmayı
sevinerek kabul ettik. İZTAD ve
EGETUDER bizim için son derece
önemli ve değerli sivil toplum
kuruluşlarımızdan. Ege bölgesi ve
burada bulunan her bir
müşterimiz bizim için önemlidir.
Onlarla aynı ortamı ve yemeği
paylaşmak bizim önemsediğimiz
durumdur” dedi. ■

İzmirli servisçiler ve turizmciler iftarda buluştu 

İftar yemeği sonrası, EGETURDER Başkanı İsmail Cirit ve İZTAD

Başkanı Özer Bür, desteklerinden dolayı Otokar Genel Müdür

Yardımcısı Basri Akgül ve bayi Yaşaroğlu Otomotiv Yönetim

Kurulu Başkanı Yaşar Özkan’a plaketle teşekkür ettiler. 

30 milyon TL yatırım yapan Pamukkale Turizm’le

Trakya’nın kaderi değişecek 
Turizm Yönetim Kurulu Üyeleri Cafer Sadık
Bababalım, Turan Bababalım, Mazlum
Bababalım, Ahmet Bababalım, Sadık
Bababalım, Genel Müdürü Mustafa
Özdalğıç, Bölge Müdürleri ve Acente
Yetkilileri ile Anadolu Ulaşım Genel
Müdürü Mehmet Ali Akçin ve
Çanakkalelilerin katıldığı açılış törenine ilgi
büyüktü. 

Yeni bir soluk getireceğiz 

“Çanakkale Geçilmez, Geçmeye Değil
Kalmaya Geliyoruz” sloganıyla Pamukkale
kalitesini ve yılların tecrübesini
Çanakkaleliler ile
buluşturuyoruz”açıklamasını yapan
Mustafa Özdalgıç, “Son dönemde
yaptığımız yatırımlarla; Pamukkale
Turizm’in geleneksel, güvenli ve keyifli
yolculuklarını, daha çok noktaya taşımaya
yönelik önemli adımlar attık. Pamukyol ve
Teknobüs araçlardan oluşan filomuza 55
adet MAN Lion's Coach ve 20 adet
NEOPLAN Tourliner EfficientLine otobüs
daha ekledik ve yeni araç alımlarına devam
edeceğiz .Bu bölgeye yaptığımız 30 milyon
TL yatırım, Pamukkale Turizm’in bölgenin
ulaşım, turizm ve ekonomik gelişimine
katkı sağlayacak işlere imza atacağının
göstergesi” dedi. 

5 yıl sonrasının temelleri atıldı 

Tekirdağ ve Çanakkale seferleri ile 5 yıl
sonrasının temellerinin atıldığının altını
çizen Özdalgıç, şunları söyledi: Çanakkale
köprüsü tamamlandıktan sonra burasının
kaderi değişecek. 5 sene sonrasının
adımlarını bugünden atıyoruz. Çanakkale
ve Tekirdağ’dan beklentimiz çok yüksek.
2015 yılının sonuna kadar  Trakya’nın
tamamına seferler düzenleyeceğiz” 

Bayramda 1 milyon yolcu 

Pamukkale Turizm’in bayramda bir
haftalık süre boyunca 1 milyon yolcu, yıl
sonuna kadar ise 13 milyon 500 bin yolcu
taşımayı hedeflediğini açıklayan Özdalgıç,
“Ramazan ve Kurban bayramında yoğunluk
yaşanacak. Biz yeni güzergahlarımız ile
bayramda yolcularımıza en iyi hizmeti
sunmaya hazırız. Yeni olduğumuz hatlarda
dahi, bayram listelerimizin tamamı doldu.
Pamukkale Turizm’i ulaşımda ‘Referans
Marka’ yapma yolundaki çalışmalarımız
devam ediyor” dedi.

Körfez bölgesi seferleri arttı

Özdalgıç, Edremit, Akçay, Altınoluk’ta
ekspres  ve 2+1 Pamukyol seferleri ile
Körfez bölgesi seferlerini arttırdıklarını
sözlerine ekledi. 

Mehteran eşliğinde gerçekleşen açılışın
ardından tüm Çanakkalelilerin de davetli
olduğu iftar yemeğine geçildi. ■

Çanakkale Otogar

Lapseki

■ Cumhur ARAL
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Yıl sonuna kadar

3 milyon 400 bin

yolcu taşıyacağız

A
nadolu Bilet Genel Müdürü Mehmet
Ali Akçin, 2014 yılında 3 milyon yolcu
ile taşıdıklarını, 2015 yıl sonunu ise 3

milyon 400 bin yolcu hedefi ile kapatmak
istediklerini belirterek, “Bu sene 40’a yakın
otobüs aldık. Eylül ayından sonra 30 araç
yatırımı daha hedefliyoruz” diye konuştu. ■

Tekirdağ Otogarı
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İmran Okumuş, Ulusoy’un 80

yıla yakın geçmişini, geleceğe

taşıyacak güçte olduklarını

belirterek, “Ulusoy

otobüsçülüğünün mirasçılarıyız.

Bize emanet edilen bu

şirketlerin değerli çalışanları ve

temsilcileri olarak hep birlikte

daha güzel bir geleceği birlikte

inşa edeceğiz” dedi. 

Ulusoy-Varan ailesi 7 Temmuz
Salı günü Yenibosna’daki
Gönen Hotel’deki iftar

yemeğinde bir araya geldi. İftar
yemeğine İmran Okumuş, Genel
Müdür Hakan Özder, bölge müdürleri
ve Ulusoy-Varan çalışanları
katıldı.

Ulusoy Genel
Müdürü Hakan
Özder, “Bu güzel
Ramazan akşamında,
bu güzel mekanda
hep birlikte olmaktan
mutluyuz. Gelecekte
daha güzel günler için,
burada bir aradayız. Yaz sezonuna
girmek üzereyiz. Ulusoy ailemizin
kazançlı keyifli bir sezon yaşamasını
temenni ediyorum” dedi.

İmran Okumuş ise zaman zaman
duygulu anlar yaşadığı konuşmasında
Ulusoy isminin geçmişten günümüze
gelen bir marka olduğunu ve Ulusoy
çalışanlarının bu markayı
yaşatacağına olan inancının tam
olduğunu vurguladı.

Merhum Saffet Ulusoy, Ali Osman
Ulusoy ve geçtiğimiz günlerde

hayatını kaybeden Ulusoy
yöneticisi Tuncer
Telören’i anan Okumuş,
“Geçmişe gittiğimizde

birçok değerli
büyüğümüzün
eksikliğini
hissettim. Birkaç yıl
önce kaybettiğimiz

Ulusoy Holding
Yönetim Kurulu Başkanı
Sayın Saffet Ulusoy’a,

geçen yıl kaybettiğimiz Ali Osman
Ulusoy abimize ve Ulusoy’a ömrünün
yarısını hizmet olarak veren 40 yılı
aşkın süredir Ulusoy’da çalışan
Tuncer Telören abimize de Allahtan
rahmet diliyorum” dedi.

Ulusoy otobüsçülüğünün

mirasçılarıyız 

Ulusoy’un 80 yıla yakın geçmişini
geleceğe taşıyacak güçte olduklarını
belirten Okumuş, “Bizler, 78 yıllık bir
geçmişi olan Ulusoy ailesinin Ulusoy

otobüsçülüğünün
mirasçılarıyız. Onun

geleceğini temin edecek,
onu yüz yıllara taşıyacak
bir kadroya sahibiz. Bize
emanet edilen bu
şirketlerin siz değerli
çalışanları, ortakları ve

temsilcileri olarak -ben
inanıyorum ki- daha güzel

işler yapacağız, daha güzel bir
geleceği birlikte inşa edeceğiz.

Bundan sonraki süreçte, gelecekte,
bütün çalışmalarımızda, birlik
beraberliği, aile kavramını, dostluğu,
kardeşliği hiçbir zaman unutmadan
dört elle işinize sarılmayı, bu işi bu
süreci yönetmeyi, sizlerden bir
kardeşiniz olarak rica ediyorum” dedi. 

Ulusoy yeniden yapılanıyor 

İmran Okumuş, Ulusoy’un yeni
seferlerle, yeni güzergahlarda
yolcularına daha etkili bir
otobüsçülük sunacağını dile getirerek,

“10 Temmuz itibariyle seferlerimizin
tamamı açıldı. Mevcut bölgelerimizi
güçlendireceğiz. Ulusoy
Karadeniz’den doğdu. Samsun’dan
İstanbul’a günde en fazla 5 sefer
olmak üzere gönül bağı hattı
imzaladık. Ege’de, Ankara’da yeniden
yapılanacağız. İstanbul’da özellikle
tüm şubelerimizi, kalkış noktalarımızı,
kadromuzu yeniden oluşturacağız.
İnanan, güvenen, bu işi kendine
meslek edinmiş, Ulusoy ailesini kendi
ailesi olarak gören bir kadro ile
çalışacağımızı da bilmenizi özellikle
istiyorum. Körfez’de (Edremit,
Altınoluk, Akçay) yeniden
yapılanacağız. Akdeniz’de yeniden bir
kadro kuracağız. Batı Karadeniz’de
yeniden bir kadro ile yolumuza devam
edeceğiz. Bursa,  Eskişehir,
Kastamonu, Niğde, Konya, Zonguldak,
Karabük, Didim ve Kuşadası’nda,
Marmaris’te, Datça da, Batı, Doğu ve
Orta Karadeniz’de ve Ankara’da sefer
sayımız, bugünün sefer sayısına göre,
yüzde 30 artacak. Bölge Müdürü
kavramını kaldıracağız. Bölge
sorumluluklarını oluşturacağız” diye
konuştu.

4 milyon 200 bin yolcu hedefi 

Ulusoy ve Varan ile ilgili hedefleri
hakkında bilgi veren Okumuş,
konuşmasını şöyle sürdürdü: “Varan
Turizm’e, Türkiye’de, 700 kilometreyi
aşmayan bir güzergah belirledik.
Varan Turizm’deki araçların tamamı
2+1 olarak çalışacak. Varan Turizm’in
sefer sayısı 14 Temmuz itibari ile 60’a
çıkacak. Ağustos ayında Varan
Turizm’in geçmiş yıllarındaki
başarısını, aynı şekilde sağlamayı

birlikte başaracağız. Ulusoy’un
İstanbul kalkışlı 146 seferi olacak.
Ağustos ayında 180 sefere ulaşacağız.
Toplamda 560 sefer yapacağız. Yıl
sonuna kadar 4 milyon 200 bin
yolcuya ulaşmayı hedefliyoruz.” ■
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Petrol Ürünleri İşverenleri Sendikası

(PÜİS), her yıl geleneksel olarak

düzenlediği iftar yemeğinin 38’incisini 8

Temmuz Çarşamba akşamı Four Seasons

Hotel’de gerçekleştirildi. 

Akaryakıt sektörünün yöneticileri, sivil
toplum kuruluşu başkanlarının katıldığı
iftarda, PÜİS Genel Başkanı İmran

Okumuş, enerji sektörünün zor günlerden
geçtiğini, zor günleri birlik beraberlik içinde
hareket ederek atlatacaklarını söyledi. Okumuş,
PÜİS Genel Başkanı olarak, rafinericisi, bayisi,
dağıtımcısı, kamu kurumları ve sivil toplum
örgütleri ile ortak çıkarların etrafında hareket
eden bir sektör yaratmak için adım attıklarını
belirterek, “Hepimiz aynı gemideyiz. Bu gemi
hasar görürse hepimiz olumsuz etkileniriz. Her
fırtına için mutlaka bir liman vardır. Sektörümüz
için de bu liman, ortak akılla, birlik beraberlik
içinde çözümler üretmektir. Ticari kaygılardan
uzaklaşıldığı takdirde ortak çözümlere çok kısa
süre içinde ulaşılacağına inanıyorum” dedi.

Çözüm bekleyen 52 sorun 

Enerji sektörünün çözüm bekleyen 52
sorununun olduğunu belirten Okumuş şunları
söyledi: “Bunlardan en önemlisi 4 maddelik

sektör görüşüne açılan taslak, ama ne
yazık ki 20 Şubat’ta başlayan tavan fiyat
uygulamasından bugüne kadarki bütün
yaptırımların netleşmemesi sektör
üzerinde ciddi bir baskı oluşturuyor.
İkili ilişkilerde ve istişarelerimizde
taslağın ne zaman gündeme alınacağı
konusunda net bir bilgi, net bir görüş
de oluşmadı. 18 Eylül’e çok kısa bir
zaman kalmasına rağmen, sektörün
üzerindeki bu olumsuz baskının
kaldırılması konusunda birlik ve
beraberliğimizi tesis edersek, en kısa
zamanda, çözüm üreteceğimizi
biliyorum. Bizleri yalnız bırakmadığınız
için sizlere teşekkür ediyorum.” 

ÖTV’siz yakıttan karayolu da

yararlansın 

Deniz ve havayoluna uygulanan
ÖTV’siz yakıtın karayoluna da
uygulanması gerektiğini vurgulayan
Okumuş, “Binlerce aracı istihdam eden
bu sektörün göz ardı edilmesini asla
kabul edemiyorum. Onursal Başkanım,
değerli büyüğüm İsmail Aytemiz’e,
bizlere ev sahipliği yaptığı için teşekkür
ediyorum” dedi. ■

PÜİS üyeleri ve otobüsçüler iftarda buluştu

Ulusoy 4 milyon 200 bin yolcu hedefi belirledi  

İftarın ardından doğum gününü
kutlayan Anadolu Yakası Bölge Müdür
Yardımcısı Emine Çelik’e pasta kesildi. 

İmran OkumuşHakan Özder

İmran Okumuş

PUİS Onursal Başkanı İsmail

Aytemiz’e plaket verildi.

Plaketi sektör duayeni eski

TABGİS Başkanı Atıf Keçenci

takdim etti. 

PUİS eski Başkanı Muhsin Alkan’a onur

plaketini Shell Türkiye Başkanı Ahmet

Erdem verdi. 

Kaan Doğru (Lukoil), Murat Anıl

Kemal Erdoğan

Ali Bayraktaroğlu, Tunus Güler

Sümer Yığcı, Fatih Tamay, Mehmet Öksüz

Sümer Yığcı,

İbrahim Arttırdı,

Tahsin Yücefer,

Nusret Ertürk,

Erhan Özkılıç

TOFED masası: Mehmet Erdoğan, Mustafa Özcan, Bülent Kılıç, Mustafa Sarı,

Hamdi Öztürk, Adnan Değirmenci, Hasan Korkmaz

Ali Osman Ulusoy’un anısına
plaket: 

Gecede merhum Ali Osman Ulusoy’un

anısına, kızı Hülya Ulusoy’a plaketini,

İsmail Aytemiz sundu.
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Tüm yolcularımızın ve

dostlarımızın

Ramazan Bayramını

kutlar, 

sağlık, mutluluk ve

konforlu seyahatler 

dileriz.

Mehmet ERDOĞAN
Genel Başkan

Tüm yolcularımızın, 
meslektaşlarımızın ve 

taşımacılara hizmet veren 
kamu çalışanlarımızın 

Ramazan Bayramını kutlar, 
sağlıklı ve mutlu 
bir yaşam dileriz.

Tüm dost ve müşterilerimizin 
Ramazan Bayramı’nı 
en içten dileklerimizle 

kutlarız...
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Mehmet Öksüz
Yönetim Kurulu Başkanı

Tüm Dost ve Müşterilerimizin 
Ramazan Bayramını kutlar, 

sağlık, mutluluk ve 
konforlu yolculuklar dileriz.

www.minitur.com

Yavuz Selim Mah. Yavuz Selim Cad. No:18 A Azim İş Hanı Kat.3 D.2  34220 Esenler / İSTANBUL 
Tel: 0212 291 65 38 Faks: 0212 291 65 12 Mail: info@ttder.org.tr

Sümer YIĞCI
Yönetim Kurulu Başkanı

Tüm meslektaşlarımızın, yolcularımızın ve 
taşımacılara hizmet veren kamu çalışanlarımızın 

Ramazan Bayramını kutlar, 
sağlıklı ve mutlu bir sezon dileriz.

Taşıma sektörüne 
hizmet üreten 

dost ve müşterilerimizin 
Ramazan Bayramı’nı kutlar, 
sağlıklı, huzurlu ve konforlu 

seyahatler dileriz.

Yılmaz YILMAZLAR
YILMAZLAR OTOMOTİV

Anadolu Isuzu Bayi

Tüm yolcularımızın,
sektörümüzün 

Ramazan Bayramını kutlar, 
sağlık, mutluluk ve

iş hayatında başarılar
dileriz.
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Gebze-İzmir Otoyolu Projesi
kapsamında, İzmit Körfez
Köprüsü Güney Yaklaşım
Viyadüğü’nün yapımını
üstlenen Nurol İnşaat,
viyadüğün 2 bin 600 tonluk en
büyük parçasını, ağır kaldırma
yöntemi ile yerleştirdi. 

Viyadüğün 2 bin 600 ton
ağırlık, 124 metre boy
ve 36 metre genişliğe

sahip olan yaklaşık bir
stadyum büyüklüğündeki
en ağır tabliyesi, 5
Temmuz Pazar günü
Yalova’da gerçekleştirilen
törenle, özel bir
operasyonla "Ağır
kaldırma" yöntemiyle 57
metreye yükseltildi. Bu işlemle
‘Türkiye’nin En Büyük Ağır Kaldırma
Operasyonu’ rekoru kırılmış oldu.
Viyadük, İzmit Körfez Geçişi Asma
Köprüsü’nün güney ayağını otoyola
bağlıyor. Viyadüğü kullanarak
köprüden geçen araçlar, 60 metre
yükseklikten 13 metreye inerek
otoyola bağlanacak.

2015 yılı sonu trafiğe açılacak 
5 Temmuz Pazar günü Yalova’da

gerçekleştirilen törene Yalova Valisi
Selim Cebiroğlu, CHP Yalova
Milletvekili Muharrem İnce, Otoyol
AŞ Yönetim Kurulu Başkanı ve Nurol
Holding Yönetim Kurulu Başkan
Yardımcısı M. Oğuz Çarmıklı, Otoyol
AŞ CEO’su Kemal Yavuz Batum,
Nurol Holding Yönetim Kurulu
Üyeleri Gürhan Çarmıklı ve
Oğuzhan Çarmıklı, Proje Müdürü
Cengiz F. Gümüşdağ ve Acara Özerk
Cumhuriyeti Eski Başbakanı Levan
Varshalomidze katıldı.

Proje Müdürü Cengiz
Gümüşdağ, projeyle Türkiye’nin,
dünyanın en büyük ulaşım
yatırımlarından birini
gerçekleştirmiş olacağını belirterek,
2015 yılı sonu itibariyle köprüyü
trafiğe açmayı hedeflediklerini
söyledi. 

Yatırım bedeli 8 milyar dolar 
Gümüşdağ, Güney Yaklaşım

Viyadüğü’nün son tabliyesi olan
‘Ağır Kaldırma Operasyonu’nuyla bir
Türkiye rekoruna imza atıldığını
belirterek, projeyle ilgili şu detayları
verdi: "Deprem riski çok yüksek bir
bölgede inşa edilen bu proje, en
yüksek depremlere karşı, yüksek
dirençli olarak tamamen 32 bin ton
çelikten dizayn edildi. Projemiz 400
km Gebze kavşağından başlıyor,
Orhangazi, Bursa, Balıkesir, İzmir
istikametinde son buluyor. Çevre ve
bağlantı yolları ile birlikte 450 km’ye
ulaşıyor. Yatırım bedeli KDV hariç 8

milyar dolar mertebesinde. En son 5
milyar dolarlık paketi 5 Haziran
tarihinde imzaladık. Bu Cumhuriyet
tarihimizin bir proje için temin
etmiş bulunduğu en yüksek
finansman paketidir. Yıl sonuna
kadar Altınova’dan aldığımız trafiği
İznik Kavşağı’na aktaracağız. 2019
yılına kadar da projenin İznik, Bursa
ve İzmir ayaklarını tamamlayarak
ülkemizin hizmetine sunmayı
hedefliyoruz.”

Bu başarının dört temel adımı var 
Gümüşdağ, projede emeği geçen

herkese teşekkür ederek, “Aslında bu
projedeki başarımızın 4 temel adımı
var; hayal etmek, inanmak, çalışmak
ve paylaşmak. Biz bu projeye
başladığımızda büyük hayallerimizin
peşindeydik. Kimsenin görmediğine
inandık büyük özveriyle çalıştık.
Bugün bu başarımızı paylaşma
noktasına getirdik. 2 yıl gibi kısa bir
süre önce başladığımız 33 bin ton
çelik köprü kullanılarak yapılan
viyadüğü, 1123 metre ve 22.500 ton
ağırlıkla dünya rekoru kırarak sürme
yöntemiyle oluşturduk. Viyadüğün
2.600 ton ağırlığındaki son
tabliyesinin 57 metreye
kaldırılmasıyla bir rekora daha imza
atıyoruz” diye konuştu. ■

İstanbul-İzmir arası
3,5 saat olacak

Gebze-İzmir Otoyolu Projesi,
İstanbul-İzmir arasında karayolu
ulaşımını 3,5 saate düşürecek.
İzmit Körfez Geçişi Köprüsü
hizmete girdiğinde 1-1,5 saatlik
ulaşım süresi 6 dakikaya inecek.

İzmit Körfez Köprüsü'nde rekor

En büyük parça yerleştirildi

Taşıma 

Dünyası da 

oradaydı 
■ Caner ÖZCAN

Cengiz
Gümüşdağ

Karayolu yolcu
taşımacılığının en çok
yolcu taşıyan ve en
büyük otobüs filosuna
sahip şirketi  Metro
Turizm ile
denizyolunun dev
şirketi İstanbul Deniz
Otobüsleri (İDO) 15
Temmuz itibariyle
entegre taşımacılığa
başlıyor. Bu işbirliği
Ege’ye yolculukları 3
saat kısaltacak.    

Bu yıl 26 milyon yolcu
hedefi ile yola çıkan
Metro Turizm,

müşteri talep ve
beklentileri doğrultusunda
farklı projeler geliştirmeye
devam ediyor. İDO ile
yapılan anlaşma
doğrultusunda iki firma 15
Temmuz itibariyle entegre
taşımacılığa başlayacak.
Karayolu ile deniz yolu bu

anlaşmayla birleşecek. 
Uzun süredir

çalışmaları devam eden
proje hakkında bilgi veren
Metro Turizm Yönetim
Kurulu Başkanı Mustafa
Yıldırım entegre taşımacılık
sisteminin nasıl
işleyeceğini anlattı.
Yıldırım; “Otobüsümüz
Yenikapı’dan feribota
binecek. Yolcularımız ise
Taksim ve Beşiktaş’tan
servislerle direkt
Yenikapı’ya gelecek.
Yenikapı’da görevlilerimiz
yolcuları karşılayacaklar,
bagajlarını otobüse
yerleştirecekler. Otobüs,
Yalova’da gemiden inerek,
oradan yoluna devam
edecek, ara durağımız yok.
Tek mola ile gidilecek.
İzmir-Bodrum, Çeşme-
Bodrum sonra da Ayvalık’a
gideceğiz” dedi.

‘Köprüleri kaldırdık’
Uygulamaya

başlanacak entegre

taşımacılıkla beraber,
Güney Marmara ve Ege’ye
yapılan seyahatlerde 3 saat
zaman kazanılacağına
vurgu yapan Yıldırım,
“Yolcularımız daha hızlı,
daha güvenli bir yolculuk
yapacaklar. Misafirimiz gibi
gördüğümüz yolcularımızı
köprülerde trafikte
bekletmemeye özen
göstereceğiz, körfez
geçişinde feribot sırasına
girmeyeceğiz. Böylece
yolda kaybedilen zaman
tatile ilave edilmiş olacak.
Yani yolcularımızın
konforu ve zaman
tasarrufu için köprüleri
kaldırdık” diye konuştu. 

Entegre taşımacılığın,
ilerleyen dönemlerde
Bursa-Yenişehir üzerinden
Akdeniz’e de uzayabileceği
bilgisini veren Yıldırım,
projenin yolcular
tarafından büyük kabul
göreceğine inandığını
belirterek, projede emeği
geçenlere teşekkür etti. ■

İDO - Metro işbirliği ile 
Ege’ye yolculuk 3 saat kısaldı

ULAŞIMDA YENİ DÖNEM BAŞLIYOR!

Kâmil Koç, 
Yunanistan 
seferlerine
başladı
Üç kıtada hizmet verme hedefiyle
çalışmalar yürüten Kâmil Koç’un bu
amaçla attığı ilk adım Yunanistan
hattı oldu. 

Son iki yılda toplamda 25 yeni ile sefer
başlatan ve hizmet ağını 66 ile çıkartan
Kâmil Koç Otobüsleri AŞ, bir taraftan

yurtiçi hedeflerine yönelik çalışmalarını
hızla sürdürürken bir taraftan da yurtdışı
hedeflerine yönelik adımlar atmaya
başladı. 

Kâmil Koç, İstanbul ve Bursa’dan
Selanik, Gümülcine, İskeçe, Atina,
Dedeağaç, Katerini, Larissa ve Lamia’ya
yapılacak düzenli seferlerle yolcularının
hizmetinde olacak. Kâmil Koç Otobüsleri
AŞ Genel Müdürü Kemal Erdoğan,
Yunanistan seferleriyle ilgili olarak, “Kâmil
Koç, 89 yıldır ülkemizde elde ettiği büyük
tecrübeyi artık yurtdışına taşıyor. Bu
anlamda deneyim ve hizmet kalitemizi
gerek Yunanistan’da yaşayan
soydaşlarımıza, gerekse Yunan
vatandaşlarına taşıyacak olmanın
mutluluğunu yaşıyoruz. Türkiye sınırları
içerisinde 66 ile hizmet veriyoruz ve artık
hizmet anlayışımızı yurtdışına da
taşıyoruz” dedi. Yunanistan hat açılışının
bir başlangıç olduğunu belirten Kemal
Erdoğan, yeni hedefler için bu adımın
devam edeceğini vurguladı: “Kâmil Koç
koymuş olduğu hedefleri adım adım
gerçekleştiriyor. Yurtdışı seferlerinde
sadece Yunanistan ile sınırlı kalmayacağız,
Yunanistan bu projenin ilk durağıdır. Türk
otobüsçüsünün engin tecrübesini artık
dünyanın farklı noktalarına taşıma vakti
geldi” dedi. ■

Kemal
Erdoğan

Şehirlerarası firmalara
Bayram’da ek otobüs 
kullanma izni 

Ulaştırma Denizcilik ve Haberleşme Ba-
kanlığı Karayolu Düzenleme Genel Mü-
dürlüğü 8 Temmuz 2015 tarihli

genelgesi ile Ramazan ve Kurban Bayramı tatil
süreleri içerisinde B2 ve D2 belgelerine kayıtlı
otobüsleri kullanma izni verdi. 

Yayınlanan genelge 15-21 Temmuz ve 20-
29 Eylül 2015 tarihleri arasında olmak üzere B1
ve D1 yetki belgesi sahibi firmalara zaman tari-
fesine bağlı olmaksızın B2 ve D2 yetki belgesi
sahiplerinin taşıt belgelerine kayıtlı 25 ve üzeri
koltuk kapasitesine sahip araçların kullanabil-
melerine yönelik izin verildi. Bu izin 14 Tem-
muz’u, 15 Temmuz’a bağlayan gece saat
24.00’te başlayıp, 21 Temmuz’u, 22 Temmuz’a
bağlayan gece saat 24.00’te son buluyor. 

Bakanlık genelgesinde ayrıca;
-Tarifeli yolcu taşımacılığı hat listesinde

bulunan taşıma hatlarının dışına çıkmamaları,
-Ücret tarifelerine uymaları,
-Bu konuda bir taşıma sözleşmesi yapma-

ları ve bu sözleşmeyi seyahat esnasında taşıtta
bulundurmaları şartlarını da getirdi. ■

9 Temmuz ve 25 Temmuz
tarihleri arasında Nilüfer
Turizm ile seyahat eden
yolcular yapılacak çekilişle
Mercedes CLA 200
kazanma fırsatı yakalıyor. 

Karayolu yolcu
taşımacılığında hizmet
sürecinde yarattığı

farklılıklar ile müşterilerine
hayallerinde ötesinde seyahat
imkanı sunan ve bu seyahati
özel bir keyfe dönüştüren
Nilüfer Turizm, 15’inci yılında
yepyeni bir kampanya başlattı.
Herkesin hayalindeki Mercedes
otomobili kazanma imkanının
sunulduğu kampanyaya
katılmak çok kolay. Türkiye
genelindeki tüm Nilüfer Turizm
satış bankolarından veya
www.nilüfer.com.tr adresinden
gerekli bilgileri doldurup 10 TL
ve üzerinde bilet satın alan her
yolcu, kampanyaya
katılabilecek. Her 10 TL için 1
çekiliş hakkı sunulacak.
Çekiliş 27 Ekim 2015
tarihinde saat 14.00’te
Bursa şehirlerarası
Otobüs Terminali’nde
noter huzurunda ve
halka açık olarak
gerçekleştirilecek.
Kazanan talihli 29 Ekim
2015 tarihinde Posta
Gazetesi’nden
duyurulacak. 

Hedef 7 milyon yolcu 
Düzenledikleri

kampanyalarla
müşterilerin
hayallerine
seslendiklerini belirten
Nilüfer Turizm Genel
Müdürü Emrah
Gültekin, “Nilüfer
Turizm’in kuruluş ve
hizmet sürecindeki en

önemli ilkesi 'Sınırsız Müşteri
Memnuniyeti' oldu. Onlara
‘Güvenli Ellerdesiniz” diyerek
güvenin en önemli unsur
olduğunu her zaman
vurguladık. Bu ilkeler ışığında
şirketimiz hizmet sürecinde hep
öncü fikirler ve yenilikleri
sektöre sundu. Müşterilerimizin
hep hayallerine ulaşmaya
çalıştık. Şimdi düzenlediğimiz
Mercedes otomobil kampanya
ile de onların yine hayallerine
sesleniyoruz” dedi. 150
otobüsten oluşan filo ile 5
milyon yolcu taşıdıklarını
belirten Emrah Gültekin, “ Ülke
genelinde 50 noktaya hizmet
veriyoruz Yeni hatlarımızla
birlikte bu rakamı 7 milyona
çıkarmayı hedefliyoruz. 2014’ün
aynı dönemine göre yüzde 10
büyüme elde etmiş
durumdayız. 2016 yılı
hedeflerimizi daha da
büyüttüğümüz bir yıl olacak”
dedi. ■

15. yılda

Fark yaratan 

kampanya 

Nilüfer Turizm 
yolcuları 
Mercedes CLA 200
kazanıyor 
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Mustafa YILDIRIM
Genel Başkan

Tüm yolcularımızın, 
meslektaşlarımızın ve 

taşımacılara hizmet veren 
kamu çalışanlarımızın 

Ramazan Bayramı’nı kutlar, 
sağlıklı, huzurlu, bol seyahatli 

bir yaşam dileriz.

Tüm Dost ve Müşterilerimizin
Ramazan Bayramını kutlar, 

sağlık, mutluluk ve 
bol kazançlı bir sezon geçirmelerini 

dileriz.

Yalçın ŞAHİN
Mapar Otomotiv

Yolcularımızın, çalışanlarımızın
Ramazan Bayramını kutlar, 

sağlık, mutluluk ve 
keyifli seyahatler dileriz.

Mustafa YILDIRIM
Metro Turizm

Yönetim Kurulu Başkanı
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ULUSLARARASI ve YURTİÇİ OTOBÜSÇÜLER FEDERASYONU

Tüm yolcularımızın, 
meslektaşlarımızın ve taşımacılara

hizmet veren 
kamu çalışanlarımızın 

Ramazan Bayramı’nı kutlar, 
sağlıklı, huzurlu, bol seyahatli 

bir yaşam dileriz.

İmran OKUMUŞ
Yönetim Kurulu Başkanı

Murat Koçak
Ulusoy Sungurlu Dağ

Tesisleri

Tüm yolcularımızın ve

sektörümüzün 

Ramazan Bayramını 

içtenlikle kutlar, 

sağlık, mutluluk ve

keyifli yolculuklar dileriz.

Mengerler ‹stanbul
www.mengerler.com

Yılanlı Ayazma Yolu No: 12 Davutpaşa - Topkapı - ‹stanbul
Tel: 0212 484 33 00 Fax: 0212 481 80 15

Bayrampaşa Otogar Zemin Kat  Bayrampaşa - ‹stanbul
Tel: 0212 484 33 00 Fax: 0212 658 10 47

Dost ve 
Müşterilerimizin 

Ramazan Bayramını  
en içten 

dileklerimizle 
kutlarız.
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ÇAVUŞOĞLU
Sektörümüz için aydınlık, birlik ve 

beraberlik dolu, her zaman bir öncekinden

daha güzel bir Ramazan Bayramı temennisiyle

bol kazançlı günler diliyoruz.

Çavuşoğlu Otomotiv

Otokar Ana Bayi / İstanbul Küçükyalı,

Enke Otomotiv /  Otokar Ana Bayi İzmit

Kocaeli, Civelek Sigorta

TÜRKİYEʼNİN HER YERİNDEN

444 10 53

Yönetim Kurulu Başkanı

Mehmet Kerim CİVELEK

Otokar

Kâmil Koç Otobüsleri A.Ş.,
Gaziantep, Şanlıurfa ve
Kahramanmaraş’ta açılışını
gerçekleştirdiği yeni sefer
noktalarıyla büyüyor. 

1
0 Temmuz Cuma günü itibariyle,
Gaziantep’ten, Şanlıurfa’dan ve
Kahramanmaraş’tan, İstanbul,

Ankara, İzmir, Bursa ve Antalya başta
olmak üzere birçok noktaya seferler
başladı. 

2015 yılının büyüme stratejisinde
Doğu ve Güneydoğu Anadolu
bölgelerini merkeze alan ve bu amaçla
geçtiğimiz ay bölgede Erzurum,
Erzincan, Van, Bitlis, Bingöl, Muş ve
Malatya açılışlarını gerçekleştiren

Kâmil Koç, 2014’te ilk adımlarını attığı
Gaziantep, Şanlıurfa ve
Kahramanmaraş’ta yeni hatlarla
büyüyor. Söz konusu açılışlarla ilgili
Gaziantep’te ve Şanlıurfa’da yerel
basın mensuplarına açıklamalarda
bulunan Kâmil Koç Otobüsleri A.Ş.
Genel Müdürü Kemal Erdoğan şunları
dile getirdi; “Kâmil Koç’un 2015
büyüme stratejinin ana odak noktası
Doğu ve Güneydoğu Anadolu
bölgeleri. Bu anlamda, geçtiğimiz
aylarda bu bölgelerde 10 ilin açılışını
gerçekleştirildik. Geçtiğimiz yıl
Gaziantep, Şanlıurfa ve
Kahramanmaraş’ta tabelamızı
astığımızda sadece Karadeniz’e
uzanan bir hatta yolcularımızın
hizmetindeydik. Bugün itibariyle daha

fazla noktada yolcularımızın
hizmetinde olacağız. Artık Gaziantep,
Şanlıurfa ve Kahramanmaraş’tan
İstanbul’a gidiyor olacağız, Ankara’ya
gidiyor olacağız, Bursa, Eskişehir ve
Çanakkale’ye yolcularımızı ulaştırıyor
olacağız. İzmir’e, sahillere bu
noktalardan seferlerimiz olacak. Tabii
Mersin’imiz, Adana’mız, Antalya’mız
var. Bu anlamda birçok noktada
yolcularımızın hizmetinde olacağız.
Geçtiğimiz yıl Çukurova’da ve İç
Anadolu Bölgesi’nde ciddi bir büyüme
performansı sergilemiştik, bu yıl ise
ana odağımız Doğu ve Güneydoğu
Anadolu bölgeleri. Bugün yeni hatlarla
hizmet ağını genişlettiğimiz bu üç il,
bizim bölgedeki büyüme stratejimizin
omurgasını oluşturuyor diyebiliriz.”

Gaziantep’te ve Urfa’da İftar
Yemeği Düzenlendi

Yeni hat açılışları münasebetiyle
Gaziantep Kâmil Koç’un davetinde
yerel mülki amirler, sivil toplum
kuruluşlarının temsilcileri ve
şehirlerin önde gelen isimleri bir araya
geldi. Kamil Koç Otobüsleri A.Ş Genel
Müdürü Kemal Erdoğan açılış
kapsamında Şanlıurfa Büyük Şehir
Belediye Başkanı Cemalettin Güven,
Şanlıurfa İl Emniyet Müdürü Eyüp
Pınarbaşı, Şanlıurfa Vali Yardımcısı
Mehmet Keklik, Gaziantep Valisi Ali
Yerlikaya, Gaziantep İl Emniyet
Müdürü Erhan Gülveren ve Şehit
Kamil Belediye Başkanı Rıdvan
Fadıloğlu’nu makamlarında ziyaret
etti.  

2015’in hedefi 18 milyon yolcu
Her yıl yolcu sayısı ortalama

yüzde 20 oranında büyüyen ve 2014
yılında 16 milyon yolcu taşıyan
Kâmil Koç’un 2015 yılının yolcu
hedefi 18 milyon yolcuya hizmet
vermek. Son yıllarda istikralı bir
şekilde büyüyen firma, 2015
yılında yatırımda da hız
kesmeyecek. 2013 yılında 16 ile
sefer başlatarak hizmet ağını 40
ilden 56 ile çıkartan firma, 2015
yılında 14 ile daha yeni sefer
başlatacak. Yeni açılacak hizmet
noktalarıyla birlikte Kâmil Koç,
2015 yılında 1000 kişiye istihdam

sağlamayı hedefliyor. Geçtiğimiz yıl
filo, terminal alt yapısı ve bilgi işlem
yatırımları başta olmak üzere önemli
oranda bir öz kaynağı yatırıma ayıran

Kâmil Koç, 2015 yılında

1000 aracın üstünde bir filo
büyüklüğüne ulaşacak.

Kâmil Koç, Gaziantep, Şanlıurfa ve Kahramanmaraş’ta 
Hizmet ağı 67 ile ulaştı. Hedef  bu yıl 70 olmak 

Kamil Koç Genel Müdürü Kemal Erdoğan, Gaziantep Acente İşleteni Behiç
Elbeyli, Kurumsal İletişim ve Pazarlama Müdürü Hakan Al, Gaziantep Valisi Ali
Yerlikaya’yı makamında ziyaret ettiler.

Kamil Koç Genel Müdürü Kemal Erdoğan, Gaziantep Acente İşleteni
Behiç Elbeyli, Kurumsal İletişim ve Pazarlama Müdürü Hakan Al,
Şehit Kamil Belediye Başkanı Rıdvan Fadıloğlu’nu ziyaret ettiler.

Geçtiğimiz yıl açılışını gerçekleştirdiği 16 ile, bu yıl 10 il daha
ekleyen ve hizmet ağını 67 ile çıkartan Kâmil Koç, Güneydoğu
Anadolu Bölgesi’nde yeni hatlarla büyümeye devam ediyor. 
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